

APOCRYPHA

SIRACH KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

Sirach (Ecclesiasticus)

Kebijaksanaan Isa anak kepada Sirach, atau Ecclesiasticus

Prolog yang dibuat oleh seorang pengarang yang tidak menentu

Ini Isa adalah anak kepada Sirach, dan cucu kepada Isa

mempunyai nama yang sama dengannya: lelaki ini oleh itu tinggal di dalam

kali kedua, selepas orang-orang telah dipimpin dari kurungan, dan

dipanggil pulang satu lagi, dan hampir selepas Para Nabi. Sekarang

Isa Datuk Nya, kerana dia sendiri witnesseth, adalah seorang lelaki

ketekunan yang hebat dan kebijaksanaan antara Ibrani, yang melakukan

bukan sahaja mengumpul ayat-ayat yang pendek dan kubur lelaki bijaksana,

yang telah berada di hadapannya, tetapi dirinya turut memperkatakan beberapa

sendiri, penuh banyak kefahaman dan kebijaksanaan. Apabila sebagai

oleh itu Yesus yang pertama meninggal dunia, meninggalkan buku ini hampir

disempurnakan, Sirach anaknya diterima selepas dia meninggalkannya kepada beliau

anak sendiri Isa, yang, setelah mendapat ia ke dalam tangannya,

dikumpulkan semua teratur ke dalam satu jilid, dan sahabat di malam raya

Kebijaksanaan, intituling itu kedua-dua oleh atas namanya sendiri, bapa beliau di

nama dan datuknya; alluring Tuhanku oleh yang amat

nama kebijaksanaan mempunyai cinta yang lebih besar untuk kajian ini

buku. Oleh itu, ia containeth kata-kata bijak, gelap ayat,

dan perumpamaan, dan cerita alim purba tertentu tertentu daripada

lelaki yang redha; juga beliau doa dan lagu; Selain itu,

Apakah faedah Allah mempunyai sifat umat-Nya, dan apa yang

wabak yang beliau telah heaped atas musuh-musuh mereka. Isa ini

mencontohi Nabi Sulaiman, dan adalah tidak kurang terkenal kerana kebijaksanaan dan

pembelajaran, kedua-dua sebagai sesungguhnya seorang lelaki hebat pengajian, dan sebagainya

terkenal juga.

Prolog kebijaksanaan Isa anak Sirach.

Manakala perkara-perkara yang besar dan banyak telah dihantar kepada

kami oleh undang-undang dan Nabi-Nabi, dan lain-lain yang mempunyai

diikuti langkah-langkah mereka, di mana Israel perkara-perkara yang sepatutnya menjadi

Commended untuk pembelajaran dan kebijaksanaan; dan pendaftarannya bukan sahaja

pembaca mesti keperluan menjadi mahir diri mereka sendiri, tetapi juga

mereka yang ingin belajar dapat keuntungan mereka yang sedang

tanpa, kedua-duanya dengan bercakap dan menulis: Ku

Yesus, apabila dia telah banyak diberikan dirinya kepada bacaan yang

undang-undang, dan Nabi-Nabi, dan buku-buku lain bapa kita, dan

sudah mempunyai pertimbangan yang baik di dalamnya, adalah disediakan juga

dirinya untuk menulis sesuatu yang berkaitan dengan pembelajaran dan

kebijaksanaan; untuk tujuan itu mereka yang berkeinginan untuk mengetahui,

dan ketagih kepada perkara-perkara ini, mungkin banyak lagi dalam keuntungan

hidup mengikut undang-undang. Sebab itu izinkan saya intreat anda

membacanya dengan kebaikan dan perhatian, dan untuk memaafkan kita, mana

kita mungkin seolah-olah datang kekurangan beberapa perkataan, yang kita

laboured untuk mentafsir. Untuk hal-hal yang sama disebutkan dalam

Ibrani, dan diterjemahkan ke dalam bahasa lain, tidak di

pasukan yang sama di dalamnya: dan bukan sahaja perkara-perkara ini, tetapi undang-undang

itu sendiri, dan Nabi-Nabi, dan selebihnya buku-buku tersebut, telah tidak

perbezaan kecil, apabila mereka berbicara dalam sendiri

Bahasa. Bagi lapan dan pertiga puluh tahun permulaan kuat

Mesir, apabila Euergetes adalah Raja dan berterusan ada beberapa

masa, saya mendapati sebuah buku pengajian kecil tiada: oleh kerana itu saya

fikir ia tempahan perlu bagi saya untuk berikan beberapa usaha yang wajar

dan travail untuk mentafsir menggunakan kemahiran dan watchfulness besar

di ruang itu untuk membawa buku ke penghujungnya, dan ditetapkan ia untuk

mereka juga, yang dalam sebuah negara yang pelik akan bersedia untuk belajar,

yang disediakan sebelum adab untuk hidup selepas undang-undang.

{1:1} Suci kebijaksanaan semua dari Tuhan, dan dengan dia selamanya.

{1:2} yang boleh nombor Pasir laut, dan titisan hujan, dan hari-hari selama-lamanya?

{1:3} yang boleh mengetahui ketinggian syurga, dan keluasan bumi, mendalam, dan kebijaksanaan?

Kebijaksanaan {1:4} telah diwujudkan sebelum segala sesuatu, dan

memahami berhemah dari selama-lamanya.

{1:5} perkataan Allah yang Maha Tinggi adalah pancutan air

kebijaksanaan; dan cara dia perintah-perintah kekal.

{1:6} kepadanya telah akar kebijaksanaan telah diturunkan? atau

yang telah dikenali jaksa penuntut umum beliau bijak?

{1:7} [kepada siapa telah ilmu Hikmah telah

dijelmakan? dan yang telah difahami beliau besar pengalaman?]

{1:8} ada satu bijaksana dan amat perlu ditakuti, Tuhan duduk di atas takhta.

{1:9} dia telah menciptanya, dan melihat dia, dan dia, bernombor dan

dicurahkan beliau atas semua karya beliau.

{1:10} beliau adalah dengan semua daging mengikut Hadiah Nya, dan dia

telah diberikan dia kepada mereka yang menyayanginya.

{1:11} takut Tuhan adalah penghormatan dan kemuliaan, dan gladness, dan sebuah Mahkota bergembira.

{1:12} takut Tuhan berubah hati yang riang, dan

giveth kegembiraan, dan gladness, dan kehidupan yang panjang.

{1:13} Barangsiapa feareth Tuhan, ia akan pergi dengan dia.

pada yang lepas, dan beliau akan mencari nikmat di hari kematiannya.

{1:14} takut Tuhan merupakan permulaan kebijaksanaan: dan Ia diwujudkan dengan orang yang beriman di dalam rahim.

{1:15} beliau telah membina asas untuk kekal dengan lelaki, dan dia akan terus dengan benih mereka.

{1:16} takut Tuhan adalah fulness kebijaksanaan dan filleth lelaki dengan buah-buahan.

{1:17} dia filleth semua rumah mereka dengan perkara-perkara yang wajar,

dan garners dengan kenaikan itu.

{1:18} takut Tuhan adalah sebuah Mahkota kebijaksanaan, membuat

keamanan dan kesihatan yang sempurna untuk berkembang; kedua-dua yang akan Hadiah

Allah: dan ia enlargeth mereka bergembira yang menyayanginya.

{1:19} kebijaksanaan raineth kemahiran dan pengetahuan

memahami kedudukan dan exalteth mereka untuk memberi penghormatan yang

tahan puasa beliau.

{1:20} akar kebijaksanaan ialah takut kepada Tuhan, dan

Cawangan-cawangan tersebut adalah sepanjang hayat.

{1:21} takut Tuhan driveth dosa-dosa dari: dan di mana ia hadir, ia turneth dari murka.

{1:22} seorang lelaki yang marah tidak wajar; untuk memujuk untuk

kemarahan beliau akan menjadi kemusnahan beliau.

{1:23} seorang pesakit akan air mata untuk satu-satu masa, dan selepas itu

kegembiraan akan terkeluar kepada-Nya.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 600

{1:24} dia akan menyembunyikan kata-kata beliau bagi satu-satu masa, dan bibir

ramai hendaklah mengisytiharkan kebijaksanaan beliau.

{1:25} perumpamaan ilmu berada di Khazanah

kebijaksanaan: tetapi kesalihan adalah satu perbuatan yang keji untuk berdosa.

{1:26} Jika Engkau kehendaki kebijaksanaan, simpan ayat, dan Tuhan hendaklah memberi dia kepada kamu.

{1:27} takut Tuhan adalah kebijaksanaan dan arahan: dan iman dan meekness yang menggembirakan beliau.

{1:28} kesangsian apabila engkau tidak takut Tuhan

miskin: dan tidak kepada-Nya dengan hati yang berganda.

{1:29} tidak hypocrite untuk di sisi manusia, dan mengambil baik mengendahkan apa yang engkau speakest.

{1:30} meninggikan tidak dirimu, kalau engkau jatuh, dan membawa

menghina atas jiwa Mu, dan supaya Allah mengetahui rahsia Mu,

dan lakonan engkau dalam jemaah,

kerana engkau camest tidak dengan sebenar-benarnya untuk takut Tuhan, tetapi

hati Mu ini penuh sumpahmu.

{2:1} anakku, jika engkau datang untuk berkhidmat kepada Tuhan, menyediakan Mu

jiwa untuk godaan.

Set {2:2} jantung Mu aright, dan sentiasa menahan, dan menjadikan tidak tergesa-gesa dalam masa kesulitan.

{2:3} Cleave kepada-Nya, dan tidak jauhnya, berlepas yang engkau

mayest akan meningkat pada akhir terakhir Mu.

{2:4} jua dibawa atas engkau mengambil penarik,

dan hendaklah kamu bersabar apabila engkau seni diubah ke ladang yang rendah.

{2:5} emas dibicarakan di api, dan orang-orang yang diterima di Relau kesusahan.

{2:6} percaya dalam dia, dan dia akan membantu kamu; Perintah jalan Mu aright, dan kepada-Nya.

{2:7} ye yang takut kepada Tuhan, menunggu rahmat-Nya; dan pergi tidak diketepikan, kalau-kalau kamu jatuh.

{2:8} ye yang takut kepada Tuhan, percaya kepadanya; dan ganjaran anda tidak gagal.

{2:9} ye yang takut kepada Tuhan, berharap untuk kebaikan, dan untuk selama-lamanya lembaran kegembiraan dan rahmat.

{2:10} melihat generasi lama, dan lihat; tidak pernah mana-mana percaya kepada Tuhan, dan tertunduk? atau Adakah abide mana-mana dalam ketakutan itu, dan telah putuslah? atau siapa pula beliau pernah menghina, yang disebut kepadanya?

{2:11} untuk Tuhan itu adalah penuh dengan belas kasihan dan rahmat,

longsuffering, dan sangat pitiful, dan forgiveth dosa-dosa, dan saveth semasa ditimpa.

{2:12} kecelakaan akan hati takut, dan pengsan tangan, dan berdosa yang goeth dua cara!

{2:13} kecelakaan kepada-Nya yang fainthearted! untuk dia believeth

tidak; oleh itu hendaklah dia tidak boleh dipertahankan.

{2:14} kecelakaan kepada anda yang telah hilang kesabaran! dan apa yang

akan kamu lakukan apabila Tuhan akan melawat anda?

{2:15} mereka yang takut kepada Tuhan yang tidak akan menderhaka Firman-Nya;

dan mereka yang menyayanginya sentiasa bertaubat.

{2:16} mereka yang takut kepada Tuhan itu akan mencari yang lebih

Nah, menggembirakan kepada-Nya; menjadilah mereka yang menyayanginya

dipenuhi dengan undang-undang.

{2:17} mereka yang takut kepada Tuhan yang akan menyediakan hati mereka,

dan merendah diri roh-roh mereka di sisi beliau,

{2:18} berkata, kita akan jatuh ke dalam tangan Tuhan,

dan bukan ke tangan lelaki: bagi kerana baginda, begitu juga beliau

rahmat.

{3:1} mendengar saya bapa kamu, anak-anak O, dan lakukan selepas itu,

bahawa kamu mungkin selamat.

{3:2} untuk Tuhan itu telah diberi penghormatan bapa ke atas dalam

Kanak-Kanak, dan telah disahkan kuasa ibu

ke atas anak-anak.

{3:3} Barangsiapa honoureth bapanya pendamaian untuk berubah.

untuk dosa-dosa beliau:

{3:4} dan dia yang honoureth ibunya sebagai salah satu yang layeth sehingga harta karun.

{3:5} Barangsiapa honoureth bapanya hendaklah mempunyai kegembiraan beliau

kanak-kanak sendiri; dan apabila dia berubah perkenankan, dia hendaklah

mendengar.

Dia {3:6} yang honoureth bapanya hendaklah mempunyai kehidupan yang panjang;

dan itu adalah taat kepada Tuhan hendaklah keselesaan untuk ibunya.

Dia {3:7} yang feareth Tuhan akan memberi penghormatan bapanya, dan

akan melakukan perkhidmatan kepada ibu bapanya untuk Ijazah Sarjana.

{3:8} maruah Mu ayah dan ibu kedua-duanya dalam perkataan dan

Surat Ikatan, itu rahmat yang mungkin datang menimpa (wahai Muhammad) daripada mereka.

{3:9} bagi restu bapa establisheth rumah

kanak-kanak; tapi sumpahan ibu rooteth asas-asas.

{3:10} takbur tidak cek tak laku bapa Mu; untuk Mu

cek tak laku bapanya adalah tiada kemuliaan kepada engkau.

{3:11} untuk kemuliaan seorang lelaki dari penghormatan beliau

bapa; dan seorang ibu di cek tak laku adalah suatu penghinaan kepada yang

kanak-kanak.

{3:12} anaku, membantu bapa Mu dalam umur, dan berdukacita dia.

tidak seberapa lama yang dia liveth.

{3:13} dan jika pemahaman beliau gagal, mempunyai kesabaran dengan

dia; dan menghina beliau tidak apabila benarnya dalam kekuatan Mu.

{3:14} untuk melegakan bapa Mu tidak akan

lupa: dan dosa-dosa yang ia akan ditambah untuk membina (wahai Muhammad)

sehingga.

{3:15} pada hari Mu ditimpa yang hendaklah

teringat; dosa-dosa Mu juga akan layu, sebagai ais di dalam saksama semasa cuaca panas.

{3:16} beliau yang forsaketh bapa beliau adalah sebagai seorang blasphemmer; dan

Maka sesiapa yang angereth ibunya dikutuk: Allah.

Page 601 Sirach (Ecclesiasticus)

{3:17} anakku, pergi pada yang berniaga Mu di meekness; Jadi shalt engkau menjadi Kekasih Nya yang diluluskan.

{3:18} semakin besar sebenar-benarnya, lebih merendah diri dirimu, dan

engkau shalt mencari nikmat mengadap Tuhan.

{3:19} berada di tempat tinggi, dan terkenal: tetapi

rahsia-rahsia yang akan diturunkan kepada yang meek.

{3:20} kuasa Tuhan yang besar, dan Dialah yang

berbangga yang hina.

{3:21} tidak mencari perkara-perkara yang terlalu sukar untuk kamu,

kedua-duanya mencari perkara-perkara yang berada di atas kekuatan Mu.

{3:22} tetapi apa diperintahkan kamu, fikirkan sesudah itu dengan

penghormatan, kerana ia bukanlah perlu bagi engkau dapat melihat dengannya thine

Mata perkara-perkara yang berada dalam rahsia.

{3:23} tidak tertanya-tanya dalam hal-hal yang tidak perlu: untuk maklumat lanjut

perkara yang shewed kepada kamu daripada memahami lelaki.

{3:24} kerana ramai yang ditipu oleh mereka sendiri pendapat sia-sia;

dan syak wasangka yang jahat telah digulingkan pertimbangan mereka.

{3:25} tanpa mata engkau shalt mahu cahaya: mengaku tidak di pengetahuan itu yang engkau engkau tidak.

{3:26} hati yang degil akan tambang jahat akhirnya; dan dia

yang loveth bahaya itu Mahukah binasa di dalamnya.

{3:27} hati yang degil akan sarat dengan kesedihan-kesedihan;
dan lelaki fasik itu hendaklah heap dosa atas dosa.

{3:28} dalam azab yang sombong, ada tidak ubat;
bagi loji tersebut daripada pencerobohan telah diambil akar
Nya.

{3:29} salah yang berhemat akan memahami perbandingan;
dan telinga prihatin adalah keinginan seorang lelaki yang bijak.

{3:30} air akan menghilangkan api flaming; dan sedekah
berubah.

pendamaian bagi dosa-dosa.

{3:31} dan dia yang requiteth baik giliran peka bahawa
yang mungkin datang selepas; dan apabila dia falleth, dia
hendaklah
mencari penginapan.

{4:1} anakku, ahli tidak miskin hidup beliau, dan
membuat tidak memerlukan mata untuk menunggu lama.

{4:2} membuat tidak lapar jiwa sedih; kedua-duanya
mencetuskan

Seorang dalam kesusahan beliau.

{4:3} menambah tidak lebih banyak masalah kepada hati yang
vexed; dan

menanggihkan untuk tidak memberikan kepadanya yang memerlukan.

{4:4} menolak tidak doa daripada menghidap; tidak berpaling muka Mu dari orang miskin.

{4:5} giliran tidak jauhnya thine mata dari mereka yang memerlukan, dan memberi

dia tidak ada kesempatan untuk mengutuk (wahai Muhammad):

{4:6} untuk jika dia mengutuk engkau dalam kepahitan jiwa, beliau

doa hendaklah didengar Nya yang membuatnya.

{4:7} mendapatkan dirimu cinta kepada perhimpunan, dan tunduk

engkau pergilah ke seorang lelaki yang hebat.

{4:8} biarkan ia janganlah engkau berdukacita (wahai Muhammad) untuk rukuk telinga Mu kepada pihak

miskin, dan memberikan jawapan yang mesra dengan meekness.

{4:9} membebaskan dia yang suffereth salah dari tangan

Iman; dan menjadi tidak fainthearted bila engkau sittest penghakiman.

{4:10} sebagai seorang ayah kepada yang yatim, dan bukannya untuk

suami kepada ibu mereka: shalt engkau jadi sebagai anak yang paling tinggi, dan dia akan mencintai engkau lebih daripada ibu Mu

dia.

{4:11} kebijaksanaan exalteth anak-anaknya, dan layeth memegang

mereka yang mencari beliau.

{4:12} dia yang loveth dia loveth hidup; dan mereka yang berusaha

Dia awal hendaklah diisi dengan kegembiraan.

{4:13} yang holdeth cepat dia akan mewarisi kemuliaan; dan wheresoever dia wujud, Tuhan akan memberkati.

{4:14} mereka yang berkhidmat beliau hendaklah Menteri untuk Suci:

dan mereka yang suka dia Tuhan cinta.

{4:15} Barangsiapa giveth telinga kepada beliau akan menghukum Pertubuhan Bangsa-Bangsa:

dan sesiapa yang attendeth kepada dia syurga dengan selamat.

{4:16} jika seorang lelaki melakukan dirinya kepada dia, dia akan mewarisi

Beliau; dan generasi akan tahan dia dalam milikan.

{4:17} untuk pada pertama, dia akan berjalan bersamanya oleh bengkok

cara, dan membawa ketakutan dan kritikal kepadanya, dan dia torment

dengan disiplin itu, sehingga dia boleh percaya jiwanya, dan dia cuba

oleh itu undang-undang.

{4:18} kemudian dia akan kembali jalan lurus kepada dia,

dan selesa kepadanya, dan shew dia rahsia.

{4:19} tetapi jika dia pergi salah, dia akan meninggalkan dia, dan memberikan

sanggup ke atas masalah sendiri.

{4:20} memerhati peluang, dan berhati-hati dengan kejahatan; dan

tidak malu apabila ia concerneth jiwa Mu.

{4:21} kerana rasa malu yang bringeth dosa. dan terdapat memalukan iaitu kemuliaan dan rahmat.

{4:22} menerima Tiada seseorang terhadap jiwa Mu, dan tidak membiarkan pihak

penghormatan daripada mana-mana manusia menyebabkan engkau jatuh.

{4:23} dan menahan diri untuk tidak bercakap, apabila terdapat kesempatan untuk

berbuat baik, dan menyembunyikan tidak engkau
kebijaksanaan kecantikannya.

{4:24} untuk oleh ucapan kebijaksanaan hendaklah dikenali:
dan

pembelajaran dengan perkataan lidah.

{4:25} di bijak tidak bercakap menentang kebenaran; tetapi
abashed

Ralat kejahilan Mu.

{4:26} tidak malu untuk mengakui dosa-dosa Mu; dan berkuat
kuasa tidak

Kursus ini Sungai.

{4:27} membuat tidak dirimu Spark kepada seorang lelaki yang
bodoh;

tidak menerima orang yang Maha Kuasa.

{4:28} berusaha untuk kebenaran kepada kematian, dan Tuhan
akan

perjuangan engkau.

{4:29} tidak terburu-buru dalam lidah Mu, dan kendur
perbuatan Mu

dan diketepikan.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 602

{4:30} tidak sebagai singa di rumah Mu, mahupun frantick
antara

hamba-hamba-Mu.

{4:31} biarlah tidak Mu tangan yang menghulur untuk menerima, dan

ditutup apabila engkau shouldest membayar balik.

{5:1} Tetapkan hati Mu di atas barang-barang engkau; dan berkata tidak, saya telah

cukup untuk hidup saya.

{5:2} ikut tidak minda kesalahanmu dan kekuatan Mu, ke berjalan kaki dengan cara yang hati Mu:

{5:3} dan berkata tidak, yang akan controul saya untuk kerja-kerja saya?

untuk Tuhan pasti akan revenge kebanggaan Mu.

{5:4} berkata tidak, saya telah berdosa, dan keburukan apa yang telah

yang berlaku kepada saya? kerana Tuhan tidak longsuffering, beliau akan

bijak tidak biarkan engkau pergi.

{5:5} mengenai propitiation, tidak tanpa rasa takut untuk menambah

dosa kepada dosa:

{5:6} dan mengatakan tidak rahmat-Nya yang besar; dia akan tenteram

bagi pelbagai dosa-dosa saya: bagi rahmat dan kemurkaan datang

daripada dia, dan kemarahan beliau resteth atas orang-orang berdosa.

{5:7} membuat tarrying tidak berpaling kepada Tuhan, dan menunda tidak

dari hari ke hari: untuk tiba-tiba akan mendapat kemurkaan Tuhan

sebagainya, dan dalam Keselamatan engkau engkau shalt dimusnahkan, dan

terkorban hari membalas dendam.

{5:8} set tidak Mu hati atas barang-barang yang mendapat zalim, bagi

mereka tidak akan keuntungan (wahai Muhammad) di hari malapetaka.

{5:9} winnow tidak dengan setiap angin dan pergi tidak ke tiap-tiap

cara: bagi dia jadi orang yang berdosa yang telah lidah double.

{5:10} menjadi teguh kefahaman Mu; dan biarkan perkataan Mu

adalah sama.

{5:11} menjadi pantas mendengar; dan membiarkan hidup Mu akan ikhlas; dan

dengan kesabaran memberikan jawapan.

{5:12} jika engkau engkau memahami, menjawab jiran Mu;

Jika tidak, lay ditangan atas mulut Mu.

{5:13} maruah dan malu adalah dalam perbincangan: dan lidah lelaki adalah kejatuhan beliau.

{5:14} tidak dihubungi a whisperer, dan berbohong tidak di tunggu dengan

lidah Mu: memalukan busuk adalah atas pencuri, dan syaitan kutukan atas lidah double.

{5:15} tidak jahil mengenai apa-apa benda dalam perkara besar atau kecil.

{6:1} Instead of rakan tidak menjadi musuh; bagi

[seterusnya] engkau shalt mewarisi nama yang sakit, malu, dan penghinaan: Walaupun begitu hendaklah seorang yang berdosa itu telah lidah double.

{6:2} bertasbihlah kamu tidak dirimu dalam nasihat hati Mu sendiri;

bahawa jiwa Mu dapat tidak koyak di keping sebagai lembu jantan [kesesatan sahaja.]

{6:3} engkau shalt memakan daun Mu, dan kehilangan buah-buahan Mu, dan

meninggalkan dirimu sebagai pokok yang kering.

{6:4} A fasik jiwa hendaklah memusnahkan Nya yang suci itu,
dan

hendaklah membuat dia ketawa ejekkan daripada musuh-
musuh beliau.

{6:5} manis Bahasa akan melipatgandakan kawan-kawan: dan
fairspeaking lidah akan bertambah baik Salam.

{6:6} sedang berdamai dengan banyak: Walau bagaimanapun
telah dihantar ke Monggol

Kaunselor seribu.

{6:7} jika engkau wouldest mendapat teman, membuktikan dia
pertama dan boleh

tidak terburu-buru untuk kredit kepadanya.

{6:8} untuk beberapa orang rakan untuk majlis sendiri, dan
akan kekal pada hari masalah engkau.

{6:9} dan ada seorang sahabat yang telah bertukar menjadi
permusuhan,

dan persengketaan akan menemui penghinaan Mu.

{6:10} sekali lagi, beberapa rakan adalah teman di meja,
dan akan terus pada hari engkau ditimpa.

{6:11} tetapi kemakmuran Mu dia akan menjadi seperti dirimu,
dan akan

tidak berani ke atas hamba-hamba-Mu.

{6:12} jika engkau dibawa rendah, dia akan menentang kamu,
dan

akan menyembunyikan diri dari muka Mu.

{6:13} memisahkan dirimu dari musuh-musuh Mu, dan beringat
kawan-kawan Mu.

{6:14} rakan faithfull adalah pertahanan yang kuat: dan sesiapa
yang

telah didapati seseorang itu telah mendapati harta.

{6:15} apa-apa countervail teman yang setia, dan beliau

Tuan yang terutama adalah tidak ternilai.

{6:16} teman setia merupakan ubat hidup; dan mereka
yang takut Tuhan akan mencari beliau.

{6:17} Barangsiapa feareth Tuhan berhak mengarahkan
persahabatan beliau

aright: bagi kerana dia, jadi jirannya hendaklah juga.

{6:18} anakku, mengumpul arahan daripada belia Mu: jadi
shalt engkau mencari kebijaksanaan sehingga usia Mu.

{6:19} datang kepada beliau sebagai seorang yang ploweth dan
soweth,

dan menunggu buah-buahan baik: untuk engkau shalt tidak
bertungkus lumus banyak di

labouring mengenai dirinya, tetapi engkau shalt makan buah-buahan dia betul-betul

tidak lama lagi.

{6:20} beliau adalah sangat tidak menyenangkan kepada pihak unlearned: beliau yang

tanpa pemahaman akan tidak kekal dengannya.

{6:21} dia akan berbohong kepadanya sebagai batu besar perbicaraan;

dan dia akan campakkan dia dari dia ere ia menjadi panjang.

{6:22} kebijaksanaan adalah mengikut nama beliau, dan beliau adalah

tidak nyata kepada ramai.

{6:23} memberi telinga, anakku, menerima nasihat saya dan menolak

bukan nasihat saya,

{6:24} dan letakkan kaki Mu ke belenggu beliau, dan leher engkau ke dalam

Beliau di.

{6:25} Bow turun bahu Mu, dan menanggung dia, dan tidak Dukacita dengan bon itu.

{6:26} datang kepada dia dengan segenap hati Engkau, dan memelihara anak itu dalam

cara dengan semua kuasa Mu.

{6:27} carian, dan mencari, dan dia hendaklah diberitahu

Page 603 Sirach (Ecclesiasticus)

kepada kamu: dan apabila engkau engkau mendapat memegang dia, biarkan dia pergi.

{6:28} untuk akhir engkau shalt menemui beliau yang lain, dan bahawa

hendaklah beralih kepada kegembiraan Mu.

{6:29} kemudian belenggu beliau adalah menjadi suatu pembelaan yang kukuh bagi kamu,

dan rantai dia a jubah kemuliaan.

{6:30} kerana perhiasan emas yang atas dia, dan dia

band akan purple lace.

{6:31} engkau shalt meletakkan beliau sebagai jubah mandi Kehormat, dan

shalt meletakkan beliau kira-kira (wahai Muhammad) sebagai sebuah Mahkota kegembiraan.

{6:32} anakku, jika engkau mengampunkan, engkau shalt diajar: dan jika

engkau mengampunkan memohon fikiran Mu, engkau shalt akan berhati-hati.

{6:33} jika engkau suka untuk mendengar, engkau shalt menerima

memahami: dan jika engkau tunduk telinga Mu, engkau shalt menjadi bijak,

{6:34} berdiri dalam pelbagai orang tua-tua; dan cleave

Allah itu adalah bijak.

{6:35} bersedia untuk mendengar setiap wacana alim; dan janganlah

tidak perumpamaan yang berakal Larikan diri engkau.

{6:36} dan jika engkau seest manusia yang berakal, (wahai Muhammad)

betimes kepada Nya, dan janganlah engkau berjalan kaki memakai langkah-langkah pintu itu.

{6:37} biarkan fikiran Mu atas Ordinan Tuhan

dan bermeditasi terus-menerus dalam perintah-perintah beliau: dia hendaklah

menubuhkan jantung Mu, dan memberi kamu kebijaksanaan pada thine memiliki

keinginan.

{7:1} melakukan kejahatan tidak ada, jadi tiada mudarat datang kepada kamu.

{7:2} Depart dari yang tidak adil dan zalim akan berpaling dari engkau.

{7:3} anakku, sow tidak atas furrows daripada

unrighteousness, dan engkau shalt tidak meraih mereka syurga
~ Faizal Tahir.

{7:4} mencari tidak dari preeminence Tuhan, kedua-duanya
yang

Raja kerusi Kehormat.

{7:5} justifikasi tidak dirimu sebelum Tuhan; dan menampilkan
tidak

kebijaksanaan Mu sebelum Raja.

{7:6} mencari bukan untuk menjadi hakim, kerana tidak dapat
mengambil

zalim; Kalau pada bila-bila masa engkau takut kepada orang
yang Maha Kuasa,

stumblingblock cara uprightness Mu.

{7:7} Offend tidak menyalahi pelbagai bandar, dan kemudian
engkau shalt engkau Jadikan dirimu kalangan rakyat.

{7:8} mengikat bukan satu dosa atas lain; untuk satu engkau
shalt

tidak boleh unpunished.

{7:9} berkata tidak, Tuhan akan memandang pelbagai saya
oblations, dan apabila saya tawarkan kepada Allah yang Maha
Tinggi, dia akan
menerima.

{7:10} menjadi tidak fainthearted apabila engkau makest engkau solat,

dan pengabaian tidak memberi sedekah.

{7:11} ketawa lelaki tiada ejekkan dalam kepahitan dari Nya jiwa: kerana ada satu yang humbleth dan exalteth.

{7:12} merangka tidak Bohong terhadap saudara Mu; pun tak suka di

mahu teman Mu.

{7:13} gunakan untuk tidak membuat apa-apa cara dusta: bagi adat

baginya adalah tidak baik.

{7:14} menggunakan kata-kata tidak banyak dalam sebilangan besar dari orang-orang tua, dan

membuat tidak banyak babbling apabila engkau prayest.

{7:15} benci tidak laborious kerja, penternakan tidak, yang Maha tinggi telah wajibkan.

{7:16} nombor tidak dirimu antara pelbagai

berdosa, tapi ingat kemurkaan itu akan tarry lama.

{7:17} merendah diri dirimu amat: bagi azab yang derhaka adalah kebakaran dan cacing.

{7:18} Tukar tidak teman untuk kebaikan apa-apa yang tidak bermakna;

tidak setia adik bagi emas Ledang.

{7:19} mengorbankan tidak wanita bijak dan baik: untuk rahmat Nya

Terletak di atas emas.

{7:20} manakala hamba Mu worketh benar-benar, entreat dia tidak

kejahatan. Nor hireling yang bestoweth dirinya penuh bagi engkau.

{7:21} biarkan jiwa Mu cinta seorang hamba yang baik, dan menipu dia.

bukan tentang kebebasan.

{7:22} engkau engkau lembu? mempunyai mata kepada mereka: dan jika mereka

keuntungan Mu, menyimpannya dengan engkau.

{7:23} engkau engkau kanak-kanak? mengarahkan mereka, dan rukuk

leher mereka daripada belia mereka.

{7:24} engkau engkau perempuan? mempunyai penjagaan badan mereka,

dan shew tidak dirimu ceria ke arah mereka.

{7:25} berkahwin dengan anak perempuan Mu, dan dengan itu shalt engkau

melakukan satu perkara yang berat: tetapi memberi kepada seorang lelaki

memahami.

{7:26} engkau engkau seorang isteri selepas fikiran Mu? Beliau tidak meninggalkan:

tetapi memberi tidak dirimu kepada seorang wanita yang ringan.

{7:27} kehormatan bapa Mu dengan segenap hati Engkau, dan lupa

bukan kesedihan-kesedihan ibu Mu.

{7:28} ingat bahawa engkau wast dilahirkan daripada mereka; dan

Bagaimana canst engkau membalas mereka perkara-perkara yang mereka mempunyai

dilakukan untuk engkau?

{7:29} takut Tuhan dengan semua jiwa Mu, dan menghormati beliau

Imam.

{7:30} cinta kepadanya yang dibuat (wahai Muhammad) dengan semua kekuatan Mu, dan

meninggalkan tidak menterinya.

{7:31} takut Tuhan, dan menghormati Imam; dan memberinya

sebahagian Nya, sebagaimana ia diperintahkan (wahai Muhammad); firstfruits, dan menceroboh menawarkan, dan hadiah di bahu, dan pengorbanan sanctification dan firstfruits yang suci ini perkara-perkara.

{7:32} dan meregangkan tangan Mu kepada orang-orang miskin, yang engkau

Berkat boleh disempurnakan.

{7:33} Hadiah telah rahmat di sisi setiap manusia yang hidup; dan bagi orang yang mati menahan ia tidak.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 604

{7:34} gagal tidak bersama mereka yang menangis, dan berkabung

dengan mereka yang berkabung.

{7:35} tidak lambat untuk melawat orang yang sakit: untuk yang hendaklah membuat

(wahai Muhammad) untuk menjadi Kekasih.

{7:36} apa yang engkau takest di tangan, ingat itu

akhir, dan engkau shalt pernah melakukan amiss.

{8:1} Strive bukan dengan seorang lelaki Perkasa ' kalau engkau jatuh ke dalam Nya

tangan.

{8:2} menjadi tidak at variance with seorang lelaki yang kaya, kalau-kalau dia

overweigh (wahai Muhammad): bagi emas telah memusnahkan kebanyakan orang, dan gatal hati Raja-Raja.

{8:3} Strive bukan dengan seorang lelaki yang penuh dengan lidah, dan timbunan kayu tidak atas api Nya.

{8:4} ejek bukan dengan seorang lelaki yang kurang ajar, kalau-kalau nenek moyang Mu akan dimalukan.

{8:5} penghinaan bukan seorang lelaki yang turneth dari dosa, tetapi mengingati bahawa kita semua layak hukuman.

{8:6} cek tak laku tidak seorang lelaki dalam usia beliau: bahkan beberapa kita lilin lama.

{8:7} Rejoice tidak berada di atas engkau musuh terbesar yang telah mati, tetapi ingat bahawa kita mati semua.

{8:8} Despise tidak wacana tapi bijak, membiasakan dirimu dengan peribahasa mereka: untuk mereka yang engkau shalt belajar

arahan, dan bagaimana untuk melayan lelaki hebat dengan mudah.

{8:9} Miss tidak wacana warga tua: bagi mereka juga

belajar daripada Datuk nenek mereka, dan yang engkau shalt belajar

memahami, dan untuk memberikan jawapan kerana memerlukan requireth.

{8:10} menyalakan tidak balas seorang yang berdosa, kalau engkau akan dibakar

dengan api neraka Nya.

{8:11} bangkit tidak [dalam keadaan marah] pada kewujudan sebuah

memudaratkan orang, kalau-kalau beliau berbohong di tunggu kepada engkau di entrap Mu

kata-kata

{8:12} meminjamkan tidak kepada beliau yang merupakan kekuatannya daripada dirimu; bagi

jika engkau lendest dia, dikira tetapi hilang.

{8:13} tidak jaminan ke atas kuasa Mu: jika engkau dapat penjamin, menjaga untuk membayar.

{8:14} pergi tidak ke undang-undang dengan Hakim; kerana mereka akan menilai bagi

Dia mengikut namanya.

{8:15} perjalanan tidak dengan cara dengan fellow yang berani, kalau-kalau dia

menjadi seksa kepada kamu: kerana dia akan berbuat Allah wasiat sendiri, dan engkau shalt binasa dengannya melalui dengan kesilapannya.

{8:16} Strive tidak dengan lelaki marah, dan pergi tidak bersamanya

dijadikan tempat bersendirian: darah adalah sebagai apa-apa di sisi beliau, dan

di mana terdapat tidak ada bantuan, beliau akan menggulingkan (wahai Muhammad).

{8:17} tidak disaran bodoh; kerana dia tidak boleh menyimpan nasihat.

{8:18} melakukan perkara tiada rahsia sebelum orang yang tidak dikenali; untuk engkau

knowest bukan apa dia akan membawa cabarancabaran.

{8:19} membuka tidak Mu hati setiap manusia, kalau-kalau dia membalas

engkau dengan satu pusingan terpaparnya.

{9:1} tidak cemburu ke atas isteri dada Mu, dan

mengajar dia tidak pelajaran yang jahat terhadap dirimu.

{9:2} memberi tidak Mu jiwa kepada seorang wanita untuk menetapkan kakinya atas

bahan Mu.

{9:3} bertemu bukan dengan satu harlot, kalau engkau jatuh ke dalam jerat beliau.

{9:4} digunakan tidak banyak syarikat seorang wanita yang merupakan

Penyanyi, kalau engkau akan diambil bersama percubaan beliau.

{9:5} pandangannya tidak pada pembantu rumah yang engkau jatuh bukan disebabkan oleh orang-orang

perkara-perkara yang berharga dalam dirinya.

{9:6} Berikan tidak Mu jiwa kepada harlots, yang engkau kehilangan tidak

Warisan Mu.

Lihat {9:7} tidak bulat tentang engkau di jalan-jalan bandar, sama ada bersiar-siar engkau di tempat bersendirian daripadanya.

{9:8} berpaling mata Mu dari seorang wanita yang cantik, dan tidak memandangi Kecantikan lain; bagi kebanyakan orang telah tertipu oleh keindahan seorang wanita; bersama-sama cinta adalah

kindled sebagai api.

{9:9} duduk tidak sama sekali dengan isteri lelaki lain, mahupun duduk bawah

dengannya di tangan Mu, dan tidak engkau duit dengan beliau di

arak; Kalau-kalau hati Mu incline kepada dia, dan jadi melalui keinginan Mu engkau jatuh ke dalam kebinasaan.

{9:10} meninggalkan tidak seorang sahabat lama; bagi yang baru adalah tidak

setanding dengan dia: teman baru adalah seperti wain baru; apabila ianya

lama, engkau shalt meminumnya dengan keseronokan.

{9:11} iri tidak kemuliaan seorang yang berdosa: untuk engkau knowest

tidak apa yang akan menjadi akhir Nya.

{9:12} kegembiraan tidak dalam perkara yang mempunyai yang derhaka

sukacitanya; tapi ingat mereka tidak pergi unpunished kepada kubur mereka.

{9:13} terus engkau jauh dari lelaki yang telah kuasa membunuh;

Jadi shalt engkau tidak ragu-ragu takut kematian: dan jika engkau datang

kepada-Nya, menjadikan tidak bersalah, kalau-kalau dia mengambil nyawa Mu

kini: ingatlah bahawa engkau goest tengah-tengah jerat,

dan bahawa engkau walkest atas battlements bandar.

{9:14} sehampir yang engkau canst, meneka jiran Mu, dan berunding dengan bijaksana itu.

{9:15} biarkan engkau bercakap dengan bijaksana itu, dan semua Mu

komunikasi dalam undang-undang yang Maha tinggi.

{9:16} dan membiarkan orang-orang yang hanya makan dan minum dengan (wahai Muhammad); dan janganlah glorying engkau berada dalam takut Tuhan.

{9:17} untuk ditandatangani artificer kerja-kerja hendaklah Commended: dan pemerintah bijak orang bagi ucapan.

{9:18} seorang lelaki daripada lidah yang sakit adalah berbahaya di bandar; dan

Dia yang ruam di ceramah beliau akan membenci.

{10:1} A bijak Hakim akan mengarahkan rakyatnya; dan Kerajaan yang berhemat dan mengarahkan.

{10:2} sebagai Hakim kepada rakyat sendiri, begitu juga beliau Pegawai-pegawai; dan apa cara lelaki Penguasa bandar,

Page 605 Sirach (Ecclesiasticus)

itu adalah semua mereka yang mereka kekal di dalamnya.

{10:3} kurang bijak untuk Raja destroyeth kaumnya; tetapi melalui

kebijaksanaan mereka yang berkuasa di bandar hendaklah didiami.

{10:4} kuasa bumi adalah di tangan Tuhan,

dan tempoh masa yang dia akan ditetapkan ke atas satu yang menguntungkan.

{10:5} di tangan Allah adalah kemakmuran manusia: dan

kepada orang yang Scribe yang akan beliau meletakkan namanya.

{10:6} bear tidak kebencian kepada jiran Mu untuk setiap salah;

dan melakukan apa-apa pada semua dengan amalan-amalan yang memudaratkan.

{10:7} gah adalah kebencian sebelum Tuhan dan manusia: dan dengan kedua-duanya

Dia seorang yang melakukan perbuatan keji zalim.

{10:8} kerana urusan unrighteous, kecederaan, dan

mendapat kekayaan oleh sumpahmu, kerajaan diterjemah daripada salah satu

orang-orang lain.

{10:9} Kenapa itu bumi dan Abu bangga? Tidak ada yang lebih

perkara yang zalim daripada laki-laki selayaknya: untuk yang ada setteth

jiwanya sendiri untuk jualan; kerana sementara dia liveth dia casteth

jauhnya usus beliau.

{10:10} doktor cutteth off penyakit lama; dan dia

itulah hari yang hendak morrow akan mati.

{10:11} kerana apabila seorang itu mati, dia akan mewarisi aliran

benda-benda, binatang dan cacing.

{10:12} awal membanggakan adalah apabila salah satu departeth

daripada Allah, dan hatinya berpaling jauh dari pembuat Nya.

{10:13} untuk gah adalah permulaan dosa, dan dia yang telah

ia hendaklah curahkan kebencian: dan kerana itu Tuhan

membawa kepada mereka bencana yang pelik, dan menggulingkan mereka

benar-benar.

{10:14} Tuhan telah melemparkan turun takhta-takhta kebesaran yang bangga

Putera-Putera dan sediakan dalam meek bagi pihak mereka.

{10:15} Tuhan itu telah dipetik sehingga akar yang sombong

Pertubuhan Bangsa-bangsa, dan ditanam hina di tempat mereka.

{10:16} Tuhan menggulingkan negara heathen, dan binasakan mereka kepada asas-asas bumi.

{10:17} dia telah mengambil sebahagian daripada mereka dari sini, dan musnah mereka,

dan telah membuat peringatan mereka untuk menghentikan dari bumi.

{10:18} kebanggaan tidak dilakukan untuk lelaki, tidak marah marah

bagi mereka yang dilahirkan daripada seorang wanita.

{10:19} mereka yang takut kepada Tuhan itu adalah benih pasti, dan mereka

yang menyayanginya loji yang mulia: mereka yang menganggap tidak di

undang-undang adalah benih mengaibkan; mereka yang semasa dalam

Perintah-perintah adalah benih deceivable.

{10:20} antara saudara-saudara beliau yang Ketua adalah terhormat; Jadi

adalah mereka yang takut kepada Tuhan di dalam matanya.

{10:21} takut Tuhan goeth sebelum mendapatkan daripada

pihak berkuasa: tetapi roughness dan kebanggaan yang kehilangan daripadanya.

{10:22} sama ada dia menjadi kaya, mulia, atau miskin, kemuliaan mereka adalah

takut Tuhan.

{10:23} ianya tidak bertemu untuk menghina golongan miskin lelaki yang telah

mencapai persefahaman; tidak begitu mudah untuk besarkan yang berdosa

Man.

{10:24} orang-orang yang hebat, dan Hakim-Hakim, dan potentates, hendaklah

berbangga; Namun Adakah tiada seorang pun daripada mereka lebih besar daripada beliau yang

feareth Tuhan.

{10:25} kepada hamba yang bijak adalah mereka yang

Adakah perkhidmatan percuma: dan sesiapa yang telah pengetahuan tidak akan dendam

Bilakah dia berubah.

{10:26} tidak otherwise dalam melakukan perniagaan Mu; dan berbangga

bukan dirimu pada zaman kesusahan Mu.

{10:27} lebih baik adalah dia yang laboureth, dan aboundeth dalam semua

perkara, daripada dia yang boasteth sendiri, dan wanteth roti.

{10:28} anakku, memakmurkan jiwa Mu di meekness, dan memberi

penghormatan menurut kemuliaan baginya.

{10:29} yang akan menjustifikasikan Nya yang sinneth terhadap dirinya sendiri

jiwa? dan yang akan memberi penghormatan kepadanya yang dishonoureth beliau sendiri

hidup?

{10:30} orang miskin adalah berbesar hati untuk kemahiran, dan

orang kaya adalah berbesar hati untuk kekayaan beliau.

{10:31} itu diterima dalam kemiskinan, berapa banyak lagi

dalam kekayaan? dan sesiapa yang mengaibkan dalam kekayaan, berapa banyak

Lebih banyak dalam kemiskinan?

{11:1} kebijaksanaan lifteth sehingga Ketua Nya yang rendah ljazah, dan berubah dia duduk antara manusia hebat.

{11:2} Commend tidak seorang lelaki wajahnya; tidak suka

Seorang lelaki dengan kemunculannya yang keluar.

{11:3} lebah adalah sedikit antara seperti lalat; tapi buah dia
Ketua dari benda-benda manis.

{11:4} ini dengan megahnya menawarkan tidak pakaian Mu dan
raiment, dan meninggikan

bukan dirimu di hari Kehormat: bagi kerja-kerja Tuhan
yang indah, dan karyanya antara manusia yang tersembunyi.

{11:5} banyak Raja-Raja telah duduk atas tanah; dan
yang tidak pernah terfikir yang telah dipakai Mahkota.

{11:6} ramai lelaki Perkasa telah menjadi sangat dimalukan;
dan yang mulia yang dihantar ke tangan lelaki lain.

{11:7} menyalahkan tidak sebelum engkau engkau diperiksa
kebenaran:

memahami terlebih dahulu, dan kemudian rebuke.

{11:8} jawapan tidak sebelum engkau mendengar punca:
tidak mengganggu lelaki dalam ceramah mereka.

{11:9} Strive tidak dalam perkara yang concerneth (wahai
Muhammad) tidak; dan

duduk tidak dalam penghakiman dengan orang-orang berdosa.

{11:10} meddle anak saya, bukan dengan perkara-perkara yang
banyak: Jika

engkau meddle jauh, engkau shalt tidak bersalah; dan jika
engkau

Ikuti selepas itu, engkau shalt tidak mendapatkan, sama ada engkau shalt melarikan diri

oleh melarikan diri.

{11:11} tiada adalah salah satu yang laboureth, dan taketh sakit, dan

berubah tergesa-gesa, dan adalah begitu banyak di belakang yang lebih banyak.

{11:12} lagi, ada lagi yang lambat, dan keperluan yang telah

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 606

bantuan, membolehkan keupayaan dan penuh kemiskinan; Namun Mata

Tuhan melihat kepadanya selama-lamanya, dan sediakan dia daripada

rendah estate,

{11:13} dan mengangkat sehingga kepalanya dari kesengsaraan; sehingga banyak

saw yang daripadanya adalah ketenangan ke atas semua pihak

{11:14} kemakmuran dan kesusahan, hidup dan mati, kemiskinan

dan kekayaan, datang dari Tuhan.

{11:15} kebijaksanaan, pengetahuan dan kefahaman yang

undang-undang, adalah Tuhan: kasih sayang, dan cara kerja-kerja yang baik,

daripada-Nya.

{11:16} kegelapan dan ralat telah bermula mereka bersama-sama

dengan orang-orang berdosa: dan kejahatan hendaklah lilin lama dengan mereka yang takbur, maka Allah

di dalamnya.

{11:17} Hadiah Tuhan remaineth dengan derhaka,

dan beliau memihak kepada kemakmuran bringeth selamanya.

{11:18} tiada adalah yang waxeth kaya dengan sifat hati-hati beliau dan

mencubit, dan beliau ini bahagian ganjaran beliau:

{11:19} Bahawasanya beliau berkata, saya telah menemui rehat, dan sekarang akan

Makan terus barangan saya; dan lagi dia mengetahui tidak apa masa akan datang kepadanya, dan dia mesti meninggalkan orang-orang

perkara-perkara kepada orang lain, dan mati.

{11:20} teguh dalam Perjanjian Mu, dan boleh faham

di dalamnya, dan lilin lama dalam kerja-kerja Mu.

{11:21} marvel tidak pada karya berdosa; tetapi percaya

Tuhan, merekalah buruh Mu: kerana ia adalah satu perkara yang mudah dalam

di sisi Tuhan pada secara tiba-tiba untuk membuat orang miskin kaya.

{11:22} restu Tuhan sedang pahala yang

alim, dan tiba-tiba dia berubah rahmat-Nya berkembang.

{11:23} berkata tidak, apa untung yang ada perkhidmatan saya? dan

perkara-perkara yang baik saya berhak selepas ini?

{11:24} lagi, berkata tidak, saya telah cukup, dan memiliki banyak

perkara-perkara, dan kejahatan apa saya mempunyai selepas ini?

{11:25} pada hari kemakmuran ada cerdik daripada

ditimpa: dan pada hari ditimpa terdapat tidak lebih

mengingati kemakmuran.

{11:26} kerana ia adalah satu perkara yang mudah kepada Tuhan pada hari

kematian untuk memberi ganjaran seorang lelaki mengikut cara beliau.

{11:27} ditimpa sejam berubah manusia yang lupa

keseronokan: dan di akhir Nya perbuatan beliau akan ditemui.

{11:28} Hakim tiada diberkati sebelum kematiannya: bagi seorang lelaki

hendaklah dikenali pada anak-anaknya.

{11:29} membawa manusia bukan tiap-tiap rumah Mu: untuk yang

menipu manusia telah banyak kereta api.

{11:30} seperti sebagai partridge yang diambil [dan disimpan] di dalam sangkar, jadi

adalah nadi yang sombong; dan seperti sebagai seorang Perisik, watcheth dia bagi

kejatuhan Mu:

{11:31} beliau lieth di tunggu, dan turneth baik ke jahat,

dan dalam perkara-perkara yang layak memuji akan meletakkan menyalahkan atas engkau.

{11:32} daripada percikan api satu timbunan arang batu kindled: dan

manusia berdosa layeth tunggu untuk darah.

{11:33} mengambil pengajaran dari seorang lelaki yang nakal, kerana beliau worketh

kekotoran; Kalau-kalau beliau membawa kepada engkau Hapuskanlah berterusan.

{11:34} menerima orang yang tidak dikenali ke dalam rumah Mu, dan dia akan

mengganggu (wahai Muhammad), dan menjadikan kamu daripada kesalahanmu.

{12:1} apabila engkau mengampunkan baik do tahu kepada siapa engkau doest

itu; Jadi shalt engkau akan mengucapkan terima kasih untuk kebaikan Mu.

{12:2} berbuat baik kepada orang alim, dan engkau shalt mendapati yang

recompence; dan jika bukan dari Allah, namun dari yang Maha tinggi.

{12:3} sana boleh datang tidak baik kepadanya yang sentiasa diduduki dalam kejahatan, dan kepada-Nya yang giveth sedekah tidak.

{12:4} berikan kepada lelaki yang soleh, dan bantuan tidak berdosa.

{12:5} do baik kepada-Nya yang hina, tetapi memberi tidak di derhaka: memegang kembali roti Mu, dan memberikan tidak kepada beliau, kalau-kalau

Dia overmaster (wahai Muhammad) sekali gus: untuk [lagi] engkau shalt menerima

dua kali ganda sebanyak jahat untuk semua kebaikan yang engkau shalt telah dilakukan

kepada-Nya.

{12:6} yang paling tinggi hateth orang-orang berdosa, dan akan membayar balik

dendam kepada derhaka, dan keepeth mereka terhadap yang Sesungguhnya hari azabnya.

{12:7} memberi kepada yang baik, dan bantuan tidak berdosa.

{12:8} rakan tidak dikenali dalam kemakmuran: dan musuh tidak dapat disembunyikan itu seorang yang sabar.

{12:9} dalam kemakmuran orang musuh-musuh akan berdukacita:

tetapi beliau itu seorang yang sabar walaupun teman akan bertolak.

{12:10} tidak pernah mempercayai musuh Mu: untuk seperti seperti besi rusteth,

begitu juga pada beliau.

{12:11} walaupun beliau merendah diri sendiri, dan pergi crouching, lagi

mengambil kebaikan mengendahkan dan berhati-hati dengan dia, dan engkau shalt menjadi kepada

dia seolah-olah engkau hadst dihapuskan yang lookingglass, dan engkau shalt

tahu bahawa karat itu telah tidak telah sama sekali dihapuskan dari sini.

{12:12} ditetapkan Nya tidak oleh engkau, kalau, Bilakah beliau telah

digulingkan kamu, berdirilah dia di tempat Mu; kedua-duanya biarlah dia duduk

di tangan kanan Mu, kalau dia berusaha mengambil kerusi Mu, dan engkau pada

Terakhir ingat kata-kata saya, dan terinfeksi dengannya.

{12:13} yang akan sayang charmer yang digigit dengan satu

Ular, atau mana-mana yang datang malam binatang liar?

{12:14} supaya seseorang yang yang goeth kepada seorang yang berdosa, dan defiled dengan

dosa-dosa beliau, yang akan sayang dia?

{12:15} untuk sementara waktu dia akan kekal dengan kamu, tetapi jika engkau

mula jatuh, dia tidak akan tarry.

{12:16} musuh speaketh sweetly dengan bibirnya, tetapi dalam

hatinya dia imagineth bagaimana untuk membuang engkau ke dalam sebuah lubang: dia akan

menangis dengan matanya, tetapi jika dia mendapati peluang, dia tidak akan

berpuas hati dengan darah.

{12:17} jika kesusahan datang kepada engkau, engkau shalt mencari dia.

sana pertama; dan walaupun beliau berpura-pura untuk membantu (wahai Muhammad), tetapi hendaklah dia melemahkan kamu.

{12:18} dia akan goncang Nya kepala dan menepuk tangannya, dan

Page 607 Sirach (Ecclesiasticus)

berbisik banyak, dan berubah mukanya.

{13:1} itu toucheth Padang hendaklah boleh defiled dengannya;

dan sesiapa yang telah fellowship dengan seorang lelaki yang berbangga hendaklah seperti

kepada-Nya.

{13:2} membebankan bukan dirimu di atas kuasa engkau ketika engkau

livest; dan mempunyai hubungan tidak dengan satu itulah kekuatannya dan

lebih kaya daripada dirimu: Bagaimana bersetuju cerek tersebut dan dalam pasu

periuk bersama-sama? Jika salah satu tidak smitten terhadap orang lain, it

hendaklah dipecahkan.

{13:3} orang kaya telah dilakukan salah, dan lagi dia

threateneth withal: orang-orang miskin menganiaya, dan dia mesti intreat

juga.

{13:4} jika engkau akan bagi keuntungan-Nya, dia akan menggunakan (wahai Muhammad): tetapi jika

engkau mempunyai apa-apa, dia akan meninggalkan engkau.

{13:5} jika engkau mempunyai apa-apa benda, dia akan hidup dengan (wahai Muhammad): Ya,

dia akan membuat engkau terdedah, dan tidak akan menyesal untuk itu.

{13:6} Jika beliau mempunyai memerlukan (wahai Muhammad), dia akan memperdayakan kamu, dan

tersenyum atas (wahai Muhammad), dan meletakkan (wahai Muhammad) dengan harapan; Beliau akan bercakap (wahai Muhammad)

adil, dan berkata, apakah engkau wantest?

{13:7} dan dia akan malu (wahai Muhammad) oleh daging Nya, sehingga beliau mempunyai

dilukis engkau kering dua kali atau tiga kali, dan akhirnya dia akan ketawa

engkau ejekkan selepas itu, apabila beliau sentiasa melihat (wahai Muhammad), dia akan meninggalkan

(wahai Muhammad), dan menggelengkan kepala pada engkau.

Berhati-hati {13:8} bahawa engkau tidak akan tertipu dan dibawa

turun di jollity Mu.

{13:9} jika engkau akan dijemput seorang lelaki Perkasa,
mengeluarkan

dirimu, dan begitu banyak lebih banyak dia akan menjemput
kamu.

{13:10} Tekan engkau tidak atas dia, kalau engkau dimasukkan
ke belakang;

berdiri tidak jauh, kalau engkau dilupakan.

{13:11} menjejaskan bukan untuk dibuat sama rata kepada-Nya
dalam perbincangan, dan

percaya tidak banyak kata-kata beliau: untuk dengan
komunikasi banyak

dia akan menggoda (wahai Muhammad), dan tersenyum
apabila engkau akan mendapat Mu

rahsia:

{13:12} tetapi cruelly dia akan meletakkan sehingga kata-kata
Mu, dan tidak akan

ganti kaitan engkau sakit, dan meletakkan kamu dalam penjara.

{13:13} Observe, dan mengambil yang baik mengendahkan,
untuk engkau walkest dalam

bahaya daripada Mu overthrowing: apabila engkau hearest
perkara-perkara ini,

bangun dalam tidur Mu.

{13:14} cinta Tuhan semua kehidupan Mu, dan menyeru kepadanya

Mu Keselamatan.

{13:15} setiap binatang loveth seperti beliau, dan setiap manusia loveth

jirannya.

{13:16} semua daging consorteth mengikut jenis, dan seorang lelaki

akan cleave untuk seperti beliau.

{13:17} apa telah serigala dengan kambing? Jadi

orang yang berdosa dengan yang alim.

{13:18} perjanjian apa yang ada antara dubuk ini dan

anjing? dan Apakah keamanan antara orang kaya dan orang miskin?

{13:19} seperti keldai liar Singa Harimau di dalam

Gurun: jadi orang kaya makan orang miskin.

{13:20} seperti yang sombong benci merendah diri: jadi dia abhor yang kaya

orang-orang miskin.

{13:21} seorang lelaki yang kaya mula jatuh diadakan beliau

kawan-kawan: tetapi orang miskin sedang turun dibakar kaki oleh beliau

rakan-rakan.

{13:22} apabila seorang lelaki yang kaya ialah jatuh, beliau telah banyak Pembantu:

Dia speaketh apa yang anda tidak perlu bercakap, dan lagi lelaki memberi justifikasi

Dia: orang miskin yang tergelincir, dan lagi mereka mengemukakan tawaran dia terlalu; Beliau

diucapkan dengan bijak, dan dapat ada tempat.

{13:23} apabila seorang lelaki yang kaya speaketh, setiap manusia holdeth Nya

lidah, dan, lihat, apa yang beliau berkata, mereka bertasbihlah kamu ia ke awan-awan:

tetapi jika bercakap dengan orang miskin, mereka berkata, ' Fellow ' apa ini? dan

Jika beliau stumble, mereka akan membantu untuk menggulingkan beliau.

{13:24} kekayaan yang baik kepada-Nya yang suci tiada dosa, dan

kemiskinan adalah jahat di muara yang derhaka.

{13:25} salah seorang changeth mukanya,

sama ada ia menjadi baik atau jahat: dan berubah hati riang yang

mukanya ceria.

{13:26} mukanya yang ceria adalah tanda hati yang berada dalam kemewahan; dan dapatan daripada cerita ibarat yang

Buruh wearisome minda.

{14:1} diberkati adalah lelaki yang telah tergelincir dengan-Nya mulut anda dan tidak terinfeksi dengan pelbagai dosa-dosa.

{14:2} Maha Sucilah hati nurani yang suci tidak mengutuk dia, dan yang tidak jatuh dari harapan beliau dalam dalam

Tuhan.

{14:3} kekayaan tidak comely untuk a niggard: dan apa yang Seorang lelaki yang iri hati yang perlu lakukan dengan wang?

Dia {14:4} yang gathereth oleh defrauding jiwa sendiri

gathereth untuk orang lain, yang hendaklah menghabiskan masa barangan riotously.

Dia {14:5} kejahatan untuk dirinya sendiri, kepada siapa yang dia akan

baik? dia tidak akan mengambil keseronokan dalam barang Nya.

{14:6} ada tiada lebih buruk daripada itu envieth dirinya sendiri; dan ini adalah recompence daripada kekotoran itu.

{14:7} dan jika doeth dia baik, dia doeth ia unwillingly; dan

pada yang lepas dia akan mengisytiharkan pada beliau.

{14:8} orang yang iri hati telah mata yang zalim; Beliau turneth kaki Nya wajahnya, dan despiseth lelaki.

Mata lelaki selayaknya {14:9} A tidak berpuas hati dengan-Nya Bahagian; dan drieth yang zalim daripada orang yang zalim itu sehingga jiwanya.

{14:10} mata yang zalim envieth roti [Nya], dan Dialah yang niggard Jadual beliau.

{14:11} anakku, menurut Mu baik do keupayaan untuk dirimu, dan memberikan beliau menawarkan due Tuhan.

{14:12} mengingati kematian itu tidak akan lama di datang, dan bahawa Perjanjian kubur ini tidak shewed kepada kamu.

{14:13} berbuat baik kepada sahabat Mu sebelum engkau mati, dan

mengikut kemampuan Mu meregangkan keluar ditangan dan memberikan kepadanya.

{14:14} ahli tidak dirimu pada hari yang baik, dan hendaklah tidak

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 608

sebahagian daripada keinginan yang baik jambatan (wahai Muhammad).

{14:15} shalt engkau tidak meninggalkan engkau travails kepada yang lain?

dan labours Mu untuk dibahagikan dengan banyak?

{14:16} memberi, mengambil dan sanctify jiwa engkau; sebab tidak biasa dainties di dalam kubur.

{14:17} semua daging waxeth lama sebagai suatu pakaian: untuk yang

Perjanjian dari awal ini, engkau shalt mati kematian.

{14:18} daripada daun hijau pada Sebatang pokok yang tebal, ada jatuh,

dan beberapa berkembang; begitu juga penghasilan daging dan darah, satu

Suci ke penghujungnya, dan satu lagi lahir.

{14:19} setiap kerja rotteth dan consumeth, dan pekerja itu hendaklah pergi withal.

{14:20} diberkati adalah orang yang bermeditasi perkara-perkara yang baik

bijaksana, dan yang reasoneth perkara-perkara Suci oleh beliau memahami. ING.

{14:21} dia yang considereth cara beliau dalam hatinya hendaklah

juga mempunyai kefahaman dalam rahsia.

{14:22} pergi selepas itu sebagai satu yang traceth, dan berbohong di tunggu di

cara beliau.

{14:23} dia yang prieth dalam pada windows beliau hendaklah juga

hearken pada pintu itu.

{14:24} dia yang mengemukakan berdekatan dengan rumah beliau hendaklah juga

Ketatkan pin pada dinding itu.

{14:25} dia akan legam Nya khemah malam kepada dia, dan hendaklah

menyerah dalam satu daripada yang di mana perkara-perkara yang baik adalah.

{14:26} beliau Mahukah anak-anaknya di bawah perlindungan beliau, dan

hendaklah menyerah simpan di bawah cawangan beliau.

{14:27} olehnya dia akan dilindungi dari haba, dan di

kemuliaan hendaklah dwell beliau.

{15:1} dia yang feareth Tuhan akan berbuat baik, dan sesiapa yang

telah pengetahuan undang-undang hendaklah mendapatkan beliau.

{15:2} dan sebagai seorang ibu hendaklah dia berjumpa dengan-Nya, dan menerima

beliau sebagai seorang isteri yang berkahwin dari anak dara.

{15:3} dengan roti yang berakal hendaklah dia suapan dia, dan memberinya air kebijaksanaan untuk minum.

{15:4} dia akan tinggal di atas dia, dan tidak akan berpindah; dan hendaklah bergantung pada dia, dan tidak akan tertunduk.

{15:5} dia akan meninggikan dia lebih daripada jiran-jiran beliau, dan di

tengah-tengah penganutnya yang dia akan membuka mulutnya.

{15:6} dia akan mencari kegembiraan dan crown yang gladness, dan dia

hendaklah menyebabkan beliau mewarisi nama yang kekal.

{15:7} orang bodoh tidak akan mencapai kepada dia, dan orang-orang berdosa tidak akan melihat beliau.

{15:8} kerana dia jauh dari kebanggaan, dan orang-orang yang dusta

tidak dapat mengingati beliau.

{15:9} pujian bukanlah seemly di dalam mulut seorang yang berdosa, kerana ia

telah dihantar kepadanya tentang Tuhan.

{15:10} untuk pujian hendaklah diucapkan dalam kebijaksanaan, dan

Tuhan akan berjaya ia.

{15:11} berkata tidak engkau, ianya melalui Tuhan yang saya jatuh

kaki: untuk engkau oughtest untuk tidak melakukan perkara-perkara yang dia hateth.

{15:12} berkata tidak engkau, beliau telah menyebabkan saya sesat: kerana dia

telah tidak perlu seorang lelaki berdosa.

{15:13} Tuhan hateth semua perbuatan yang keji; dan mereka yang

takut Tuhan suka tidak.

{15:14} dia mencipta manusia dari awal, dan

meninggalkan dia di tangan nasihatnya;

{15:15} jika engkau mengampunkan, untuk menjaga ayat, dan melakukan kesetiaan boleh diterima.

{15:16} beliau telah menetapkan api dan air sebelum engkau: meregangkan

sebagainya ditangan kepada sama ada engkau mengampunkan.

{15:17} sebelum manusia hidup dan mati; dan sama ada dia liketh hendaklah diberikan kepadanya.

{15:18} kebijaksanaan Tuhan yang besar, dan Dialah yang berkuasa, yang kuat dan beholdeth tiap-tiap sesuatu:

{15:19} dan matanya kepada mereka yang takut kepadanya, dan dia

mengetahui setiap kerja manusia.

{15:20} beliau telah mentadbir tidak ada orang untuk melakukan wickedly,

sama ada dia telah diberikan apa-apa lesen lelaki kepada dosa.

{16:1} keinginan tidak sebilangan anak-anak yang tidak menguntungkan,

kedua-duanya juga anak-anak derhaka.

{16:2} walaupun mereka membiak, bergembira tidak di dalamnya, kecuali

takut Tuhan akan bersama mereka.

{16:3} Amanah tidak engkau dalam kehidupan mereka, tidak menghormati mereka

pelbagai: yang cuma adalah lebih baik daripada seribu; dan

lebih baik ianya mati tanpa kanak-kanak, daripada mempunyai mereka yang

derhaka.

{16:4} untuk oleh seorang yang telah memahami hendaklah bandar

diganti: tetapi bagi kaum kerabat daripada orang yang zalim itu akan cepat

menjadi sepi.

{16:5} banyak perkara seperti itu telah saya melihat dengan lombong mata, dan

periuk telinga telah mendengar perkara-perkara yang lebih besar daripada ini.

{16:6} di perhimpunan yang derhaka kebakaran hendaklah kindled; dan dalam sebuah negara yang derhaka murka terletak terbakar.

{16:7} baginda tidak tenteram terhadap gergasi lama, yang jatuh

dalam kekuatan kebodohan mereka.

{16:8} tidak terkecuali beliau di tempat di mana banyak sojourned,

tetapi membenci mereka untuk mempertahankan maruah mereka.

{16:9} dia pitied tidak orang-orang daripada amalan mereka, yang telah

Diambil dalam dosa-dosa mereka:

{16:10} mahupun footmen enam ratus ribu, yang

berkumpul bersama-sama dalam kekerasan hati mereka.

{16:11} dan jika ada satu stiffnecked antara yang

orang-orang, ia adalah marvel jika beliau melarikan diri
unpunished: belas kasihan dan

murka akan bersamanya; Dialah yang Maha Kuasa memaafkan,
dan mencurahkan

Page 609 Sirach (Ecclesiasticus)

kemurkaan.

{16:12} kerana rahmat-Nya sangat bagus, jadi terdapat
pembetulan beliau: beliau

judgeth seorang lelaki mengikut karya-karya

{16:13} orang yang berdosa tidak akan melarikan diri dengan
harta rampasan beliau: dan

kesabaran daripada yang alim tidak boleh frustrate.

{16:14} dirobuhkan untuk kerja-kerja setiap rahmat: bagi tiap-
tiap

lelaki hendaklah mencari berdasarkan karya beliau.

{16:15} Tuhan Firaun, yang beliau tidak menjadi keras.

mengenalinya, bahawa karya-karya yang kuat mungkin dikenali
dengan

dunia.

{16:16} rahmat-Nya yang jelas kepada setiap makhluk; dan dia
telah dipisahkan cahaya Nya dari kegelapan dengan adamant
untuk.

{16:17} berkata tidak engkau, aku akan menyembunyikan diri dari Tuhan:

mana-mana akan ingat saya dari atas? Saya tidak akan teringat antara begitu ramai orang: untuk apa yang jiwa saya antara apa-apa yang tak terhingga bilangan makhluk?

{16:18} mata memandang, syurga, dan syurga langit, mendalam, dan di bumi, dan segala yang di dalamnya adalah, hendaklah

berpindah apabila beliau akan melawat.

{16:19} pergunungan juga dan asas-asas bumi

akan melemahkan dengan gementar, apabila Tuhan looketh kepada mereka.

{16:20} jantung tidak boleh berfikir atas perkara-perkara ini worthily:

dan Siapakah yang mampu untuk hamil cara Nya?

{16:21} ianya taufan yang tidak yang manusia boleh melihat: untuk yang

sebahagian besar karyanya akan bersembunyi.

{16:22} yang boleh mengisytiharkan karya keadilan Nya? atau yang

boleh menahan mereka? janji beliau adalah jauh off, dan perbicaraan

tiap-tiap sesuatu adalah di hujung.

{16:23} yang wanteth pemahaman akan berfikir atas perkara-perkara yang sia-sia: dan seorang lelaki bodoh yang lebih cenderung untuk imagineth follies.

{16:24} oleh anak, hearken kepada saya, dan belajar ilmu, dan tandakan kata-kata saya dengan hati Mu.

{16:25} aku akan shew mengemukakan doktrin dalam berat badan, dan mengisytiharkan pengetahuan tepat.

{16:26} karya Tuhan boleh dilakukan melalui penghakiman dari permulaan: dan dari waktu dia dijadikan dia dijual Bahagian-bahagian daripadanya.

{16:27} dia alihannya beliau bekerja selama-lamanya, dan di tangan-Nya adalah Ketua kepada semua generasi mereka: mereka tidak Buruh, nor adalah letih, dan berhenti dari kerja-kerja mereka.

{16:28} tiada seorang pun daripada mereka hindereth sama lain, dan mereka hendaklah

Jangan sekali-kali menderhaka Firman-Nya.

{16:29} selepas ini Tuhan yang melihat atas bumi, dan penuh dengan rahmat.

{16:30} dengan cara semua benda hidup telah beliau dilindungi muka daripadanya; dan mereka akan kembali ke dalamnya lagi.

{17:1} Tuhan mencipta manusia di bumi, dan dia bertukar ke dalamnya lagi.

{17:2} dia memberikan mereka beberapa hari, dan tempoh masa yang singkat dan

kuasa juga ke atas perkara-perkara yang terkandung di dalamnya.

{17:3} dia endued mereka dengan kekuatan oleh diri mereka sendiri, dan

Jadikan mereka menurut imejnya,

{17:4} dan meletakkan takut pada manusia atas semua daging, dan memberi

Nya kuasa pemerintahan ke atas binatang dan berkebum.

{17:5} mereka menerima penggunaan lima operasi di

Tuhan, dan di tempat keenam beliau disampaikan mereka pemahaman, dan dalam ucapan Ketujuh, jurubahasa untuk cogitations daripadanya.

{17:6} peguam dan lidah, dan mata, telinga dan hati, dia memberikan mereka untuk memahami.

{17:7} withal beliau dipenuhi mereka dengan pengetahuan

pemahaman dan shewed mereka baik dan jahat.

{17:8} dia menetapkan mata beliau atas hati mereka, yang dia mungkin

Shew mereka kehebatan karya beliau.

{17:9} beliau memberi wanita untuk takbur, perbuatan beliau menarik untuk

sebelumnya, bahawa mungkin mengisytiharkan karyanya dengan pemahaman.

{17:10} dan melantik itu hendaklah memuji namanya Suci.

{17:11} di sebelah ini beliau memberi mereka pengetahuan dan undang-undang

hidup bagi satu warisan.

{17:12} beliau membuat perjanjian untuk kekal dengan mereka, dan

shewed mereka pertimbangan beliau.

{17:13} mata mereka melihat kepada Duli yang Maha Mulia kemuliaan beliau, dan mereka

telinga mendengar suaranya yang gemilang.

{17:14} dan dia berkata kepada mereka, berhati-hati semua

unrighteousness; dan dia memberikan kepada setiap manusia: Hai Saalih!

mengenai jirannya.

{17:15} cara mereka adalah sebelum beliau, dan tidak akan bersembunyi dari matanya.

{17:16} setiap manusia semenjak muda diberikan kepada kejahatan; tidak

dapat mereka membuat diri hati berserabut untuk stony.

{17:17} untuk di bahagian Pertubuhan Bangsa-bangsa dari seluruh

bumi yang dia Tetapkan pemerintah yang lebih tiap-tiap orang; tetapi Israel yang

Bahagian Tuhan:

{17:18} siapa, kerana lelaki Petuel itu, beliau nourisheth dengan disiplin, dan memberinya cahaya cintanya dia tidak meninggalkan dirinya.

{17:19} oleh kerana itu semua kerja-kerja mereka adalah seperti matahari sebelum

kepadanya, dan matanya terus-menerus di atas cara mereka.

{17:20} tiada seorang pun daripada amal-amal unrighteous mereka akan bersembunyi dari

kepadanya, tetapi dosa-dosa mereka akan mengadap Tuhan

{17:21} tetapi Tuhan yang pemurah dan beliau mengetahui

mutu kerja, tidak meninggalkan atau forsook mereka, tetapi terlepas

mereka.

{17:22} sedekah seorang lelaki adalah sebagai signet dengan dia, dan dia

akan terus amal-amal baik manusia sebagai epal ke mata, dan memberi taubat kepada anak-anak lelaki dan anak perempuan beliau.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 610

{17:23} Afterwards, dia akan bangkit dan memberi ganjaran kepada mereka, dan

menyebabkan mereka recompence atas kepala mereka.

{17:24} tetapi kepada mereka yang bertaubat, dia diberikan mereka

kembali, dan comforted orang-orang yang gagal dalam kesabaran.

{17:25} kembali kepada Tuhan, dan meninggalkan dosa-dosa Mu, membuat

doa Mu sebelum beliau hadapi, dan menyinggung perasaan kurang.

{17:26} beralih semula kepada yang Maha Tinggi, dan berpaling menjauhkan daripada

zalim: kerana dia akan membawa kamu dari kegelapan kepada cahaya

Kesihatan, dan membenci engkau kebencian sekeras-kerasnya.

{17:27} yang akan memuji yang Maha tinggi di dalam kubur,
daripada mereka yang hidup dan bersyukur?

{17:28} kesyukuran perished dari yang mati, dari
yang tidak: hidup dan bunyi di tengah-tengah hendaklah
memuji dalam

Tuhan.

{17:29} bagaimana hebat adalah lovingkindness Tuhan kami
Tuhan, dan perhatikan beliau kepada seperti bertukar kepada-
Nya dalam
kesucian!

{17:30} untuk semua perkara yang tidak boleh di kalangan
lelaki, kerana anak
lelaki ini tidak abadi.

{17:31} Apakah cerah daripada matahari? Namun cahaya
faileth daripadanya; dan daging dan darah akan bayangkan
kejahatan.

{17:32} dia vieweth kuasa ketinggian langit;
dan semua manusia tetapi bumi dan Abu.

{18:1} ia liveth bahawa bagi pernah telah menciptakan tiap-tiap
sesuatu
am.

{18:2} Tuhan sahaja yang soleh, dan terdapat tiada lain

melainkan dia,

{18:3} yang governeth dunia dengan kelapa Nya

tangan, dan semua perkara taat kepada kehendak-Nya: Dialah Raja segala,

oleh kuasa beliau membahagikan barang yang Kudus antaranya dari kata-kata.

{18:4} kepadanya dia diberi kuasa untuk mengisytiharkan beliau telah

kerja-kerja? dan yang hendaklah mengetahui perbuatan beliau yang mulia?

{18:5} yang hendaklah nombor kekuatan baginda? dan

yang hendaklah juga memberitahu keluar mercies beliau?

{18:6} untuk kerja-kerja yang menakjubkan dari Tuhan, tidak boleh

apa-apa yang diambil darinya, tidak boleh apa-apa benda diletakkan

kepada mereka, tidak boleh tanah yang dijumpai.

{18:7} apabila seorang lelaki telah dilakukan, maka dia beginneth; dan

apabila dia leaveth, maka dia hendaklah ragu.

{18:8} apa adalah lelaki, dan whereto serveth dia? Apakah beliau

baik, dan apa yang jahat itu?

{18:9} bilangan lelaki di hari yang paling adalah untuk
ratus tahun.

{18:10} sebagai setitik air kepada laut, dan gravelstone yang
dalam perbandingan Pasir tersebut; begitu juga seribu tahun
untuk yang

hari-hari selama-lamanya.

{18:11} itu adalah Allah pesakit dengan mereka, dan poureth
sebagainya rahmat-Nya kepada mereka.

{18:12} beliau menyaksikan dan dilihat akhir mereka menjadi
jahat;

oleh itu beliau didarab perihatin beliau.

{18:13} rahmat manusia adalah menuju jirannya; tetapi

Rahmat Tuhan adalah di atas semua daging: reproveth dia, dan
nurtureth, dan teacheth dan bringeth lagi, sebagai gembala Nya
kawanan.

{18:14} beliau telah rahmat kepada mereka yang menerima
disiplin,

dan yang berusaha dengan bersungguh-sungguh selepas
penghakiman beliau.

{18:15} anakku, blemish tidak engkau perbuatan baik, tidak
menggunakan

perkataan yang tidak selesa apabila engkau givest apa-apa benda.

{18:16} hendaklah tidak dew asswage haba? begitu juga perkataan

lebih baik daripada Hadiah.

{18:17} lo, bukanlah perkataan yang lebih baik daripada Hadiah? tetapi kedua-duanya adalah

dengan seorang lelaki yang pemurah.

{18:18} orang bodoh akan upbraid churlishly, dan hadiah yang iri hati consumeth mata.

{18:19} belajar sebelum engkau bercakap, dan menggunakan physick atau pernah

engkau akan sakit.

{18:20} sebelum Kiamat memeriksa dirimu, dan pada hari daripada Lawatan engkau shalt beroleh rahmat.

{18:21} merendah diri dirimu sebelum engkau akan sakit, dan di dalam

waktu taubat shew dosa-dosa.

{18:22} membiarkan apa-apa yang menghalang engkau untuk membayar ikrar Mu due

masa, dan menanggungkan tidak sehingga kematian wajar.

{18:23} sebelum engkau prayest, sediakan dirimu; dan tidak

sebagai salah satu yang tempteth Tuhan.

{18:24} berfikir atas kemurkaan yang hendaklah pada akhir, dan masa untuk membalas dendam, bila dia akan berpaling mukanya.

{18:25} apabila engkau engkau cukup, ingat masa kebuluran: dan apabila benarnya kaya, fikir atas kemiskinan dan perlu.

{18:26} dari pagi hingga ke petang adalah masa yang berubah, dan semua perkara yang akan dilakukan tidak lama lagi mengadap Tuhan.

{18:27} seorang lelaki yang bijak akan takut dalam setiap perkara, dan di dalam

haribulan berdosa dia akan berhati-hati dengan kesalahan: tetapi orang bodoh tidak akan

jaga masa.

{18:28} setiap manusia berakal mengetahui kebijaksanaan, dan akan memberikan pujian kepada-Nya yang mendapati beliau.

{18:29} mereka yang berakal dalam kata-kata menjadi juga bijak diri mereka sendiri, dan dicurahkan ke indah perumpamaan Bahasa Melayu.

{18:30} pergi bukan selepas lusts Mu, tetapi menahan diri dirimu dari

mereka yang mempunyai selera Mu.

{18:31} jika engkau givest jiwa Mu keinginan yang menyenangkan dia,

dia akan membuat engkau yang laughingstock kepada musuh-musuh Mu yang

malign (wahai Muhammad).

{18:32} mengambil sukacitanya tidak banyak riang, keduanya boleh

terikat dengan expence daripadanya.

Page 611 Sirach (Ecclesiasticus)

{18:33} tidak dibuat seorang peminta sedekah dengan bankuet atas

pinjaman, Bilakah engkau engkau tiada apa-apa dalam beg tangan Mu: untuk engkau

shalt berbohong di tunggu seumur hidup kesalahanmu, dan memperkatakan tentang.

{19:1} labouring seorang lelaki yang A diberi kepada mabuk

tidak akan kaya: dan sesiapa yang contemneth perkara-perkara kecil hendaklah

jatuh dengan banyak dan sedikit.

{19:2} wain dan wanita akan membuat orang yang berakal

jatuh kaki: dan sesiapa yang cleaveth untuk harlots akan menjadi

impudent.

{19:3} moths dan cacing akan mempunyai dia kepada warisan, dan

berani lelaki hendaklah diambil dari sini.

{19:4} beliau yang terburu-buru memberi kredit adalah lightminded; dan

Maka sesiapa yang sinneth akan menyinggung perasaan menimpa dirinya sendiri.

{19:5} Barangsiapa taketh keseronokan dalam kekotoran hendaklah

mengutuk: tetapi beliau yang resisteth keseronokan crowneth hidupnya.

{19:6} beliau yang boleh memerintah lidah beliau akan hidup tanpa

kesukaran. dan sesiapa yang hateth babbling hendaklah mempunyai amatlah kurang.

{19:7} Rehearse tidak kepada yang lain yang diberitahu kepada (wahai Muhammad), dan engkau shalt tambang tidak pernah buruk.

{19:8} sama ada ia menjadi rakan atau musuh, bercakap tidak antara lain

kehidupan lelaki; dan jika engkau canst tanpa kesalahan,
mendedahkan mereka

bukan.

{19:9} untuk beliau mendengar dan memerhatikan (wahai
Muhammad), dan apabila masa

Suci dia akan benci engkau.

{19:10} jika engkau mendengar perkataan, biarkan ia mati
dengan (wahai Muhammad); dan

berani, ia tidak akan pecah (wahai Muhammad).

{19:11} bodoh travaileth dengan perkataan, sebagai seorang
wanita dalam

Buruh kanak-kanak.

{19:12} sebagai anak panah yang sticketh di paha seorang lelaki,
begitu juga dengan

perkataan dalam perut yang bodoh.

{19:13} amaran teman, mungkin beliau telah tidak
melakukannya:

dan jika dia telah melakukannya, dia melakukannya tidak ada
lagi.

{19:14} amaran teman Mu, ia mungkin telah tidak katanya
la: dan jika dia mempunyai, dia bercakap itu tidak lagi.

{19:15} amaran rakan: berkali-kali, ia adalah satu fitnah,

dan percaya cerita bukan tiap-tiap.

{19:16} tiada adalah salah satu yang slippeth di dalam ucapan beliau, tetapi tidak

dari hatinya; dan sesiapa yang telah tidak tersinggung dengan-Nya

lidah?

{19:17} amaran jiran Mu sebelum engkau janjikan

dia; dan bukan marah, memberi tempat kepada undang-undang yang paling

Tinggi.

{19:18} takut Tuhan adalah langkah pertama untuk menjadi diterima [daripada Allah], dan kebijaksanaan obtaineth kasih-Nya.

{19:19} pengetahuan kamu itu

Tuhan adalah doktrin kehidupan: dan mereka yang melakukan perkara-perkara yang

Sila dia akan menerima buah pokok keabadian.

{19:20} takut Tuhan adalah semua kebijaksanaan; dan dalam semua

kebijaksanaan adalah pelaksanaan undang-undang, dan pengetahuan

daripada omnipotency beliau.

{19:21} jika seorang hamba berkata kepada tuannya, saya tidak akan berbuat seperti

pleaseth (wahai Muhammad); walaupun selepas itu dia melakukan itu, dia angereth dia

yang nourisheth kepadanya.

{19:22} pengetahuan kekotoran bukanlah kebijaksanaan, kedua-duanya pada bila-bila masa peguam kebijaksanaan orang-orang berdosa.

{19:23} tiada adalah satu pencerobohan, dan yang sama untuk perbuatan yang keji; dan terdapat bodoh mahukan hikmat.

{19:24} beliau yang telah memahami kecil, dan feareth

Allah, adalah lebih baik daripada yang telah banyak kebijaksanaan, dan

transgresseth undang-undang yang Maha tinggi.

{19:25} tiada exquisite untuk subtilty, dan yang sama adalah tidak adil; dan ada yang turneth diketepikan untuk membuat penghakiman

muncul; dan ada seorang lelaki bijak yang justifieth dalam penghakiman.

{19:26} tiada merupakan seorang lelaki yang zalim yang hangeth turun Nya

Ibu sedih; tapi inwardly dia penuh sumpahmu,

{19:27} lakonan ke mukanya, dan membuat seolah-olah datangnya tidak: di mana dia tidak diketahui, dia akan berbuat (wahai Muhammad) yang kejahatan sebelum engkau sedar.

{19:28} dan jika kerana menginginkan kuasa beliau akan menghalang proses dari berdosa, namun apabila dia findeth peluang beliau akan melakukan kejahatan.

{19:29} seorang lelaki yang boleh dikenali dengan melihat beliau, dan salah satu yang telah memahami dengan mukanya, apabila engkau meetest Dia yang.

{19:30} seorang lelaki pakaian, dan gelak-ketawa yang berlebihan, dan gaya berjalan, Shew Apakah beliau.

{20:1} ada yang reproof yang tidak comely: sekali lagi, beberapa lelaki holdeth lidah Nya, dan Dialah yang bijaksana.

{20:2} adalah lebih baik untuk reprove, daripada untuk menjadi marah

diam-diam: dan sesiapa yang confesseth kesalahan itu hendaklah disimpan dari menyakiti.

{20:3} betapa baik ialah, apabila engkau seni reproveth, untuk shew

taubat! untuk jadi engkau shalt terlepas dosa yang disengajakan.

{20:4} kerana nafsu eunuch untuk untuk merogol anak dara; Jadi

adalah dia yang executeth penghakiman dengan keganasan.

{20:5} ada yang keepeth berdiam diri, dan didapati

bijak: dan satu lagi oleh banyak babbling becometh kebencian.

{20:6} lelaki beberapa holdeth lidah beliau, kerana beliau telah tidak

menjawab: dan beberapa keepeth berdiam diri, mengetahui zamannya.

{20:7} A bijak manusia akan memegang lidah beliau sehingga dia melihat

peluang: tetapi yang bunga Kantan dan orang bodoh akan menganggap masa yang singkat.

{20:8} dia yang useth kata-kata yang banyak akan membenci; dan

Dia yang taketh untuk dirinya berkuasa di dalamnya hendaklah membenci.

{20:9} maka adalah berdosa yang telah berjaya baik dalam kejahatan

hal-hal; dan terdapat keuntungan yang turneth kepada kerugian.

{20:10} tiada adalah hadiah yang akan untung (wahai Muhammad); dan ada

adalah hadiah yang recompence adalah dari jenis double.

{20:11} tiada adalah untuk ditimpakan kerana kemuliaan; dan

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 612

ada yang lifteth sehingga kepalanya dari estet yang rendah.

{20:12} tiada adalah yang buyeth banyak untuk sedikit, dan repayeth ia tujuh kali ganda.

{20:13} seorang lelaki bijaksana oleh kata-kata beliau berubah dia tercinta:

tetapi mengingati bodoh hendaklah dicurahkan.

{20:14} Hadiah bodoh boleh melakukan engkau tidak baik apabila

engkau engkau kedua-duanya lagi iri hati bagi keperluan beliau: untuk

Dia looketh untuk menerima banyak perkara untuk satu.

{20:15} dia giveth sedikit, dan upbraideth banyak; Beliau openeth

mulutnya seperti sebuah crier; hari dia lendeth, dan untuk morrow akan

Dia tanya lagi: seseorang itu dijangka akan dibenci Allah dan manusia.

{20:16} bodoh yang berkata, aku telah punya teman, saya telah terima tiada

Semua saya amal, dan mereka yang makan roti saya bercakap jahat

saya.

{20:17} bagaimana sering, dan daripada berapa banyak hendaklah dia akan tertawa untuk

cemuan! untuk mengetahui dia tidak aright apa yang ia adalah untuk; dan ianya

apa yang benar kepada-Nya seolah-olah beliau sudah tidak.

{20:18} kepada slip atas turapan yang adalah lebih baik daripada kepada slip

dengan lidah: jadi kejatuhan orang-orang jahat akan datang cepat.

{20:19} kisah unseasonable yang akan sentiasa berada di mulut yang kurang bijak.

{20:20} hukuman yang bijak hendaklah ditolak apabila ia Suci Keluar dari mulut seorang bodoh; kerana dia tidak akan berbicara ia mengikut musim.

{20:21} tiada adalah yang menghalang proses dari kebunnya melalui

mahu: dan apabila dia taketh lain, dia tidak akan bermasalah.
{20:22} tiada adalah yang destroyeth jiwa sendiri melalui bashfulness, dan menerima orang-orang yang overthroweth dirinya.

{20:23} tiada ialah untuk bashfulness promiseth kepada beliau rakan, dan berubah dia musuh beliau sia-sia.

{20:24} Bohong adalah Hapuskanlah busuk dalam seorang lelaki, tetapi ia terus di muara di untaught.

{20:25} seorang pencuri adalah lebih baik daripada seorang lelaki yang biasa dengan dusta: tetapi kedua-duanya memusnahkan Warisan.

{20:26} kedudukan seorang pembohong yang mengaibkan, dan malu adalah sentiasa bersamanya.

{20:27} seorang lelaki bijak hendaklah mempromosikan dirinya kepada penghormatan dengan kata-kata beliau: dan sesiapa yang telah memahami akan tolong hebat lelaki.

{20:28} itu tilleth kerajaannya akan menambah timbunan beliau:

dan dia yang pleaseth hebat lelaki hendaklah mendapatkan pengampunan untuk zalim.

{20:29} hadiah dan Hadiah buta mata bijaksana, dan berhenti sehingga mulutnya yang beliau tidak reprove.

{20:30} kebijaksanaan yang yang bersembunyi, dan harta karun itu adalah hoarded

up, keuntungan apa yang ada pada kedua-dua mereka?

{20:31} lebih baik adalah dia yang hideth dengan kesilapannya itu daripada seorang lelaki yang

hideth kebijaksanaan beliau.

{20:32} perlu kesabaran dalam mencari ing Tuhan

lebih baik daripada dia yang leadeth hidupnya tanpa panduan.

{21:1} anakku, engkau engkau berdosa? berbuat demikian lagi, tetapi meminta

pengampunan untuk dosa-dosa Mu bekas.

{21:2} Flee dari dosa dari wajah ular satu: Jika

engkau comest terlalu berhampiran dengannya, ia akan menggigit (wahai Muhammad): gigi daripadanya

sebagai gigi singa, slaying roh lelaki.

{21:3} zalim semua adalah sebagai dua meningkat pedang, luka di

whereof tidak boleh sembuh.

{21:4} untuk menakut-nakutkan dan melakukan salah akan membazirkan kekayaan: dengan demikian itu

rumah orang-orang bangga hendaklah dibuat sepi.

{21:5} A doa keluar dari mulut seorang lelaki miskin reacheth untuk

telinga Tuhan, dan Suci penghakiman beliau cepat.

Dia {21:6} yang hateth untuk menjadi reproved adalah di dalam cara

orang-orang berdosa: tetapi beliau yang feareth Tuhan akan bertaubat daripada Nya

tengah-tengah.

{21:7} seorang lelaki fasih dikenali jauh dan berhampiran; tetapi seorang lelaki

berakal mengetahui Bilakah beliau slippeth.

Dia {21:8} yang buildeth rumahnya dengan wang lelaki lain

seperti yang gathereth dirinya batu Makam Nya

pengebumian.

{21:9} perjumpaan bersama orang yang zalim itu adalah seperti tow

dibungkus bersama-sama: dan akhir mereka adalah api menyala api untuk

memusnahkan mereka.

{21:10} cara orang-orang berdosa dibuat biasa dengan batu-batu, tetapi

pada akhir baginya adalah dalam lubang neraka.

{21:11} yang keepeth undang-undang Tuhan getteth yang memahami daripadanya: dan kesempurnaan dari takut kepada Maha Bijaksana.

{21:12} beliau yang tidak bijak tidak akan diajar: tetapi ada hikmat yang multiplieth kepahitan.

{21:13} pengetahuan seorang lelaki bijak adalah banyak seperti yang

banjir: dan nasihatnya adalah seperti air pancut tulen hidup.

{21:14} bahagian batin bodoh adalah seperti sebuah kapal yang rosak,

dan dia akan tahan tiada pengetahuan asalkan dia liveth.

{21:15} jika seorang yang mahir mendengar perkataan bijak, dia akan

ia menghargai, dan menambah kepada ia: tetapi seberapa segera sebagai salah satu no

pemahaman heareth ia, ia displeaseth dia dan dia casteth ia belakang beliau.

{21:16} bercakap bodoh adalah seperti beban dengan cara:

tetapi rahmat akan dijumpai di bibir yang bijaksana.

{21:17} mereka tanya pada mulut orang yang bijak di dalam Jemaah, dan mereka hendaklah memikirkan kata-kata beliau di tengah-tengah mereka.

{21:18} seperti sebuah rumah yang musnah, begitu juga kebijaksanaan untuk yang

bodoh: dan ilmu yang kurang bijak sebagai ceramah tanpa rasa.

{21:19} doktrin kepada bodoh adalah sebagai belenggu pada kaki, dan

seperti manacles di tangan kanan.

{21:20} bodoh lifteth sehingga suaranya dengan gelak ketawa; tetapi yang

Page 613 Sirach (Ecclesiasticus)

lelaki bijak scarce tersenyum sedikit.

{21:21} pembelajaran adalah kepada seorang lelaki yang bijak sebagai sebuah hiasan daripada

emas, dan seperti gelang atas lengan kanan beliau.

{21:22} seorang lelaki bodoh kaki makan air adalah tidak lama lagi di [jirannya 's]

rumah: tetapi seorang lelaki pengalaman malu Nya.

{21:23} orang bodoh akan peep masuk pada pintu ke rumah: tetapi

Dia yang juga dipupuk akan berdiri tanpa.

{21:24} ianya kekasaran Penyambut seorang lelaki untuk
hearken di pintu:

tetapi seorang lelaki yang bijak akan Dukacita dengan kehinaan
ini.

{21:25} dari talkers bibir akan memberitahu perkara-perkara
seperti

berkaitan tidak kepada mereka: tetapi kata-kata seperti
mempunyai

kefahaman akan ditimbang baki.

{21:26} salah bodoh sedang mulut mereka: tetapi yang
mulut lagi bijaksana yang terletak di tengah-tengah mereka.

{21:27} apabila yang derhaka curseth syaitan, beliau curseth
beliau

jiwa sendiri.

{21:28} whisperer yang defileth jiwa sendiri, dan yang
membenci

wheresoever dia dwelleth.

{22:1} A slothful lelaki berbanding dengan batu yang kotor, dan
setiap orang akan hiss dia keluar untuk kehinaan beliau.

{22:2} A slothful lelaki berbanding dengan najis daripada yang

dunghill: setiap lelaki yang mengambil ia akan berjabat tangan beliau.

{22:3} evilnurtured untuk lelaki adalah cek tak laku bapanya begat itu kepadanya: dan seorang anak perempuan [bodoh] ' dilahirkan ' untuk kehilangan beliau.

{22:4} A bijak anak hendaklah membawa warisan yang kepadanya

suami: tapi dia liveth yang curang adalah bapa kandungnya darah haid.

{22:5} dia yang berani dishonoureth kedua-dua bapa kandungnya dan

suaminya, tetapi mereka kedua-duanya akan menghina beliau.

Kisah A {22:6} di luar musim [adalah] musick berkabung:

tetapi jalur dan pembetulan kebijaksanaan yang tidak pernah keluar dari masa.

{22:7} Barangsiapa teacheth orang bodoh adalah sebagai salah satu yang glueth yang

potsherd bersama-sama, dan sebagaimana yang waketh satu daripada Bunyi

tidur.

Dia {22:8} yang telleth satu kisah ke bodoh speaketh untuk satu dalam satu

ketika tidur: apabila dia telah memberitahu kisah Nya, dia akan berkata, apakah yang

penting?

{22:9} jika kanak-kanak tinggal secara jujur, dan mempunyai wherewithal,

mereka hendaklah meliputi baseness ibu bapa.

{22:10} tetapi kanak-kanak, menjadi takbur, melalui penghinaan dan

mahukan asuhan kotor golongan bangsawan dari kaum kerabat mereka.

{22:11} menangis untuk orang mati, kerana dia telah hilang cahaya: dan

menangis bagi orang bodoh, kerana beliau wanteth pemahaman: membuat sedikit

menangis bagi yang mati, sesungguhnya Allah pada seluruh: tetapi kehidupan yang bodoh

adalah lebih buruk daripada kematian.

{22:12} tujuh hari yang lelaki lakukan berkabung untuknya yang sudah mati;

tetapi untuk orang bodoh dan yang derhaka manusia semua hari-hari hidupnya.

{22:13} bercakap tidak banyak dengan orang bodoh, dan pergi tidak kepadanya yang

telah tiada persefahaman: berhati-hati dengan dia, kalau engkau telah

masalah, dan engkau shalt Jangan sekali-kali akan defiled dengan fooleries beliau:

bertolak daripadanya, dan engkau shalt mencari yang lain, dan Jangan sekali-kali akan

disquieted dengan kegilaan.

{22:14} Apakah lebih berat daripada plumbum? dan apakah nama

daripadanya, tetapi bodoh?

{22:15} pasir dan garam, dan jisim zat besi adalah lebih mudah untuk

Ingat, daripada laki-laki tanpa kefahaman.

{22:16} seperti kayu girt dan diikat bersama dalam sebuah bangunan

tidak boleh loosed dengan gegaran: supaya hati yang stablished oleh peguam menasihatkan hendaklah takut pada masa yang singkat.

{22:17} hati yang dijelaskan pada pemikiran persefahaman adalah sebagai plaistering yang adil pada dinding sebuah galeri.

{22:18} pales terletak di tempat yang tinggi tidak pernah berdiri menentang angin: supaya hati yang takut di dalam imaginasi yang

bodoh tidak boleh berdiri menentang takut apa-apa.

{22:19} dia yang pricketh mata akan membuat air mata jatuh:
dan sesiapa yang pricketh tengah-tengah berubah kepada shew
dia
pengetahuan.

{22:20} Barangsiapa casteth batu pada burung frayeth mereka
kaki: dan sesiapa yang upbraideth sahabatnya breaketh
persahabatan.

{22:21} walaupun engkau drewest sebilah pedang pada sahabat
Mu, namun

putus asa tidak: kerana mungkin ada yang pulang [untuk
kebaikan.]

{22:22} jika engkau engkau membuka mulut Mu terhadap
teman Mu,

takut tidak; kerana mungkin ada penyesuaian: kecuali
upbraiding, atau bangga, atau mendedahkan rahsia, atau
orang yang khianat luka: untuk bagi perkara-perkara ini setiap
rakan yang akan
bertolak.

{22:23} berterus-terang kepada jiran Mu kemiskinan beliau,
yang

engkau mayest bergembira dalam kemakmuran beliau: kekal
teguh kepada

Beliau dalam masa kesusahan beliau, bahawa engkau mayest menjadi waris dengan

Beliau dalam Warisan beliau: untuk min harta bukanlah menjadi

contemned: nor orang kaya yang bodoh yang diberikan kekaguman.

{22:24} sebagai wap dan asap relau yang goeth sebelum neraka; Jadi reviling sebelum darah.

{22:25} aku tidak akan malu untuk mempertahankan rakan; tidak

akan saya menyembunyikan diri daripadanya.

{22:26} dan jika kejahatan apa-apa yang berlaku kepada saya oleh beliau, setiap

salah satu yang heareth ia akan berhati-hati Nya.

{22:27} yang Mahukah jam tangan sebelum mulut saya, dan meterai kebijaksanaan atas bibir saya, bahawa saya tidak tiba-tiba jatuh oleh

mereka, dan bahawa lidah saya memusnahkan saya tidak?

{23:1} Wahai Tuhan, bapa dan Gabenor semua seluruh hidupku, tinggalkan aku bukan untuk mereka jaksa penuntut umum, dan beritahu saya tidak jatuh oleh mereka.

{23:2} yang akan membuat scourges melalui fikiran saya, dan

disiplin kebijaksanaan melalui tengah-tengah
lombong? bahawa mereka barang ganti saya

bukan untuk saya ignorances, dan ia lulus bukan disebabkan
oleh dosa-dosa saya:

{23:3} kalau lombong ignorances meningkatkan, dan dosa-dosa
saya

banyak kepada kemusnahan saya, dan saya jatuh sebelum
lombong

segala kesusahan, dan lombong musuh bergembira ke atas
saya, harapan yang

ini jauh dari rahmat-Mu.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 614

{23:4} Wahai Tuhan, bapa dan Tuhan dalam hidup saya, beri
saya tidak yang

proud kelihatan, tetapi berpaling dari hamba-hamba-Mu
sentiasa dalam

takbur minda.

Harapan sia-sia {23:5} berpaling jauh daripada saya dan
concupiscence, dan engkau shalt tahan dia sehingga yang
berkeinginan

sentiasa untuk berkhidmat (wahai Muhammad).

{23:6} biarlah tidak greediness perut dan nafsu yang

daging mengambil memegang saya; dan berikan hamba Mu ke tidak ke atas saya

minda yang impudent.

{23:7} mendengar, Wahai anak-anak, disiplin mulut:

Maka sesiapa yang keepeth ia hendaklah tidak pernah diambil di bibirnya.

{23:8} orang yang berdosa akan ditinggalkan dalam kebodohan beliau: kedua-dua pihak

yang di-Pertua jahat dan yang sombong akan jatuh sekali gus.

{23:9} Accustom tidak mulut Mu sumpah-seranah; sama ada menggunakan

dirimu untuk penamaan Suci.

{23:10} untuk sebagai hamba yang sentiasa dipukul hendaklah tidak semestinya tanpa tanda biru: jadi dia yang sweareth dan nameth

Allah terus-menerus tidak akan bebas dari kesalahan.

{23:11} seorang lelaki yang useth sumpah-seranah banyak hendaklah diisi

dengan zalim, dan wabak itu Jangan sekali-kali akan bertolak dari Nya

rumah: jika dia akan menyinggung perasaan, dosanya akan kepadanya: dan jika dia

mengakui tidak dosanya, dia berubah suatu kesalahan double:
dan jika

Beliau bersumpah dengan sia-sia, beliau tidak akan tidak
bersalah, tetapi rumahnya

hendaklah penuh malapetaka.

{23:12} tiada adalah satu perkataan yang clothed mengenai
dengan kematian:

Pemberian Allah yang ia tidak dijumpai dalam Warisan
Israel. bagi

Semua perkara hendaklah jauh dari kawasan yang soleh, dan
mereka hendaklah

tidak wallow dalam dosa-dosa mereka.

{23:13} menggunakan tidak mulut Mu intemperate sumpah-
seranah, bagi

di dalamnya adalah perkataan dosa.

{23:14} ingat bapa engkau dan ibu engkau, apabila engkau
sittest antara manusia hebat. Tidak pelupa sebelum mereka,
dan

sehingga engkau menurut adat Mu menjadi bodoh, dan Hajat
yang engkau

hadst tidak dilahirkan, dan mengutuk mereka haribulan nativity
Mu.

{23:15} orang yang biasa dengan kata-kata opprobrious

akan pernah Reform semua hari-hari hidupnya.

{23:16} macam dua manusia membiak dosa, dan ketiga akan membawa murka: minda yang panas adalah seperti api membakar, ia tidak akan

membasahkan sehingga ia boleh dimakan: fornicator dalam jasad beliau

daging akan henti-henti sehingga dia telah kindled api.

{23:17} semua roti yang manis untuk whoremonger seorang, dia tidak akan

meninggalkan daripada sehingga dia mati.

{23:18} seorang lelaki yang breaketh nikah, berkata demikian dalam

hati, yang sentiasa melihat saya? Saya mengetahuinya mengenai dengan kegelapan,

dinding yang melindungi saya, dan badan tidak sentiasa melihat saya; apa yang perlu I

takut? Maha tinggi akan tidak ingat dosa-dosa saya:

{23:19} seorang lelaki hanya feareth mata lelaki, dan

mengetahui tidak mata Tuhan yang sepuluh ribu times

cerah daripada matahari, beholding semua cara bagi lelaki, dan

Memandangkan bahagian Tempahan rahsia.

{23:20} dia tahu semua perkara ere pernah mereka diciptakan; Jadi

juga, selepas mereka telah disempurnakan beliau memandang kepada mereka semua.

{23:21} lelaki ini akan menerima balasannya di jalan-jalan yang bandar, dan di mana dia suspecteth tidak dia hendaklah diambil.

{23:22} maka hendaklah ia pergi juga dengan isteri yang leaveth suaminya, dan bringeth di pewaris takhta oleh yang lain.

{23:23} untuk pertama, dia telah menderhaka undang-undang yang paling

Tinggi; dan kedua, beliau telah dicerobohi terhadap dirinya sendiri

suami; dan ketiga, beliau telah memainkan perempuan sundal dalam zina,

dan membawa kanak-kanak oleh lelaki lain.

{23:24} dia dibawa masuk ke dalam jemaah,

dan Pasitan hendaklah dibuat kepada anak-anaknya.

{23:25} anak-anaknya tidak akan mengambil akar, dan cawangan itu

akan membawa cabarancabaran buah-buahan ada.

{23:26} dia akan meninggalkan ingatan beliau untuk mengutuk, dan

penghinaan tidak akan blotted.

{23:27} dan mereka yang tetap akan mengetahui bahawa terdapat

Tiada yang lebih baik daripada takut Tuhan, dan bahawa tiada apa-apa yang manis daripada untuk mengambil mengendahkan kepada ayat

Tuhan.

{23:28} adalah kemuliaan yang besar untuk mengikuti Tuhan, dan supaya

menerima Nya adalah sepanjang hayat.

{24:1} kebijaksanaan akan memuji dirinya sendiri, dan takbur, hendaklah di

tengah-tengah kaumnya.

{24:2} di perhimpunan yang Maha tinggi akan dia

Buka mulut dia, dan kemenangan sebelum kuasanya.

{24:3} saya datang keluar daripada mulut yang Maha Tinggi, dan

Perlindungan bumi sebagai awan.

{24:4} tempohku di tempat-tempat tinggi, dan takhta saya berada dalam satu

mendung tiang.

{24:5} saya sahaja mengetahuinya litar syurga, dan

berjalan di bawah dalam.

{24:6} dalam gelombang laut dan di dalam bumi, dan dalam setiap rakyat dan negara, saya dapat memiliki sebuah.

{24:7} dengan semua usaha saya mencari yang lain: dan dalam yang

harta pusaka saya kekal di dalamnya?

{24:8} supaya pencipta tiap-tiap sesuatu yang memberikan saya satu

: Hai Saalih!, dan sesiapa yang membuat saya disebabkan saya khemah itu

untuk berehat, dan berkata, Biar engkau kediaman dalam Jacob, dan thine

Warisan di Israel.

{24:9} dia menciptakan aku daripada permulaan sebelum yang dunia, dan saya tidak pernah gagal.

{24:10} di khemah itu Suci aku berkhidmat di hadapannya; dan sebagainya

telah saya ditubuhkan pada Sion.

{24:11} begitu juga di bandar tercinta dia memberikan kepada saya lain, dan

di Jerusalem adalah kuasa saya.

{24:12} dan saya mengambil akar dalam orang yang mulia,
bahkan di

Bahagian warisan Tuhan.

{24:13} saya adalah mulia seperti cedar yang di Libanus, dan
sebagai seorang

pokok Cypress atas gunung Hermon.

Page 615 Sirach (Ecclesiasticus)

{24:14} saya adalah mulia seperti pokok kelapa sawit dalam En-
gaddi, dan sebagai

kilang meningkat di keliling Jericho sebagai pokok zaitun yang
adil dalam bidang yang menyenangkan,

dan membesar sebagai pokok kapal terbang oleh air.

{24:15} aku memberikan bau yang manis seperti kulit kayu
manis dan

aspalathus, dan menghasilkan bau yang menyenangkan seperti
yang terbaik

mur, sebagai galbanum, dan onyx, dan storax manis, dan
sebagai dalam

wasap Kemenyan dalam khemah itu.

{24:16} sebagai pokok Tina saya menghulur saya

Cawangan, dan cawangan saya adalah di cawangan Kehormat
dan

rahmat.

{24:17} kerana anggur membawa saya menikmati sebagainya menyenangkan, dan

bunga saya adalah buah-buahan maruah dan kekayaan.

{24:18} saya ibu kasih sayang yang saksama, dan ketakutan, dan pengetahuan dan harapan Suci: oleh itu, menjadi kekal, saya diberikan kepada semua anak-anak saya yang akan dinamakan Nya.

{24:19} datang kepada saya, kamu yang berkeinginan untuk saya, dan

isikan diri dengan buah-buahan saya.

{24:20} untuk peringatan saya adalah manis daripada madu, dan

lombong warisan daripada pengisian tersebut.

{24:21} mereka yang saya makan lagi akan lapar, dan mereka minuman itu saya tidak lagi akan dahaga.

{24:22} yang obeyeth saya tidak pernah akan tertunduk, dan mereka yang bekerja dengan saya tidak boleh melakukan amiss.

{24:23} semua perkara ini adalah Kitab Perjanjian

Allah yang Maha Tinggi, walaupun undang-undang yang diperintahkan oleh Nabi Musa A.s.

bagi warisan kepada congregations dari Jacob.

{24:24} pengsan tidak kukuh kepada Tuhan; dia mungkin mengesahkan anda, cleave kepada-Nya: Allah adalah Tuhan Maha Kuasa

semata-mata, dan sisinya terdapat tiada pula lain.

{24:25} dia filleth tiap-tiap sesuatu dengan kebijaksanaan beliau, sebagai Phison

dan sebagai Tigris pada zaman buah-buahan yang baru.

{24:26} beliau berubah pemahaman kepada banyak seperti Sungai Euphrates, dan Jordan dalam masa musim menuai.

{24:27} beliau berubah doktrin pengetahuan muncul sebagai cahaya, dan sebagai Geon pada zaman vintaj.

{24:28} orang pertama yang tahu dia tidak sempurna: tiada lagi hendaklah yang terakhir mengetahui beliau.

{24:29} pemikiran beliau adalah lebih daripada laut, dan dia Penasihat dengan lebih mendalam mengenai daripada dalam besar.

{24:30} saya juga muncul sebagai Sungai dari Sungai, dan sebagai seorang

konduit ke Taman.

{24:31} saya berkata, saya akan air Taman saya yang terbaik, dan akan air

dengan banyaknya katil saya Taman: dan, lo, brook saya menjadi seorang

Sungai, dan Sungai saya menjadi di laut.

{24:32} aku akan lagi membuat doktrin penyelidiknya pagi, dan akan menghantar keluar cahaya itu jauh.

{24:33} aku lagi akan mencurahkan doktrin sebagai nubuatan, dan

meninggalkan ia untuk semua peringkat umur selama-lamanya.

{24:34} tiba-tiba yang saya telah tidak laboured untuk diri sendiri sahaja,

tetapi untuk semua mereka yang mencari kebijaksanaan.

{25:1} dalam tiga perkara yang saya beautified, dan berdiri cantik kedua-dua sebelum Allah mahupun manusia: perpaduan saudara-saudara,

cinta kepada negara-negara jiran, seorang lelaki dan seorang isteri yang bersetuju bersama-sama.

{25:2} tiga macam lelaki hateth jiwa saya, dan saya amat tersinggung pada kehidupan mereka: seorang lelaki yang miskin yang dibanggakan, yang kaya dengan manusia iaitu seorang pembohong, dan yang berzina lama doateth itu.

{25:3} jika engkau engkau mengumpulkan apa-apa dalam belia Mu, bagaimana

canst engkau mencari apa-apa benda dalam umur Mu?

{25:4} O bagaimana comely Seperkara yang penghakiman untuk kelabu bulu,

dan bagi orang-orang purba tahu peguam!

{25:5} O bagaimana comely merupakan Hikmah atau arahan lelaki berusia, dan

pemahaman dan nasihat kepada orang-orang Kehormat.

{25:6} banyak pengalaman adalah Mahkota orang-orang tua, dan

takut akan Allah adalah cahaya gemilang.

{25:7} ada sembilan perkara-perkara yang saya dinilai dalam lombong

jantung untuk berasa gembira, dan kesepuluh yang saya akan menyebut dengan lidah saya:

Seorang lelaki yang telah kegembiraan anak-anaknya; dan sesiapa yang liveth untuk melihat

kejatuhan musuh beliau:

{25:8} Nah dia yang dwelleth dengan isteri kawan

kefahaman, dan yang telah tidak tergelincir dengan lidah beliau,

dan yang telah tidak berkhidmat seorang lelaki lebih unworthy dari dirinya:

{25:9} Nah beliau yang telah ditemui berhemat, dan sesiapa yang

speaketh di telinga mereka yang akan mendengar:

{25:10} O betapa hebatnya adalah dia yang findeth kebijaksanaan! Namun

Tiada Tiada atas dia yang feareth Tuhan.

{25:11} tetapi cinta kepada Tuhan passeth semua perkara untuk pencahayaan: beliau yang holdeth itu, whereto hendaklah dia boleh diibaratkan?

{25:12} takut Tuhan adalah permulaan kasih-Nya: dan niat awal cleaving kepada-Nya.

{25:13} [Give me] wabak apa-apa, tetapi wabak hati: dan pada bila-bila, tetapi pada seorang wanita:

{25:14} dan ditimpa apa-apa, tetapi ditimpa daripadanya yang benci saya: dan mana-mana membalas dendam, tetapi membalas dendam musuh-musuh.

{25:15} tiada adalah Ketua tidak di atas kepala ular yang; dan Terdapat tiada murka di atas kemurkaan dari musuh.

{25:16} aku telah agak tinggallah singa dan seekor naga, daripada

untuk memastikan rumah dengan seorang wanita yang zalim.

{25:17} Al seorang wanita changeth mukanya,

dan darkeneth beliau mukanya seperti sackcloth.

{25:18} suaminya hendaklah duduk antara jiran-jiran beliau; dan

apabila beliau heareth ia hendaklah sigh bitterly.

{25:19} semua kekotoran adalah tetapi sedikit kekotoran daripada yang

wanita: biarkan bahagian berdosa jatuh atas beliau.

{25:20} kerana cara yang berpasir mendaki kaki

golongan tua, begitu juga seorang isteri yang penuh dengan kata-kata untuk seorang lelaki yang tenang.

{25:21} Stumble tidak pada keindahan wanita, dan keinginan

Beliau bukan untuk keseronokan.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 616

{25:22} seorang wanita, jika dia mengekalkan suaminya, ini penuh dengan

kemarahan, impudence, dan penghinaan banyak.

{25:23} seorang wanita jahat abateth keberanian, berubah untuk

mukanya yang berat dan hati yang cedera: seorang wanita yang akan

keselesaian suaminya dalam kesusahan berubah lemah tangan dan

lemah lutut.

{25:24} wanita yang datang awal dosa, dan melalui dia kita semua mati.

{25:25} memberi air tiada laluan; baik yang zalim kebebasan wanita untuk gad di luar negara.

{25:26} jika dia pergi kerana engkau wouldst dia, potong dia luar dari daging Mu, dan memberi Rang undang-undang penceraian, dan biarkan dia pergi.

{26:1} diberkati adalah lelaki yang telah seorang isteri yang baik, untuk bilangan hari beliau akan berganda.

{26:2} A juga wanita rejoiceth suaminya, dan dia hendaklah memenuhi tahun hidupnya dengan aman.

{26:3} A good Istri adalah bahagian yang baik, yang hendaklah diberikan dalam bahagian daripada mereka yang takut kepada Tuhan.

{26:4} sama ada seorang lelaki yang menjadi kaya atau miskin, jika beliau mempunyai yang baik tengah-tengah ke arah Tuhan, dia hendaklah pada setiap masa bergembira dengan sebuah mukanya ceria.

{26:5} ada tiga perkara yang lombong jantung feareth; dan untuk keempat saya adalah sakit takut: fitnah dari bandar, di berkumpul bersama pelbagai yang tidak terkawal, dan palsu yang

penggubah: Semua ini adalah lebih buruk daripada kematian.

{26:6} tetapi kesedihan hati dan kesedihan adalah seorang wanita yang

cemburu ke atas wanita lain, dan azab daripada lidah yang communicateth dengan semua.

{26:7} isteri yang jahat adalah kuk melemahkan LCCT: beliau yang

telah menahan beliau seolah-olah beliau diadakan di kala jengking.

Wanita mabuk A {26:8} dan gadder di luar negara memasukkan kemarahan yang besar, dan dia tidak akan menanggung malu sendiri.

{26:9} whoredom wanita boleh dikenali di kelihatan takbur dan kelopak mata.

{26:10} jika engkau anak perempuan tak tahu malu, memelihara anak itu straitly,

Kalau-kalau dia menyalahgunakan dirinya melalui kebebasan overmuch.

{26:11} Watch ke atas mata impudent: dan kagum tidak jika
Dia menceroboh terhadap engkau.

{26:12} dia akan membuka mulut beliau, sebagai seorang
pengembara yang dahaga

apabila beliau telah mendapati sebuah air pancut, minum air
setiap

berhampiran her: oleh lindung nilai setiap akan dia duduk, dan
dia membuka

menggemetarkan terhadap setiap anak panah.

{26:13} nikmat isteri delighteth suaminya, dan
mengikut budi bicaranya akan gemuk tulang.

{26:14} A senyap dan penyayang wanita adalah Hadiah Tuhan;
dan tidak ada yang lebih bernilai sebagai minda yang baik
diarahkan.

{26:15} A shamefaced dan setia wanita adalah a double
rahmat, dan fikirannya benua tidak penting.

{26:16} sebagai matahari apabila ia ariseth dalam Syurga itu
tinggi; Jadi

adalah keindahan seorang isteri yang baik dalam pesanan
rumahnya.

{26:17} kerana lampu yang jelas atas candlestick Suci; Jadi
adalah keindahan wajah di usia yang masak.

{26:18} seperti tiang-tiang emas atas soket

Perak; begitu juga kaki saksama dengan hati yang berterusan.

{26:19} anakku, simpan bunga dari umur Mu Bunyi; dan memberi kekuatan engkau kepada orang yang tidak dikenali.

{26:20} apabila engkau engkau mendapat pemilikan yang berhasil

melalui semua medan, sow ia dengan benih kesalahanmu, mempercayai dalam

kebaikan stok Mu.

{26:21} jadi bangsa Mu yang engkau leavest hendaklah diperbesarkan, mempunyai keyakinan mereka keturunan yang baik.

{26:22} sebuah harlot hendaklah dikira sebagai spittle; tetapi yang

wanita berkahwin ialah sebuah Menara atas kematian suaminya.

{26:23} zalim wanita diberikan sebagai sebahagian untuk yang jahat manusia: tetapi seorang wanita Suci yang diberikan kepadanya dengan yang feareth

Tuhan.

{26:24} seorang wanita yang tidak jujur contemneth malu: tetapi untuk

wanita yang jujur akan menghormati suaminya.

{26:25} A malu wanita hendaklah dikira sebagai anjing;

tetapi dia yang shamefaced akan takut Tuhan.

Wanita A {26:26} yang honoureth suaminya hendaklah dinilai bijak sekali; Namun, dia yang dishonoureth dia di kebanggaan hendaklah dikira derhaka sekali.

Wanita menangis kuat {26:27} dan scold yang akan diperolehi Keluar untuk memacu musuh-musuh.

{26:28} ada dua perkara yang berdukacita hatiku; dan

ketiga berubah saya marah: seorang lelaki perang, yang suffereth kemiskinan;

dan orang yang berakal tidak disetkan oleh; dan satu yang returneth dari kebenaran kepada dosa. Tuhan prepareth itu yang ada bagi pedang.

Saudagar {26:29} hampir tidak hendaklah menjaga dirinya daripada melakukan

salah; dan huckster yang tidak akan dibebaskan daripada dosa.

{27:1} telah banyak berdosa untuk perkara yang kecil; dan sesiapa yang

seeketh kerana banyaknya akan berpaling matanya.

{27:2} seperti paku sticketh cepat antara joinings di dalam

Batu-batu; Jadi kayu dosa dia tutup antara membeli dan menjual.

{27:3} melainkan seorang lelaki memegang dirinya dengan bersungguh-sungguh dalam takut

Tuhan, rumahnya tidak lama lagi akan overthrown.

{27:4} sebagai Bilakah satu sifteth dengan penapis, sampah-sarap

remaineth; Jadi najis manusia dalam bercakap.

{27:5} Relau proveth potter dalam kapal; oleh itu perbicaraan seorang lelaki sedang hujah beliau.

{27:6} buah declareth jika pokok telah berpakaian; Jadi adalah ucapan daripada keangkuhan yang di tengah-tengah manusia.

{27:7} memuji manusia tiada sebelum engkau hearest Beliau bercakap; bagi

Inilah perbicaraan lelaki.

Page 617 Sirach (Ecclesiasticus)

{27:8} jika engkau followest soleh, engkau shalt mendapatkan dia, dan meletakkan dia di atas, sebagai jubah panjang yang gemilang.

{27:9} burung akan resort kepada mereka seperti; begitu juga dengan kebenaran

kembali kepada mereka yang mengamalkan di.

{27:10} seperti singa lieth di menunggu mangsa; Jadi dosa bagi mereka yang bekerja zalim.

{27:11} wacana seorang lelaki alim memang dengan kebijaksanaan; tetapi orang bodoh changeth sebagai bulan.

{27:12} jika engkau menjadi antara yang indiscreet, mematuhi masa;

tetapi akan terus-menerus antara orang yang berakal.

{27:13} wacana bodoh adalah irksome, Pendidikan Jasmani dan Sukan mereka

adalah wantonness dosa.

{27:14} ceramah beliau yang sweareth banyak berubah dalam rambut berdiri tegak; dan brawls mereka membuat sehenti telinganya.

{27:15} persengketaan dari yang sombong adalah bloodshedding, dan

revilings mereka akan pedih pada telinga.

{27:16} Barangsiapa discovereth rahsia loseth beliau kredit; dan Jangan sekali-kali akan mendapati rakan kepada fikiran-Nya.

{27:17} suka teman Mu, dan berterus-terang kepada-Nya: tapi kalau

engkau betrayest rahsia beliau, ikuti lagi selepas dia.

{27:18} untuk sebagai seorang lelaki yang telah menghancurkan musuh beliau; Jadi engkau

engkau kehilangan kasih sayang daripada jiran Mu.

{27:19} sebagai satu yang letteth seekor burung yang keluar dari tangannya, jadi

engkau Engkau biarkan jiran engkau pergi, dan shalt mendapatkan dia semula

{27:20} susulan selepas dia tiada lagi, kerana dia adalah terlalu jauh dari; Beliau

adalah sebagai satu telur yang melarikan diri keluar dari dalam jerat.

{27:21} untuk luka, ia boleh terikat; dan selepas

reviling tiada boleh reconciliation: tetapi dia yang betrayeth rahsia adalah tanpa harapan.

{27:22} yang winketh dengan mata worketh jahat: dan

Maka sesiapa yang mengetahui beliau akan bertolak daripada-Nya.

{27:23} apabila Engkaulah hadir, beliau akan bercakap sweetly, dan

akan Hayati kata-kata Mu: tetapi di akhirnya dia akan writhe Nya

mulut, dan kata-kata Mu slander.

{27:24} saya telah membenci banyak perkara, tetapi tiada apa-apa seperti dia;

untuk Tuhan akan benci kepadanya.

{27:25} Barangsiapa casteth batu tinggi casteth Datuk

Ketua sendiri; dan angin ahmar menipu hendaklah membuat luka.

{27:26} Barangsiapa diggeth sebuah lubang akan jatuh di dalamnya: dan sesiapa yang

setteth perangkap yang hendaklah diambil di dalamnya.

{27:27} yang worketh kejahatan, ia akan jatuh kepadanya,

dan dia tidak akan tahu dari mana ia suci.

{27:28} melihatmu dan penghinaan adalah dari yang sombong; tetapi

membalas dendam, sebagai singa, hendaklah berbaring di tunggu bagi mereka.

{27:29} mereka yang bergembira pada kejatuhan soleh hendaklah

Diambil di dalam jerat; dan penderitaan akan makan mereka sebelum mereka mati.

{27:30} niat jahat dan murka, bahkan ini adalah bahawa; dan orang berdosa itu hendaklah mempunyai keduanya.

{28:1} dia yang revengeth akan dapati dendam dari dalam

Tuhan, dan dia pasti akan menjaga dosanya [dalam mengingat.]

{28:2} Ampunkanlah jiran Mu dalam kecederaan yang beliau telah lakukan

kepada kamu, maka akan dosa-dosa Mu juga dimaafkan apabila engkau

prayest.

{28:3} satu manusia beareth kebencian terhadap yang lain, dan dia

dia mencari pengampunan dari Tuhan?

{28:4} sheweth dia tiada belas kasihan kepada manusia, iaitu seperti

dirinya sendiri: dan dia meminta keampunan dari dosa-dosa sendiri?

{28:5} Jika itu tetapi daging menyuburkan kebencian, yang akan intreat untuk pengampunan dosa-dosa beliau?

{28:6} ingat akhir Mu, dan biarkan permusuhan yang terhenti;

[ingatlah] rasuah dan mati, merekalah yang

Perintah-perintah.

{28:7} ingat ayat, dan ingat no

niat jahat untuk jiran Mu: [ingat] perjanjian itu

Tertinggi, dan berkelip-kelip pada kejahilan.

{28:8} Abstain dari persengketaan, dan engkau shalt mengurangkan Mu

dosa-dosa: untuk seorang lelaki yang marah akan menyalakan persengketaan,

Manusia berdosa A {28:9} disquieteth rakan-rakan, dan berubah.

Debat antara mereka yang komen.

{28:10} kerana perkara itu ahli neraka, sehingga ia burneth: dan seperti yang

kekuatan lelaki adalah, begitu juga kemurkaan-Nya; dan Allah kekayaan kemarahannya riseth; dan semakin kukuh mereka yang

berdepan, lebih banyak mereka akan menjadi radang.

{28:11} sebuah pertengkaran terburu-buru kindleth api: dan yang terburu-buru

berjuang sheddeth darah.

{28:12} jika engkau meniup percikan, ia akan membakar: jika engkau meludah

kepadanya, ia akan boleh membasahkan: dan kedua-dua ini datang daripada Mu

mulut.

{28:13} mengutuk whisperer dan doubletongued: bagi apa-apa telah menghancurkan ramai yang komen.

{28:14} lidah backbiting telah disquieted ramai, dan mereka dihalau dari negara ke negara: Bandar-bandar yang kuat telah ia ditarik ke bawah dan digulingkan di rumah orang-orang besar.

{28:15} lidah backbiting telah mengusir Pemurah wanita, dan dilucutkan mereka tentang labours mereka.

{28:16} Barangsiapa hearkeneth kepada ia tidak akan menjumpai lain, dan Jangan sekali-kali mereka kekal secara senyap-senyap.

{28:17} angin ahmar daripada rotan yang berubah markah dalam daging:

tetapi angin ahmar lidahnya breaketh tulang.

{28:18} banyak ditimpa oleh tepi pedang: tetapi tidak begitu banyak kerana ditimpa oleh lidah.

{28:19} Nah itu dipertahankan melalui Haiwan Berbisa yang daripadanya; yang telah dilukis belunggu daripadanya, mahupun telah telah terikat dalam band beliau.

{28:20} belunggu daripadanya adalah kuk besi, dan

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 618

band daripadanya adalah lapisan tembaga.

{28:21} kematian tersebut adalah satu kematian jahat, kubur lebih baik daripada itu.

{28:22} ia hendaklah mempunyai peraturan ke atas mereka yang takut kepada Allah,

tidak akan mereka akan dibakar dengan api daripadanya.

{28:23} seperti meninggalkan Tuhan akan jatuh ke dalamnya; dan ia

akan dibakar di dalamnya, dan tidak boleh dipadamkan; ia hendaklah dihantar

kepada mereka sebagai singa, dan membaham mereka sebagai sebuah leopard.

{28:24} supaya engkau melindung nilai pemilikan Mu tentang duri dan dilema sehingga engkau Perak dan emas,

{28:25} dan menimbang kata-kata Mu di kira-kira, dan membuat suatu

pintu dan bar untuk mulut Mu.

{28:26} berhati-hati yang engkau slaid tidak oleh itu, kalau engkau jatuh sebelum

Dia yang lieth di tunggu.

{29:1} itu belas kasihan akan meminjamkan kepada jirannya;

dan sesiapa yang strengtheneth tangan keepeth yang

Perintah-perintah.

{29:2} Lend kepada jiran Mu dalam masa memerlukan, dan membayar

engkau jiran Mu lagi mengikut musim.

{29:3} Menyimpan perkataan Mu dan jujur berurusan dengan dia, dan

engkau shalt sentiasa mencari perkara yang diperlukan untuk engkau.

{29:4} ramai, apabila sesuatu yang telah dipinjamkan mereka, diambil kira untuk

ditemui, dan meletakkan mereka kepada masalah yang membantu mereka.

{29:5} sehingga beliau telah diterima, dia akan mencium tangan seorang lelaki;

dan wang di jirannya, dia akan bercakap submissly: tetapi

apabila beliau perlu membayar balik, beliau akan memanjangkan masa, dan kembali

kata-kata daripada kesedihan, dan mengadu pada masa itu.

{29:6} Jika dia diguna-pakai, dia tidak akan menerima separuh, dan

dia akan mengira seolah-olah dia telah menemuinya: jika tidak, beliau telah dilucutkan

kepadanya wang beliau, dan beliau telah mendapat dia musuh tanpa

menyebabkan: dia payeth dia dengan cursings dan pagar; dan untuk

maruah dia akan membayarnya kehinaan.

{29:7} ramai itu telah enggan meminjamkan lain

lelaki menguruskan sakit, berani untuk boleh dipujuk.

{29:8} lagi sabarlah engkau dengan seorang lelaki dalam miskin harta,

dan melambatkan enggan shew kepadanya rahmat.

{29:9} bantuan golongan miskin bagi tujuan ketetapan ini, dan berpaling kepadanya bukan kerana kemiskinan Nya.

{29:10} kehilangan wang engkau untuk saudara Mu dan teman Mu,

dan biarkan ia tidak karat di bawah batu hilang.

{29:11} Lay sehingga Khazanah Mu mengikut yang

Perintah-perintah yang Maha Tinggi, dan ia akan membawa kamu

Lebih banyak keuntungan daripada emas.

{29:12} Shut up sedekah di storehouses Mu: dan ia hendaklah menyampaikan (wahai Muhammad) daripada ditimpa semua.

{29:13} ia akan memperjuangkan (wahai Muhammad) terhadap musuh-musuh Mu yang lebih baik

daripada yang Maha Kuasa perisai dan tombak yang kuat.

{29:14} seorang lelaki jujur adalah penjamin bagi jiran beliau:
tetapi dia

Itulah impudent akan meninggalkan beliau.

{29:15} Lupakan tidak persahabatan penjamin Mu, kerana dia
telah diberikan hidupnya untuk engkau.

{29:16} berdosa akan menggulingkan baik harta pusaka itu
penjamin:

{29:17} dan dia itulah fikiran untuk mengetahui akan
meninggalkan

dia [dalam bahaya] yang dihantar kepadanya.

{29:18} Suretiship telah dibuat asal banyak dari harta yang baik,
dan

melemahkan mereka sebagai gelombang laut: lelaki Perkasa
telah ia didorong oleh

dari rumah-rumah mereka, supaya mereka merayau antara
pelik

Pertubuhan Bangsa-bangsa.

{29:19} seorang lelaki fasik sesuatu ayat

Tuhan akan jatuh ke dalam suretiship: dan sesiapa yang
undertaketh

dan followeth perniagaan lelaki lain untuk keuntungan akan
jatuh ke dalam

sut.

{29:20} bantuan jiran engkau menurut kuasa Mu, dan berhati-hati bahawa engkau dirimu jatuh tidak menjadi perkara yang sama.

{29:21} perkara Ketua seumur hidup adalah air dan roti, dan Pakaian, dan sebuah rumah untuk menutup malu.

{29:22} lebih baik adalah kehidupan orang miskin dalam sebuah kotej min,

daripada tambang halus di rumah lelaki lain.

{29:23} samada sedikit atau banyak, pegangan kamu berpuas hati, bahawa engkau

mendengar bukan penghinaan rumah Mu.

{29:24} kerana ia adalah kehidupan yang sengsara untuk pergi dari rumah ke

rumah: untuk di mana Engkaulah orang yang tidak dikenali, engkau tidak darest dibuka

mulut Mu.

{29:25} engkau shalt melayan, dan perayaan, dan mempunyai no

Terima kasih: lebih-lebih lagi engkau shalt mendengar kata-kata pahit:

{29:26} datang, engkau perogol yang tidak dikenali, menyediakan jadual dan suapan

saya itu yang engkau engkau bersedia.

{29:27} memberi tempat, engkau perogol yang tidak dikenali, untuk seorang lelaki yang mulia;

Saya Suci saudara diserahkan, dan saya mempunyai keperluan saya Rumah.

{29:28} perkara-perkara ini akan seksa untuk seorang lelaki mencapai persefahaman; upbraiding houseroom, dan reproaching pemberi pinjaman.

{30:1} yang loveth anaknya memasukkan dia sering berasa di Rod, bahawa dia mungkin perlu kegembiraan beliau di hujung.

{30:2} yang chastiseth anaknya berhak kegembiraan dalam dirinya,

dan lenang Nya antara kenalan beliau.

{30:3} yang teacheth anaknya grieveth musuh: dan sebelum kawan-kawannya beliau lenang Nya.

{30:4} walaupun bapanya meninggal dunia, namun beliau adalah seolah-olah dia telah

tidak mati: kerana dia telah meninggalkan satu belakangnya yang seperti dirinya.

{30:5} semasa dia hidup, dia melihat dan rejoiced Nya: dan apabila beliau meninggal dunia, baginda tidak sedih.

{30:6} dia meninggalkan belakangnya avenger yang menentang musuhnya,

dan salah satu yang akan membalas kebaikan kepada kawan-kawannya.

{30:7} itu berubah terlalu banyak daripada anaknya akan mengikat

luka Nya; dan usus beliau akan bermasalah pada tiap-tiap menangis.

Page 619 Sirach (Ecclesiasticus)

{30:8} sebuah kuda yang tidak pecah becometh keras kepala: dan

kanak-kanak yang dibiarkan sendiri akan disengajakan.

{30:9} mencumbu Mu kanak-kanak, dan dia akan membuat engkau takut:

bermain dengan dia, dan dia akan membawa engkau untuk period.

{30:10} ketawa bukan dengan dia, kalau engkau ada kesedihan dengan

dia, dan kalau engkau gnash gigi Mu di hujung.

{30:11} memberinya kebebasan tiada dalam mudanya, dan berkerdip-tidak

follies beliau.

{30:12} Bow down lehernya walaupun dia adalah muda, dan mengalahkan

dia di sisi walaupun dia adalah seorang anak, kalau-kalau dia lilin degil,

dan menjadi derhaka kepada kamu, dan supaya membawa kesedihan kepada thine

tengah-tengah.

{30:13} Chastise anak Mu, dan menahan beliau untuk tenaga buruh, kalau-kalau beliau

kelakuan lucah menjadi suatu kesalahan kepada kamu.

{30:14} lebih baik adalah golongan miskin, menjadi kukuh dan kuat daripada

Perlembagaan, daripada seorang lelaki kaya yang menderita dalam tubuh-Nya.

{30:15} kesihatan dan harta pusaka baik badan akan lebih-lebih lagi

emas, dan sebuah badan yang kuat ke atas kekayaan yang tak terhingga.

{30:16} tiada adalah kekayaan tiada di atas sebuah badan yang mantap, dan tiada

kegembiraan di atas kegembiraan hati.

{30:17} kematian adalah lebih baik daripada kehidupan yang pahit atau berterusan

penyakit.

{30:18} Delicates dicurahkan atas menutup mulut adalah seperti

messes daging Tetapkan di atas kubur.

{30:19} doeth baik apa penawaran kepada sebuah berhala? bagi

tidak boleh ia makan atau bau: begitu juga dia. yang diseksa di dalam

Tuhan.

{30:20} dia sentiasa melihat dengan matanya dan groaneth, seperti yang

eunuch yang embraceth anak dara dan sigheth.

{30:21} memberi tidak ke atas minda Mu untuk period dan menimpakan

bukan dirimu dalam nasihat Mu sendiri.

{30:22} gladness jantung adalah kehidupan manusia, dan joyfulness seorang lelaki prolongeth hari Nya.

{30:23} suka jiwa kesalahanmu, dan keselesaan hati Mu, menghilangkan kesedihan jauh dari (wahai Muhammad): kerana kesedihan telah membunuh ramai, dan terdapat tiada keuntungan di dalamnya.

{30:24} iri hati dan murka memendekkan hayat, dan carefulness

bringeth umur sebelum masa.

{30:25} A ceria dan baik hati akan mempunyai penjagaan Nya daging dan diet.

{31:1} menonton untuk kekayaan consumeth daging, dan penjagaan atau driveth dari tidur.

{31:2} memerhati penjagaan tidak akan membiarkan seorang lelaki ketika tidur, sebagai sakit yang penyakit breaketh tidur,

{31:3} orang kaya telah besar buruh mengumpul kekayaan bersama-sama; dan apabila dia resteth, dia dipenuhi dengan delicates beliau.

{31:4} laboureth golongan miskin di estetnya miskin; dan apabila dia

leaveth, beliau adalah masih miskin.

{31:5} yang loveth emas hendaklah tidak boleh dijustifikasikan, dan dia

yang followeth rasuah hendaklah mempunyai cukup baginya.

{31:6} emas telah telah masalah ramai, dan mereka kemusnahan ini hadir.

{31:7} ianya stumblingblock kepada mereka yang berkorban kepada

itu, dan tiap-tiap orang bodoh hendaklah diambil dengannya.

{31:8} diberkati adalah mereka yang kaya yang didapati tanpa cacat cela,

dan telah pergi selepas emas.

{31:9} Siapakah dia? dan kita akan panggil dia diberkati: untuk perkara-perkara yang indah dia telah dilakukan antara bangsanya.

{31:10} yang telah telah cuba sekali gus, dan didapati sempurna?

kemudian biarlah dia kemuliaan. Yang mungkin menyinggung perasaan, dan telah tidak

tersinggung? atau dilakukan kejahatan, dan telah tidak melakukannya?

{31:11} barangan hendaklah ditubuhkan, dan

Jemaah hendaklah mengisytiharkan sedekah beliau.

{31:12} jika engkau duduk di meja rezeki, tidak tamak setelah itu, dan berkata tidak, Terdapat banyak daging di atasnya.

{31:13} ingatlah bahawa mata yang zalim adalah satu perkara yang jahat: dan

apa dicipta lebih jahat daripada mata? oleh itu ia

weepeth atas setiap Majlis.

{31:14} regangan tangan Mu tidak whithersoever ia looketh, dan tujahan tidak bersamanya ke dalam hidangan.

{31:15} Hakim tidak engkau jiran oleh dirimu: dan berhati-hati dalam setiap titik.

{31:16} makan kerana ia becometh seorang lelaki, perkara-perkara yang ditetapkan sebelum engkau; dan memakan Nota, kalau engkau akan dibenci.

{31:17} cuti off pertama demi adab; dan tidak unsatiable, kalau engkau menyinggung perasaan.

{31:18} apabila engkau sittest antara banyak, jangkauan tidak thine menyerahkannya pertama sekali.

{31:19} A sangat sedikit sudah memadai untuk seorang lelaki yang juga dipupuk, dan dia fetcheth tidak Nya angin pendek atas katilnya.

{31:20} bunyi tidur Suci makan sederhana: beliau riseth awal, dan kecerdikannya bersamanya: tetapi kesakitan menonton, dan choler dan menekan perut, dengan satu unsatiable Man.

{31:21} dan jika engkau engkau telah dipaksa untuk makan, timbul, pergi sebagainya, muntah, dan engkau shalt mempunyai rehat.

{31:22} anak saya, mendengar saya, dan menghina saya tidak, dan di dalam

buat engkau shalt mencari seperti yang saya katakan (wahai Muhammad): setiap kerja Mu perlu cepat,

Jadi hendaklah tiada penyakit tiada datang kepada kamu.

{31:23} Barangsiapa adalah liberal daging Nya, lelaki akan bercakap

dan dia; dan dalam laporan beliau housekeeping yang baik akan dipercayai.

{31:24} tetapi terhadapnya yang niggard dengan daging Nya di seluruh bandar hendaklah murmur; dan testimoni Nya niggardness tidak akan meragui kawan.

{31:25} Shew tidak engkau valiantness dalam wain; bagi wain telah

menghancurkan banyak.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 620

{31:26} Relau proveth tepi oleh Pencicah: jadi dia wain hati yang sombong oleh drunkeness.

{31:27} Wine adalah seperti baik kerana hidup dengan seorang lelaki, jika ia diminum

sedehana: bagaimana kehidupan kemudian dengan seorang lelaki yang adalah tanpa wine?

Ia telah dibuat untuk membuatkan lelaki gembira.

{31:28} Wine measurably mabuk dan pada musim bringeth gladness jantung, dan keceriaan minda:

{31:29} tetapi arak mabuk dengan lebih kepahitan berubah. minda, berkelahi dan bergaduh.

{31:30} mabuk increaseth kemarahan bodoh sehingga beliau menyinggung perasaan: diminisheth kekuatan, dan berubah luka.

{31:31} menegur tidak engkau jiran di hotel ini, dan menghina dia tidak di mirth beliau: memberinya tiada kata-kata despiteful, dan tekan tidak kepadanya dengan mendesak beliau [untuk minum.]

{32:1} jika engkau dilakukan Lif Sarjana [suatu pesta,] tidak dirimu sehingga, tetapi Jadilah mereka sebagai salah satu daripada yang lain; mengambil rajin menjaga mereka, dan oleh itu duduk.

{32:2} dan apabila engkau engkau selesai semua pejabat Mu, Mu

meletakkan, bahawa engkau mayest boleh riang dengan mereka, dan menerima satu

Crown untuk Mu juga pesanan daripada hari raya itu.

{32:3} Sila cakap, engkau seni itu lebih tua, kerana ia becometh (wahai Muhammad),

tetapi dengan bunyi penghakiman; dan menghalang tidak musick.

{32:4} Tuang tidak keluar perkataan di mana terdapat seorang ahli muzik, dan

Shew tidak mengemukakan kebijaksanaan masa.

{32:5} konsert musick Jamuan arak adalah seperti yang

Signet Inas ditetapkan dalam emas.

{32:6} seperti yang signet emerald yang terletak di sebuah karya emas, jadi

adalah melodi musick dengan wain yang menyenangkan.

{32:7} Sila cakap, lelaki muda, jika ada keperluan (wahai Muhammad): dan

lagi jarang bila engkau seni dua kali ditanya.

{32:8} biarkan ucapan Mu menjadi pendek, memahami banyak beberapa kata-kata; sebagai seorang yang mengetahui dan lagi holdeth Nya

lidah.

{32:9} jika engkau menjadi antara manusia yang hebat, membuat tidak dirimu

setaraf dengannya; dan apabila orang-orang purba di tempat, gunakan tidak

kata-kata yang banyak.

{32:10} sebelum guruh goeth kilat; dan sebelum satu shamefaced lelaki akan pergi nikmat.

{32:11} bangkit betimes, dan tidak lepas; tetapi engkau rumah tanpa berlengah-lengah.

{32:12} tiada mengambil permainan Mu dan lakukan apa yang engkau mengampunkan:

tetapi dosa bukannya mengikut pertuturan bangga.

{32:13} dan untuk perkara-perkara ini memberkati beliau yang dibuat (wahai Muhammad),

dan telah diganti (wahai Muhammad) dengan perkara-perkara baik itu.

{32:14} Barangsiapa feareth Tuhan akan menerima beliau tatatertib; dan mereka yang mencari dia awal hendaklah mencari nikmat.

{32:15} yang seeketh undang-undang hendaklah diisi dengannya:

tetapi kepada hypocrite akan tersinggung ke atasnya.

{32:16} mereka yang takut kepada Tuhan itu akan mencari pertimbangan, dan

hendaklah menyalakan keadilan sebagai cahaya.

{32:17} seorang yang berdosa tidak akan reprovded, tetapi findeth yang

alasan mengikut kehendak-Nya.

{32:18} seorang peguam akan bertimbang rasa; tetapi yang manusia aneh dan bangga tidak daunted dengan rasa takut, walaupun apabila

dirinya, dia telah dilakukan tanpa peguam.

{32:19} lakukan apa-apa tanpa nasihat; dan apabila engkau engkau

Setelah selesai, bertaubat tidak.

{32:20} pergi bukan dengan cara Riza engkau jatuh mayest, dan Stumble tidak antara batu-batu itu.

{32:21} tidak yakin dengan cara biasa.

{32:22} dan berhati-hati dengan anak-anak Mu sendiri.

{32:23} dalam setiap kerja yang baik percaya jiwa engkau sendiri; kerana ini adalah

Menyimpan ayat.

{32:24} yang believeth kepada Tuhan taketh peringatan untuk yang

: Hai Saalih!; dan sesiapa yang trusteth kepadanya hendaklah tambang tidak pernah

lebih teruk.

{33:1} maka tidaklah kejahatan berlaku kepada-Nya yang feareth

Tuhan; tetapi dalam godaan bahkan lagi beliau akan menyerahkan kepadanya.

{33:2} A bijak manusia hateth tidak undang-undang; tetapi dia yang satu

hypocrite di dalamnya adalah sebagai sebuah kapal dalam ribut.

{33:3} seorang lelaki yang berakal trusteth undang-undang; dan undang-undang adalah setia kepada-Nya, seperti oracle untuk.

{33:4} menyedia apa yang mengatakan, dan supaya engkau shalt didengar:

dan mengikat sehingga arahan, dan kemudian membuat jawapan.

{33:5} salah yang bodoh adalah seperti yang cartwheel; dan beliau

pemikiran adalah seperti yang axletree rolling.

{33:6} stallion Kuda adalah sebagai rakan mengejek, beliau neigheth di bawah setiap orang yang sitteth kepadanya.

{33:7} Kenapa satu hari dia cemerlang lain, jika orang yang semua dalam

cahaya siang hari setiap tahun adalah matahari?

{33:8} oleh pengetahuan tentang Tuhan mereka

cemerlang: dan dia berubah musim dan kenduri.

{33:9} beberapa daripada mereka dia telah membuat hari-hari yang tinggi, dan

hallowed mereka, dan sebahagian daripada mereka telah dia membuat biasa

hari.

{33:10} dan semua manusia adalah daripada tanah, dan Adam dicipta bumi:

{33:11} banyak pengetahuan yang Tuhan telah dibahagikan kepada mereka,

dan dibuat cara mereka berbeza.

{33:12} sesetengah daripada mereka telah beliau diberkati dan Maha dan

sebahagian daripada mereka yang dia dikuduskan, dan terletak berhampiran dirinya: tetapi beberapa

mereka telah beliau mengutuk dibawa rendah dan berpaling daripada

tempat-tempat mereka.

{33:13} kerana tanah liat di Tangan periuk di tangan, untuk fesyen pada

keredhaan-Nya: jadi manusia di tangan-Nya yang menjadikan dia, ke

menyebabkan mereka sebagai liketh dia best.

Sirach 621 Page (Ecclesiasticus)

{33:14} baik yang ditetapkan terhadap kejahatan, dan hidup atas kematian: jadi

adalah alim berbanding orang yang berdosa, dan orang yang berdosa terhadap yang

alim.

{33:15} demikian melihat atas semua kerja-kerja yang Maha Tinggi; dan

Terdapat dua dan dua, satu terhadap yang lain.

{33:16} saya awaked sehingga terakhir sekali, sebagai salah satu yang gathereth selepas

grapegatherers dalam: dengan restu Tuhan saya mendapat keuntungan,

dan tred winepress saya seperti mengumpulkan daripada anggur.

{33:17} pertimbangkan yang aku laboured tidak untuk diri sendiri sahaja, tetapi

Semua mereka yang mendapatkan pengajian.

{33:18} mendengar saya, Wahai kamu orang-orang besar rakyat, dan

hearken dengan telinga anda, kamu Raja-Raja untuk perhimpunan.

{33:19} memberi tidak engkau anak dan isteri, engkau saudara dan rakan,

kuasa ke atas (wahai Muhammad) ketika engkau yang livest, dan memberikan tidak engkau barangan untuk

lagi: kalau-kalau ia bertaubat (wahai Muhammad), dan engkau intreat yang sama

sekali lagi.

{33:20} yang panjang seperti engkau yang livest dan engkau nafas masuk (wahai Muhammad),

memberi tidak dirimu ke atas mana-mana.

{33:21} kerana lebih baik ia adalah bahawa anak-anak Mu harus berusaha untuk

(wahai Muhammad), yang engkau berdiri shouldest untuk ihsan mereka.

{33:22} dalam semua kerja-kerja Mu yang simpan untuk dirimu preeminence;

meninggalkan tidak noda sempena dengan Mu.

{33:23} pada masa Bilakah engkau shalt akhir hari Mu, dan akhir hayat Mu, mengagihkan harta pusaka Mu.

{33:24} tiada hentinya makanan, tongkat yang dan bebanan, adalah untuk punggung; dan

roti, pembetulan, dan kerja, bagi seorang hamba. .

{33:25} jika engkau Tetapkan hamba Mu kepada buruh, engkau shalt mencari

rehat: tetapi jika engkau biarkan dia pergi terbiar, dia hendaklah mendapatkan kebebasan.

{33:26} yoke dan kolar tunduk leher: begitu juga

penderaan dan seksaan bagi seorang hamba yang jahat.

{33:27} hantar beliau untuk buruh, yang beliau akan tidak terbiar. bagi

Keluarga teacheth banyak kejahatan.

{33:28} Set dia bekerja, kerana sesuai untuknya: jika beliau tidak

taat, meletakkan belunggu berat yang lebih banyak.

{33:29} tetapi tidak berlebihan terhadap mana-mana; dan tanpa

bicara berbuat apa-apa.

{33:30} jika engkau mempunyai seorang hamba, biarlah dia menjadi kepada kamu sebagai

dirimu, kerana engkau engkau membeli dengan harga yang.

{33:31} jika engkau mempunyai seorang hamba, entreat dia sebagai abang:

untuk engkau engkau kehendak dia, pada jiwa Mu sendiri: jika engkau

entreat dia jahat, dan dia berjalan dari kamu, cara yang mengampunkan engkau

pergi untuk mencari dia?

{34:1} dengan harapan dapat lelaki tidak sah persefahaman akan sia-sia

dan dusta: dan mimpi mengangkat bodoh.

{34:2} Barangsiapa regardeth impian adalah seperti dia yang catcheth

pada bayang-bayang, dan followeth selepas angin.

{34:3} visi mimpi adalah salah satu persamaan

perkara yang lain, walaupun sebagai bandingan dari wajah ke wajah.

{34:4} sebuah benda kotor apa boleh dibersihkan? dan

dari perkara yang manakah adalah palsu kebenaran apa boleh datang?

Divinations {34:5}, dan soothsayings, dan impian,

sia-sia: dan tengah-tengah fancieth, sebagai seorang wanita hati di travail.

{34:6} Jika mereka tidak dihantar dari yang paling tinggi dalam Mu

Lawatan, menetapkan tidak Mu hati kepada mereka.

{34:7} untuk impian telah ditipu ramai, dan mereka mempunyai

gagal yang berserah padanya.

{34:8} undang-undang hendaklah didapati sempurna tanpa pembohongan: dan

kebijaksanaan adalah kesempurnaan untuk mulut yang setia.

{34:9} seorang lelaki yang telah dilalui mengetahui banyak perkara;

dan sesiapa yang telah banyak pengalaman akan mengisytiharkan kebijaksanaan.

{34:10} itu telah pengalaman tidak mengetahui sedikit: tetapi dia

yang telah dilalui penuh berhemah.

{34:11} apabila saya mengembara, saya melihat banyak perkara; dan saya

memahami lebih daripada apa yang saya boleh Daftar.

{34:12} saya adalah ofttimes dalam bahaya kematian: namun saya

dihantar atas sebab perkara-perkara ini.

{34:13} semangat orang-orang yang takut kepada Tuhan itu akan hidup;

harapan mereka adalah Nabi yang saveth mereka.

{34:14} Barangsiapa feareth Tuhan itu tidak takut dan tidak takut; Dialah harapan.

{34:15} Maha Sucilah jiwa Nya yang feareth Tuhan:
kepada siapa dia beliau kelihatan? dan Siapakah kekuatan?

{34:16} mata Tuhan adalah mereka yang suka

Allah, Dialah yang melindungi mereka kuat dan kukuh
penginapan, pembelaan

daripada haba dan perlindungan dari matahari pada waktu
tengahari, pemeliharaan yang

daripada tersandung dan bantu daripada jatuh.

{34:17} beliau raiseth atas jiwa dan lighteneth mata: dia
giveth Kesihatan, kehidupan, dan rahmat.

{34:18} yang sacrificeth perkara yang telah mendapat,

menawarkan beliau adalah tidak masuk akal; dan Hadiah orang-
orang yang zalim tidak

diterima.

{34:19} Maha tinggi tidak berterima kasih dengan persembahan

daripada orang yang zalim itu; tidak adalah dia tenteram bagi
dosa oleh pelbagai

daripada pengorbanan.

{34:20} Barangsiapa bringeth menawarkan satu barangan yang
di

doeth miskin sebagai salah satu yang killeth anak sebelum
ayahnya

Sekiranya bateri bocor

{34:21} roti yang memerlukan adalah kehidupan: beliau yang defraudeth dia tersebut tidak seorang lelaki darah.

{34:22} dia yang taketh hidup Nya jiran

slayeth dia; dan sesiapa yang defraudeth buruh sewa Nya adalah satu bloodshedder.

{34:23} apabila salah satu buildeth, dan lain pulleth ke bawah, untung apa telah mereka kemudian tetapi buruh?

{34:24} apabila salah satu prayeth, dan lain curseth, yang mendengar suara kehendak Tuhan?

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 622

{34:25} dia yang washeth sendiri selepas menyentuh dari satu Mayat, jika dia sentuh sekali lagi, apa availeth basuh Nya?

{34:26} begitu juga ia dengan seorang lelaki yang fasteth tentang dosanya, dan

goeth lagi, dan doeth yang sama: yang akan mendengar doa beliau?

atau apa dia Nya melibatkan keuntungan Nya?

{35:1} yang keepeth undang-undang bringeth persembahan cukup:

Maka sesiapa yang taketh iktibar lah dengan perintah offereth ketenangan

menawarkan.

{35:2} beliau yang requiteth goodturn yang offereth halus tepung;

dan sesiapa yang giveth sedekah sacrificeth pujian.

{35:3} berlepas dari kekotoran adalah satu perkara yang diredhai oleh

Tuhan; dan untuk meninggalkan unrighteousness yang propitiation.

{35:4} engkau shalt tidak kelihatan kosong mengadap Tuhan.

{35:5} untuk semua perkara ini [yang dilakukan] kerana di ketetapan.

{35:6} penawaran soleh lemak mazbah itu, berubah.

dan menikmati manis darinya yang ada di hadapan yang Maha tinggi.

{35:7} pengorbanan seorang lelaki yang adil adalah boleh diterima. dan

Peringatan darinya tidak mungkin dilupai.

{35:8} memberi Tuhan namanya dengan mata yang baik, dan mengurangkan tidak firstfruits tangan Mu.

{35:9} di semua Mu Hadiah shew mukanya yang ceria, dan

mendedikasikan zakat Mu dengan gladness.

{35:10} memberi kepada yang Maha Tinggi mengikut kerana dia telah

diperkaya (wahai Muhammad); dan kerana engkau engkau mendapat, memberi dengan yang ceria

mata.

{35:11} untuk Tuhan recompenseth, dan akan memberi engkau tujuh kali lebih banyak.

{35:12} tidak fikir rasuah dengan Hadiah; bagi dia apa-apa tidak akan menerima: dan kepercayaan untuk tidak unrighteous pengorbanan; bagi

Tuhan adalah Hakim, dan dengannya adalah tidak hormat orang.

{35:13} dia tidak akan menerima mana-mana orang terhadap orang miskin yang

manusia, tetapi akan mendengar dan doa ditindas.

{35:14} beliau tidak akan menghina doa daripada yang yatim; Nor balu, apabila beliau poureth keluar dia aduan.

{35:15} Jangan tidak menangis berjalan ke bawah pipi seorang balu?

dan bukanlah menangis terhadapnya yang memasukkan mereka jatuh?

{35:16} yang serveth Tuhan akan diterima dengan nikmat, dan solat beliau hendaklah sampai kepada awan-awan.

{35:17} dan doa orang yang rendah hati pierceth awan-awan: dan

sehingga ia datang nigh, dia tidak akan tenang; dan tidak akan bertolak, sehingga Maha tinggi akan tiba-tiba untuk menghukum dengan adil, dan melaksanakan penghakiman.

{35:18} untuk Tuhan itu tidak akan kendur, kedua-duanya akan di

Perkasa harus bersabar ke arah mereka, sehingga beliau telah smitten di

sunder zuriat unmerciful, dan repayed dendam

kepada heathen; sehingga beliau telah mengambil pelbagai pihak

bangga, dan melanggar Cogan alam yang dari unrighteous;

{35:19} sehingga dia telah diberikan kepada setiap manusia mengikut

perbuatan beliau dan karya lelaki menurut mereka

peranti; sehingga dia akan dinilai punca umat-Nya, dan

menjadikan mereka untuk bergembira dalam rahmat-Nya.

{35:20} rahmat adalah tepat pd waktunya pada zaman ditimpa, sebagai

awan-awan hujan di waktu kemarau.

{36:1} mempunyai rahmat kepada kami, Wahai Tuhan, dan tiba-tiba kami:

{36:2} dan menghantar takut Mu atas bangsa-bangsa yang mendapatkan

bukan selepas engkau.

{36:3} angkat sehingga ditangan terhadap Pertubuhan Bangsa-bangsa yang pelik, dan

Biarkan mereka melihat kuasa Mu.

{36:4} kerana engkau wast dikuduskan kami sebelum mereka: jadi

engkau diperbesarkan sesama mereka sebelum kita.

{36:5} dan biarkan mereka tahu (wahai Muhammad), kerana kita kenal kamu,

yang ada Tuhan melainkan hanya engkau, Ya Allah.

{36:6} Shew baru tanda-tanda, dan membuat keajaiban lain pelik:

memakmurkan ditangan dan lengan kanan Mu, bahawa mereka boleh ditetapkan

kerja-kerja menakjubkan Mu.

{36:7} bangkitkan kemarahan dan curahkan murka: mengambil jauhnya adversary, dan memusnahkan musuh.

{36:8} demi masa yang pendek, ingat perjanjian, dan

Biarkan mereka menyatakan kerja-kerja indah Mu.

{36:9} biarlah dia yang escapeth akan dimakan oleh kemarahan daripada

Neraka; dan biarkanlah mereka binasa yang menindas rakyat.

{36:10} Smite di sunder Ketua pemerintah yang

heathen, yang mengatakan, ada tidak lain tetapi kita.

{36:11} mengumpulkan semua puak-puak Jacob, dan mewarisi engkau mereka, dari awal.

{36:12} Wahai Tuhan, ada rahmat apabila orang-orang yang dipanggil dengan nama-Mu, dan apabila Israel, siapa engkau engkau bernama

lelaki Petuel Mu.

{36:13} O belas kasihan kepada Baitulmuqaddis, bandar Suci Mu, yang

tempat rehat Mu.

{36:14} Sion mengisi dengan oracles unspeakable Mu, dan Mu orang dengan kemuliaan Mu:

{36:15} memberi testimoni kepada orang-orang yang engkau
engkau

dimiliki dari awal, dan bangkitkan Nabi-Nabi yang
ada dalam nama-Mu.

{36:16} memberi ganjaran kepada mereka yang menunggu
(wahai Muhammad), dan hendaklah engkau

Nabi-Nabi dijumpai setia.

{36:17} Wahai Tuhan, mendengar dan doa hamba-hamba-Mu,
Menurut rahmat Harun ke atas orang-orang Mu, bahawa
semua

mereka yang mereka kekal atas bumi mungkin tahu bahawa
Engkaulah yang

Tuhan, Allah.

{36:18} perut devoureth semua daging, tetapi adalah satu
daging

lebih baik daripada yang lain.

{36:19} seperti langit tasteth divers jenis daging rusa: jadi

Dia yang salah memahami ucapan palsu.

Page 623 Sirach (Ecclesiasticus)

{36:20} froward hati memasukkan darah haid: tetapi seorang
lelaki

pengalaman membalasnya.

{36:21} A wanita akan menerima setiap manusia, namun ada anak perempuan lebih baik daripada yang lain.

{36:22} cheereth keindahan seorang wanita di mukanya, dan seorang lelaki yang loveth apa yang lebih baik.

{36:23} jika ada kebaikan, meekness dan keselesaan, di lidah dia, maka adalah tidak suaminya seperti lelaki lain.

{36:24} maka sesiapa yang getteth isteri beginneth yang memiliki, yang

membantu seperti kepada dirinya sendiri, dan sebuah tiang lain.

{36:25} jika tiada lindung nilai, milik terdapat

rosak: dan sesiapa yang telah isteri tidak akan bersiar-siar naik dan turun

berkabung.

{36:26} yang akan percaya seorang pencuri baik dilantik, yang

skippeth dari bandar ke bandar? Jadi [yang akan percaya] seorang lelaki yang

telah tiada rumah, dan lodgeth wheresoever malam taketh dia?

{37:1} setiap rakan Jesus, saya sahabatnya juga: tetapi ada rakan, yang hanya teman nama.

{37:2} adalah ia tidak kesedihan yang membawa kepada maut, apabila Abu Hurairah meriwayatkan dan

rakan berpaling ke musuh?

{37:3} O fasik imaginasi, mana camest engkau masuk ke meliputi bumi dengan sumpahmu?

{37:4} tiada adalah teman yang rejoiceth di dalam kemakmuran daripada seorang kawan, tetapi pada zaman kesusahan akan terhadapnya.

{37:5} tiada adalah teman yang helpeth sahabatnya untuk perut, dan taketh sehingga buckler terhadap musuh.

{37:6} terlupa tidak Mu rakan dalam fikiran Mu, dan tidak Ingatlah dia dalam kekayaan Mu.

{37:7} setiap kaunselor extolleth nasihat; tetapi terdapat Sesetengah yang counselleth untuk dirinya sendiri.

{37:8} berhati-hati kaunselor, dan tahu sebelum apa keperluan yang beliau telah; kerana dia akan nasihat untuk dirinya sendiri; Kalau-kalau dia yang

Lot atas engkau,

{37:9} dan berkata kepada kamu, cara Mu adalah baik: dan

selepas itu dia berdiri di sisi lain, untuk melihat apa yang akan menimpa

(wahai Muhammad).

{37:10} berunding bukan dengan orang yang suspecteth (wahai Muhammad): dan

menyembunyikan nasihat Mu daripada seperti iri hati Engkau.

{37:11} tidak berunding dengan seorang wanita yang menyentuh sahaja

siapa dia yang cemburu; kedua-duanya dengan pengecut dalam hal-hal

Perang; mahupun dengan Saudagar mengenai Pertukaran; atau dengan sebuah

pembeli menjual; mahupun dengan seorang lelaki iri hati kesyukuran;

mahupun dengan seorang lelaki unmerciful yang menyentuh kebaikan; mahupun dengan pihak

slothful mana-mana kerja; mahupun dengan satu hireling bagi sesuatu tahun

menamatkan kerja; mahupun dengan seorang hamba terbiar banyak perniagaan:

hearken tidak kepada ini dalam hal mana-mana peguam.

{37:12} tetapi terus-menerus dengan seorang lelaki alim, mana engkau

knowest untuk memastikan ayat Tuhan, yang,
minda kepada fikiran Mu, dan akan sorrow dengan (wahai
Muhammad), jika
engkau shalt miscarry.

{37:13} dan biarkan peguam kesalahanmu berdiri tengah-
tengah: untuk
ada tidak ada orang yang lebih setia kepada kamu daripada ia.

{37:14} untuk minda manusia yang kadang-kadang wont
memberitahunya

lebih daripada tujuh watchmen, yang duduk di atas di sebuah
menara yang tinggi.

{37:15} dan lebih-lebih lagi ini berdoa kepada yang Maha Tinggi,
dia

akan mengarahkan cara engkau dengan sebenar-benarnya.

{37:16} biarkan sebab pergi sebelum setiap enterprize, dan
nasihat sebelum setiap tindakan.

{37:17} mukanya itu adalah tanda-tanda perubahan dari dalam
tengah-tengah.

Cara {37:18} empat perkara muncul: kehidupan yang baik dan
jahat,

dan kematian: tetapi lidah ruleth ke atas mereka secara
berterusan.

{37:19} tiada adalah salah satu yang bijak dan teacheth ramai,
dan

Namun adalah tidak menguntungkan kepada dirinya sendiri.

{37:20} tiada merupakan salah satu kebijaksanaan sheweth
bahawa kata-kata, dan

yang dibenci: dia hendaklah Papa semua makanan.

{37:21} untuk rahmat tidak diberi, dia dari Tuhan,

kerana beliau dilucutkan semua kebijaksanaan.

{37:22} yang lain adalah bijak untuk dirinya sendiri; dan hasil
daripada

kefahaman akan membanggakan dalam mulutnya.

{37:23} seorang lelaki bijak instructeth kaumnya; dan buah-
buahan

Beliau memahami gagal tidak.

{37:24} seorang lelaki bijak hendaklah diisi dengan rahmat; dan
semua

mereka yang melihat dia hendaklah mengira dia gembira.

{37:25} hari-hari kehidupan manusia boleh bernombor:

tetapi zaman Israel yang tidak terkira banyaknya.

{37:26} seorang lelaki yang bijak akan mewarisi kemuliaan
antara bangsanya,

dan namanya hendaklah berterusan.

{37:27} anakku, membuktikan jiwa Mu dalam kehidupan Mu, dan melihat apa yang

jahat itu, dan memberikan tidak bawaha kepada ia.

{37:28} kerana semua perkara yang tidak menguntungkan untuk semua lelaki,

sama ada telah setiap keseronokan jiwa dalam setiap perkara.

{37:29} tidak unsatiabable dalam apa-apa benda yang pandai Begitulah, tidak terlalu

tamak atas daging:

{37:30} untuk lebihan daging bringeth penyakit, dan

surfeiting akan bertukar menjadi choler.

{37:31} oleh surfeiting mempunyai banyak terbunuh; tetapi dia yang

taketh peringatan prolongeth hidupnya.

{38:1} Kehormat doktor dengan penghormatan sewajarnya kepada-Nya

untuk kegunaan yang kamu hadapi kepadanya: kerana Tuhan telah

diciptakan-Nya.

{38:2} untuk kawan yang suci Maha Tinggi Penyembuhan, dan dia hendaklah

menerima penghormatan kepada Raja.

{38:3} kemahiran doktor hendaklah mengangkat kepalanya:
dan di sisi orang-orang besar dia, hendaklah dalam kekaguman.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 624

{38:4} Tuhan telah mencipta ubat-ubatan dari di bumi;
dan dia yang bijak tidak akan mengutuk mereka.

{38:5} adalah tidak manis air dibuat dengan kayu, yang dalam
kebaikan daripadanya mungkin dikenali?

{38:6} dan beliau telah diberikan lelaki kemahiran yang dia
mungkin akan

berbangga dalam karya-karya yang menarik.

{38:7} dengan itu dia dia sembuh [manusia] dan taketh kaki
mereka sakit.

{38:8} itu dia apothecary itu membuat sebuah confection;
dan karya beliau ada tiada akhir; dan daripadanya adalah
selawat ke atas

Semua bumi,

{38:9} anakku, dalam penyakit Mu tidak cuai: tetapi berdoa
kepada Tuhan, dan dia akan membuat engkau turun.

{38:10} meninggalkan daripada daripada dosa, dan
memerintahkan tangan Mu aright,

dan membersihkan hati Mu dari semua kekotoran.

Menikmati {38:11} Give a sweet, dan peringatan yang halus tepung; dan membuat lemak menawarkan, tidak.

{38:12} kemudian memberi tempat kepada doktor, untuk Tuhan

telah diciptakan-Nya: biarlah dia tidak pergi dari engkau, kerana engkau engkau

perlu Nya.

{38:13} ada adalah masa apabila di tangan mereka ada baik kejayaan.

{38:14} untuk mereka juga hendaklah berdoa kepada Tuhan, dia

makmur itu, yang mereka berikan untuk memudahkan dan untuk

memanjangkan jangka hayat.

{38:15} dia yang sinneth sebelum beliau pembuat, biarlah dia jatuh ke dalam

tangan doktor.

{38:16} anakku, biarkan air mata yang jatuh ke atas orang yang mati, dan

mula lament, seolah-olah engkau hadst mengalami ancaman besar dirimu;

dan kemudian meliputi badannya mengikut adat, dan

Abaikan tidak pengebumian beliau.

{38:17} menangis bitterly, dan membuat besar mengerang, dan menggunakan

merintih, kerana Dialah yang layak, dan sehari atau dua, kalau engkau

menjadi jahat yang diperkatakan: dan kemudian selesa dirimu untuk Mu

darah haid.

{38:18} untuk kematian Suci darah haid dan darah haid

hati breaketh kekuatan.

{38:19} di ditimpa juga kesedihan remaineth: dan kehidupan golongan miskin adalah sumpahan hati.

{38:20} mengambil period tidak untuk jantung: memandu jauhnya, dan

Ahli akhir lepas.

{38:21} lupa tidak, kerana tiada lagi patah: engkau

shalt tidak dia baik, tetapi menyakiti dirimu.

{38:22} ingat Kiamat saya: untuk thine juga hendaklah

demikian; hari untuk saya, dan hari untuk engkau.

{38:23} apabila mati di rest, biarkan mengingati-Nya

berehat; dan akan tenang baginya, apabila rohnya departed

daripada-Nya.

Suci {38:24} kebijaksanaan seorang lelaki yang dipelajari oleh
peluang untuk riadah: dan sesiapa yang telah sedikit
perniagaan hendaklah
menjadi bijak.

{38:25} bagaimana dia boleh sembuh kebijaksanaan yang
holdeth plough,
dan yang glorieth di goad, yang driveth lembu, dan
diduduki pada labours mereka, dan ceramah yang merupakan
bullocks?

{38:26} dia giveth fikirannya untuk membuat furrows; dan
rajin memberi kine yang tiada hentinya makanan.

{38:27} jadi setiap carpenter dan workmaster, yang
laboureth siang dan malam: dan mereka yang memotong dan
kubur meterai,
dan rajin membuat pelbagai, dan memberi mereka

imejan yang palsu, dan jam untuk menyiapkan satu kerja:

{38:28} smith juga duduk oleh anvil, dan

Memandangkan kerja-kerja besi, wapnya neraka wasteth Nya
daging, dan dia fighteth dengan kepanasan Relau: bunyi bising
tukul ini dan anvil yang Maha di telinganya dan matanya

memandang masih corak perkara yang beliau berubah; Beliau
setteth fikirannya untuk menyiapkan kerjanya, dan watcheth
untuk Menggilap ia

sempurna:

{38:29} jadi dia Tukang periuk duduk di tempat kerja beliau, dan
mengubah

roda mengenai dengan kakinya yang sentiasa berhati-hati
adalah ditentukan pada

Beliau bekerja, dan berubah semua kerjanya mengikut nombor;

{38:30} fashioneth tanah liat dengan lengan beliau, dan boweth

menyusuri kekuatan sebelum kakinya; Dia applieth dirinya
sendiri untuk membawa

la transit; dan Dialah yang rajin membuat bersih Relau:

{38:31} semua ini percaya akan tangan mereka: dan tiap-tiap
satu

bijak dalam kerja-kerjanya.

{38:32} tanpa ini tidak bandar boleh didiami: dan

mereka tidak kekal di mana mereka akan, mahupun naik dan
turun:

{38:33} mereka tidak akan dicari untuk dalam publick peguam

Nor duduk tinggi dalam perhimpunan: mereka tidak akan
duduk di dalam

pengadil tempat duduk, tidak memahami hukuman itu
pertimbangan: mereka

tidak dapat menyatakan keadilan dan penghakiman; dan
mereka tidak akan

didapati di mana perumpamaan yang dituturkan.

{38:34} tetapi mereka akan mengekalkan keadaan di dunia, dan
[Semua] keinginan mereka sedang kerja-kerja Kraftangan
mereka.

{39:1} itu giveth fikirannya untuk undang-undang yang paling
Tinggi, dan telah diduduki dalam meditasi daripadanya, akan
mencari

Keluar kebijaksanaan semua purba, dan boleh diduduki pada
nubuatan-nubuatan.

{39:2} dia akan menjaga kata-kata lelaki terkenal:

dan jika subtil perumpamaan itu, dia akan berada di sana juga.

{39:3} dia akan mencari rahsia kubur ayat,

dan boleh berbahasa perumpamaan yang gelap.

{39:4} dia akan berkhidmat antara manusia hebat dan muncul
sebelum princes: dia akan melakukan perjalanan melalui pelik
negara; bagi

Beliau telah cuba yang baik dan jahat di antara manusia.

{39:5} dia akan memberikan hatinya kepada resort awal kepada Tuhan

yang menjadikan dia, dan akan berdoa sebelum Maha Tinggi, dan akan

membuka mulutnya dalam solat, dan membuat doa untuk dosa-dosa beliau.

{39:6} apabila Tuhan besar akan, beliau hendaklah diisi dengan semangat persefahaman: beliau akan mencurahkan bijak ayat, dan bersyukur kepada Tuhan di perkenankan.

Page 625 Sirach (Ecclesiasticus)

{39:7} dia berhak mengarahkan beliau nasihat dan pengetahuan, dan dalam

rahsia beliau hendaklah dia bermeditasi.

{39:8} dia hendaklah shew mengemukakan apa yang dia telah belajar,

dan hendaklah kemuliaan dalam undang-undang perjanjian Tuhan.

{39:9} ramai akan menghargai beliau mencapai persefahaman; dan sebagainya

lama kerana dunia bersabar, ia hendaklah tidak menjadi blotted Beliau

Peringatan hendaklah bertolak dari sini, dan namanya akan hidup

dari generasi ke generasi.

{39:10} Pertubuhan Bangsa-bangsa akan shew sebagainya kebijaksanaan beliau, dan

Jemaah hendaklah mengisytiharkan pujian beliau.

{39:11} jika dia mati, dia akan meninggalkan nama yang lebih besar daripada yang

seribu: dan jika dia hidup, dia akan meningkat.

{39:12} lagi dah lebih banyak berkata, yang telah saya fikirkan atas; bagi saya dipenuhi sebagai bulan pada sepenuhnya.

{39:13} Hearken kepada saya, anak-anak yang Suci, dan bud mengemukakan

sebagai terhadap meningkat oleh brook di medan:

{39:14} dan memberikan kamu menikmati yang manis seperti Kemenyan, dan

berkembang sebagai sebuah lily, menghantar keluar bau yang dan menyanyikan sebuah lagu

memuji, memberkati Tuhan dalam semua kerja-kerja beliau.

{39:15} besarkan nama beliau, dan shew sebagainya memuji beliau dengan

lagu-lagu bibir anda, dan dengan harpa, dan dalam memuji dia.

kamu akan mengatakan selepas cara ini:

{39:16} semua kerja Tuhan akan melebihi hebat,

dan apa yang dia commandeth akan dicapai dalam disebabkan musim.

{39:17} dan tiada seorang pun boleh berkata, apakah ini? sebab itu adalah

yang? kerana pada masa yang sesuai mereka akan semua diperolehi: pada

ketetapan beliau perairan berdiri sebagai satu timbunan, dan di dalam

kata-kata Nya mulut receptacles perairan.

{39:18} pada ketetapan Nya dilakukan sekalipun

pleaseth Nya; dan tiada seorang pun boleh menghalang, apabila beliau akan menyimpan.

{39:19} karya semua daging adalah sebelum beliau, dan apa-apa boleh bersembunyi dari matanya.

{39:20} dia sentiasa melihat dari selama-lamanya untuk selama-lamanya; dan

ada apa-apa yang indah di hadapannya.

{39:21} lelaki tidak perlu berkata, apakah ini? sebab itu adalah

yang? kerana dia telah membuat segala sesuatu untuk kegunaan mereka.

{39:22} rahmat-Nya meliputi tanah Cucian seperti Sungai, dan air seperti banjir.

{39:23} kerana beliau telah bertukar air menjadi saltness: jadi hendaklah heathen yang mewarisi kemurkaan-Nya.

{39:24} kerana cara beliau biasa kepada Suci; begitu juga mereka

stumblingblocks kepada orang yang zalim itu.

{39:25} yang baik adalah baik perkara-perkara yang dicipta daripada yang

bermula: perkara-perkara yang jadi jahat untuk orang-orang berdosa.

{39:26} Pengetua perkara-perkara untuk kegunaan seluruh manusia

kehidupan adalah air, api, besi, dan garam, tepung gandum, madu,

susu, dan darah anggur, minyak, dan pakaian.

Semua perkara ini {39:27} akan selama-lamanya kepada yang alim: jadi

orang yang berdosa mereka akan bertukar menjadi jahat.

{39:28} ada roh yang dicipta untuk membalas dendam,

yang dalam kemarahan mereka yang terletak di atas angin ahmar sakit; pada zaman

kemusnahan mereka mencurahkan tenaga mereka, dan menenangkan kemurkaan

Dia yang menjadikan mereka.

{39:29} kebakaran, dan hail, dan kebuluran dan kematian,
Semua ini

diciptakan untuk membalas dendam;

{39:30} gigi binatang liar, dan kala jengking, serpents, dan
pedang menghukum orang yang zalim itu kepada kemusnahan.

{39:31} mereka akan bergembira Commandments Nya, dan
mereka

hendaklah bersedia atas bumi, apabila perlu adalah; dan
apabila mereka

masa datang, mereka tidak akan semasa Firman-Nya.

{39:32} oleh kerana itu dari awal saya telah diselesaikan, dan
berfikir atas perkara-perkara ini, dan telah meninggalkan
mereka secara bertulis.

{39:33} semua kerja Tuhan yang baik: dan dia akan
memberi tiap-tiap hal yang perlu mengikut musim.

{39:34} supaya seorang lelaki tidak boleh mengatakan, ini
adalah lebih teruk daripada itu:

kerana dalam masa mereka mestilah semua baik diluluskan.

{39:35} dan oleh itu memuji kamu di hadapan Tuhan seluruh
hati dan mulut, dan nama Tuhan memberkati.

{40:1} Great travail dicipta bagi setiap manusia, dan

berat Kuk adalah apabila anak-anak Adam, dari tarikh yang

mereka keluar dari rahim ibu mereka, hingga ke hari bahawa mereka

kembali ke Ibu kepada tiap-tiap sesuatu.

{40:2} imaginasi mereka akan datang dan hari

kematian, [masalah] pemikiran mereka, dan [punca] takut hati;

{40:3} dari dia yang sitteth atas takhta nyanyian, kepada

Beliau yang juga di bumi dan Abu;

{40:4} dari dia yang weareth ungu dan sebuah Makhkota, kepada

Dia yang clothed dengan seorang pendita linen.

{40:5} murka, dan iri hati, masalah dan unquietness, takut

kematian, dan kemarahan, dan persengketaan, dan dalam masa yang lain apabila beliau

katil tidur malam, perubahan ilmu pengetahuannya.

{40:6} sedikit atau apa-apa yang lain Nya, dan selepas itu dia berada di dalam

tidur Nya, dalam sehari untuk menjaga watch, bermasalah di dalam

Visi hatinya, seolah-olah dia telah melarikan diri dari pertempuran.

{40:7} apabila semua selamat, awaketh, dan marvelling yang ketakutan adalah apa-apa.

{40:8} [perkara-perkara tersebut berlaku] kepada semua daging, kedua-dua manusia dan

binatang, dan bahawa adalah syurga ~ Faizal Tahir lebih atas orang-orang berdosa.

{40:9} kematian dan pertumpahan darah, perbalahan, dan pedang,

bencana, kebuluran, kesusahan dan azab;

{40:10} perkara-perkara ini dicipta bagi yang jahat, dan untuk sakes mereka datang banjir.

{40:11} tiap-tiap sesuatu yang bumi akan bertukar kepada yang bumi lagi: dan bahawa yang di perairan kembali ke ke laut.

{40:12} semua rasuah dan ketidakadilan akan blotted: tetapi benar berniaga akan bertahan selama-lamanya.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 626

{40:13} barangan yang zalim hendaklah dikeringkan seperti yang

Sungai, dan akan lenyap dengan bunyi seperti guruh yang besar dalam

hujan.

{40:14} sementara dia openeth tangan dia lenang: jadi

hendaklah orang datang ke nought.

{40:15} anak-anak yang derhaka akan tidak membawa cabarancabaran

Cawangan: tetapi sebagai akar kotor atas batu keras.

{40:16} rumpai yang tumbuh atas tiap-tiap air dan bank negara Sungai hendaklah ditarik sebelum semua rumput.

{40:17} Bountifulness adalah sebagai sebuah Taman Tempahan berhasil, dan

mercifulness bersabar, selama-lamanya.

{40:18} untuk buruh, dan akan berpuas hati dengan seorang lelaki yang Suci,

adalah kehidupan yang manis: tapi dia yang findeth harta di atas mereka

kedua-duanya.

{40:19} kanak-kanak dan membina sebuah bandar yang berterusan yang

nama lelaki: tetapi isteri blameless yang dikira di atas mereka kedua-duanya.

{40:20} wain dan musick bergembira hati: tetapi kasih sayang kebijaksanaan adalah di atas mereka.

{40:21} paip dan psaltery yang membuat melodi manis: tetapi lidah menyenangkan ke atas kedua-dua mereka.

{40:22} mata Mu desireth nikmat dan Kecantikan: tetapi lebih

daripada kedua-dua jagung ketika ia sedang hijau.

{40:23} rakan dan sahabat tidak pernah bertemu amiss: tetapi di atas kedua-duanya adalah seorang isteri dengan suaminya.

Saudara-saudara {40:24} dan membantu akan melawan masa masalah: tetapi

zakat hendaklah menyerahkan lebih daripada kedua-dua mereka.

{40:25} emas dan Perak membuat di kaki yang berdiri pasti: tetapi

Peguam disanjung di atas kedua-dua mereka.

{40:26} kekayaan dan kekuatan mengangkat hati: tetapi takut

Tuhan adalah di atas keduanya: ada tiada mahu dalam ketakutan

Tuhan, dan ia needeth tidak untuk mendapatkan bantuan.

{40:27} takut Tuhan adalah Taman yang berhasil, dan covereth dia di atas segala kemuliaan.

{40:28} anakku, memimpin bukan hidup seorang peminta sedekah. untuk lebih baik, ia adalah untuk

mati daripada untuk mohon.

{40:29} kehidupan dia yang dependeth lain lelaki

Jadual dijangka tidak akan dikira untuk hidup; untuk dia polluteth dirinya

dengan lelaki lain daging: tetapi seorang lelaki yang bijak juga dipupuk akan

berhati-hati daripadanya.

{40:30} Begging adalah manis di mulut yang tak tahu malu:

tetapi dalam perut beliau tidak akan dibakar api.

{41:1} Wahai kematian, bagaimana pahit adalah mengingati engkau kepada

Seorang lelaki liveth itu pada seluruh harta benda baginda, kepada orang yang

telah apa-apa untuk menyakiti dia, dan yang telah kemakmuran dalam semua

Perkara: Ya, kepada yang masih belum dapat menerima daging!

{41:2} Wahai kematian, boleh diterima adalah hukuman Mu kepada golongan yang miskin

dan Allah faileth kekuatan yang, yang kini pada akhir

umur, dan adalah berdukacita dengan tiap-tiap sesuatu, dan kepada-Nya yang despaireth,

dan telah hilang kesabaran!

{41:3} takut bukan hukuman mati, mengingati mereka

yang telah sebelum (wahai Muhammad), dan yang datang selepas; kerana ini adalah

hukuman Tuhan ke atas semua daging.

{41:4} dan mengapa seni engkau terhadap keseronokan yang paling

Tinggi? Terdapat Pasitan tiada di dalam kubur, sama ada engkau

telah tinggal sepuluh, atau untuk seratus atau seribu tahun.

{41:5} anak-anak orang-orang berdosa akan abominable kanak-kanak,

dan mereka yang kurang mahir dalam kediaman bagi yang derhaka.

{41:6} harta pusaka anak-anak orang-orang berdosa akan binasa,

dan generasi mereka hendaklah mempunyai suatu penghinaan berterusan.

{41:7} kanak-kanak akan mengadu kepada bapa yang derhaka, kerana mereka akan reproached demi-Nya.

{41:8} akan kecelakaan kepada kamu, orang-orang yang derhaka, yang mempunyai

putuslah hukum Allah yang Maha Tinggi! Jika kamu menambah, ia

hendaklah kepada kemusnahan anda:

{41:9} dan jika kamu dilahirkan, kamu akan dilahirkan kepada laknat: dan

Jika kamu mati, laknat hendaklah bahagian anda.

{41:10} semua yang di bumi akan bertukar menjadi bumi sekali lagi:

jadi yang derhaka akan pergi dari laknat kepada kemusnahan.

{41:11} meratapi lelaki ialah kira-kira badan-badan mereka: tetapi

nama orang-orang berdosa yang sakit hendaklah blotted.

{41:12} dengan matlamatmatlamat nama-Mu; untuk itu hendaklah meneruskan

dengan engkau di atas seribu besar Khazanah emas.

Kehidupan yang baik {41:13} telah tetapi beberapa hari: tetapi nama yang baik

bersabar, selama-lamanya.

{41:14} anak-anak saya, menjaga disiplin dalam keamanan: untuk

kebijaksanaan yang yang bersembunyi, dan harta yang tidak dilihat, apa

keuntungan yang ada pada kedua-dua mereka?

{41:15} lelaki yang hideth kebodohan beliau adalah lebih baik daripada yang

lelaki yang hideth kebijaksanaan beliau.

{41:16} oleh kerana itu boleh shamefaced mengikut kata-kata saya:

kerana ianya tidak baik untuk mengekalkan semua
shamefacedness; sama ada ianya

sama sekali diluluskan pada setiap perkara.

{41:17} menjadi malu yang whoredom sebelum bapa dan

Ibu: dan Bohong sebelum seorang putera raja dan seorang
lelaki yang Maha Kuasa;

{41:18} suatu kesalahan sebelum menjadi hakim dan
pemerintah; daripada

zalim sebelum Jemaah dan orang; berniaga mengikut lunas
sebelum engkau rakan kongsi dan rakan;

{41:19} dan kecurian Sehubungan tempat di mana engkau
sojournest, dan dalam hal kebenaran Allah dan beliau

Perjanjian; dan bersandar dengan siku Mu atas daging; dan
daripada scorning untuk memberi dan mengambil;

{41:20} dan membisu sebelum mereka yang salute (wahai
Muhammad); dan

perlu untuk harlot;

{41:21} dan berpaling muka Mu dari sekutu Mu; atau

untuk mengambil sebahagian atau suatu pemberian; atau
untuk menatap apabila satu lagi

isteri lelaki.

{41:22} atau untuk overbusy dengan Pembantu beliau, dan tidak datang

berhampiran katil dia; atau upbraiding ucapan sebelum rakan-rakan; dan

selepas engkau engkau diberikan, upbraid tidak;

Sirach 627 Page (Ecclesiasticus)

{41:23} atau iterating dan bercakap lagi yang mana engkau mendengar; dan mendedahkan rahsia.

{41:24} shalt engkau jadi benar-benar shamefaced dan mencari nikmat

sebelum semua manusia.

{42:1} perkara-perkara ini tidak engkau malu, dan menerima

Tiada orang yang berdosa itu:

{42:2} undang-undang yang paling tinggi dan Perjanjian itu; dan penghakiman untuk menjustifikasikan derhaka;

{42:3} Ta'ala dengan Mu rakan-rakan dan Pelawat; atau

Hadiah warisan yang kawan-kawan;

{42:4} dari exactness imbangan dan berat; atau untuk mendapatkan

banyak atau sedikit;

{42:5} dan menjual acuh tak acuh pedagang; banyak

pembetulan terhadap kanak-kanak; dan membuat sebelah syaitan

hamba berdarah.

{42:6} Sure penyimpanan yang baik, di mana seorang isteri yang jahat; dan

shut up, di mana ramai tangan berada.

{42:7} menyampaikan semua perkara dalam bilangan dan berat; dan meletakkan

Semua secara bertulis bahawa engkau givest, atau receivest dalam.

{42:8} tidak malu untuk memberitahu kurang bijak dan bodoh, dan golongan tua melampau yang contendeth dengan orang-orang yang

muda: dengan demikian engkau shalt akan benar-benar arif dan meluluskan semua

orang-orang yang hidup.

{42:9} waketh bapa bagi anak perempuan, apabila tidak ada orang

mengetahui; dan penjagaan untuk dia taketh kaki tidur: apabila dia

masih muda, kalau-kalau dia meninggal dunia bunga dari usia; dan

yang berkahwin, kalau-kalau dia harus membenci:

{42:10} di kesuciannya, kalau-kalau dia harus defiled dan mendapat dengan kanak-kanak di rumah bapanya; dan mempunyai satu suami, kalau dia harus berbuat jahat dirinya; dan apabila dia berkahwin, kalau-kalau dia harus tandus.

{42:11} Simpan jam tangan pasti ke atas seorang anak perempuan yang tak tahu malu, Kalau-kalau dia membuat engkau yang laughingstock kepada musuh-musuh Mu, dan byword di bandar, dan penghinaan di kalangan rakyat, dan membuat engkau malu sebelum pelbagai.

{42:12} tiba-tiba Salun Kecantikan badan bukan tiap-tiap, dan duduk bukan di dalam tengah-tengah wanita.

{42:13} untuk dari pakaian Suci yang gegat, dan dari pada wanita.

{42:14} adalah lebih baik churlishness seorang lelaki daripada suatu

berbudi bahasa wanita, seorang wanita, saya katakan, yang bringeth malu dan penghinaan.

{42:15} saya sekarang akan ingat karya Tuhan, dan

menyatakan perkara-perkara yang saya lihat: dalam kata-kata Tuhan

adalah karya beliau.

{42:16} matahari yang giveth cahaya looketh atas segala sesuatu,

dan pekerjaan itu penuh kemuliaan Tuhan.

{42:17} Tuhan Allah tidak diberikan kuasa kepada orang-orang Kudus untuk

mengisytiharkan semua menarik karya beliau, yang Tuhan Maha Kuasa

dijelaskan dengan tegas, itu pun mungkin akan ditubuhkan bagi kemuliaannya.

{42:18} dia seeketh dalam dan tengah-tengah, dan

considereth peranti mereka yang licik: untuk Tuhan mengetahui semua

yang boleh dikenali, dan dia beholdeth tanda-tanda dunia.

{42:19} dia declareth perkara-perkara yang terdahulu, dan bagi datang, dan revealeth langkah-langkah perkara-perkara yang tersembunyi.

{42:20} pemikiran tidak escapeth Nya, tidak kata apa-apa tersembunyi daripada-Nya.

{42:21} beliau telah dihiasi karya hebat beliau

kebijaksanaan, dan dia adalah dari selama-lamanya untuk selama-lamanya: kepada-Nya

apa-apa yang boleh ditambah, tidak boleh dia akan berkurangan, dan dia

telah tidak perlu mana-mana kaunselor.

{42:22} Oh bagaimana wajar akan Semua karya beliau! dan bahawa a

manusia hanya dapat melihat sehingga percikan yang.

{42:23} semua perkara ini hidup dan kekal selama-lamanya untuk semua

kegunaan, dan mereka adalah semua taat.

{42:24} tiap-tiap sesuatu akan double satu terhadap yang lain: dan dia

telah membuat apa-apa yang tidak sempurna.

{42:25} satu perkara yang establisheth yang baik atau yang lain: dan

yang hendaklah diisi dengan beholding kemuliaannya?

{43:1} kebanggaan ketinggian, firmament jelas, yang

keindahan syurga, dengan beliau shew gemilang;

{43:2} matahari apabila ia appeareth, mengisytiharkan pada kenaikan Nya yang

instrumen menarik, kerja-kerja yang Maha Tinggi:

{43:3} pada waktu tengahari ia parcheth negara, dan yang boleh

mematuhi haba pembakaran daripadanya?

{43:4} lelaki meniup relau yang sedang kerja haba, tetapi matahari burneth pergunungan tiga kali lebih; pernafasan

Keluar gangguan pernafasan pedas, dan sebagainya menghantar gelombang-gelombang yang terang, ia dimmeth mata.

{43:5} besar adalah tuan yang membuatnya; dan budi ketetapan runneth tergesa-gesa.

{43:6} dia membuat bulan juga untuk berkhidmat di musim dia bagi satu

pengisytiharan times, dan tanda-tanda dunia.

{43:7} dari bulan adalah tanda kenduri, cahaya yang decreaseth dalam kesempurnaan itu.

{43:8} bulan dipanggil selepas namanya, meningkatkan hebat dalam perubahan itu, sebagai satu instrumen dalam Tentera di atas, bersinar dalam firmament dalam syurga;

{43:9} keindahan syurga, kegemilangan bintang-bintang, untuk hiasan memberi cahaya di tempat yang tertinggi daripada Tuhan.

{43:10} pada ketetapan Suci salah satu mereka akan berdiri mengikut arahan mereka, dan Jangan sekali-kali pengsan dalam jam tangan mereka.

{43:11} lihat atas sukukata tersebut, dan memuji yang dibuat itu; sangat cantik ia terletak di kecerahan daripadanya.

{43:12} compasseth langit mengenai dengan yang gemilang bulatan, dan tangan yang Maha tinggi telah bended ia.

{43:13} oleh ketetapan Nya dia berubah salji jatuh aplace, dan sendeth lightnings dalam penghakiman beliau dengan pantas.

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 628

{43:14} melalui ini Khazanah dibuka: dan awan Terbang ke hadapan sebagai berkebum.

{43:15} oleh kuasa besar Nya dia berubah firma awan, dan hailstones tersebut akan pecah kecil.

{43:16} pada penglihatan pergunungan melemahkan, dan budi akan bloweth angin Selatan.

{43:17} bunyi guruh berubah bumi untuk suara: dia jadi ribut Utara dan semata: sebagai

Burung Terbang dia scattereth salji, dan jatuh ke bawah daripadanya adalah sebagai lampu ialah famili Belalang utama:

Marvelleth {43:18} mata pada keindahan whiteness yang daripadanya, dan hati hairan pada hujan itu.

{43:19} hoarfrost juga sebagai garam dia poureth di bumi, dan congealed, ia lieth atas pegangan yang tajam.

{43:20} bila angin sejuk Utara bloweth, dan air ini congealed ke dalam ais, ia abideth atas setiap perhimpunan bersama-sama air, dan clotheth air sebagai dengan satu dipakainya.

{43:21} devoureth pergunungan, dan burneth yang gurun, dan consumeth rumput seperti api.

{43:22} remedi hadir sekali adalah kabus yang datang cepat, yang dew datang selepas haba refresheth.

{43:23} oleh nasihatnya yang beliau appeaseth dengan mendalam, dan

planteth Pulau-pulau di dalamnya.

{43:24} mereka yang belayar di laut memberitahu tentang bahaya

daripadanya; dan apabila kita mendengar dengan telinga kami, kami kagum

dalam mesyuarat.

{43:25} wondrous kerja-kerja, dan di dalamnya akan pelik

pelbagai pelbagai jenis binatang dan ikan Paus yang dicipta.

{43:26} olehnya akhir mereka telah makmur kejayaan,

dan oleh Firman-Nya meliputi segala sesuatu.

{43:27} kami boleh bercakap banyak, dan belum datang pendek:

sebab itu dalam jumlah, beliau adalah semua.

{43:28} bagaimana kita akan mampu untuk besarkan dia? Sesungguhnya Allah

besar ke atas semua karya beliau.

{43:29} Tuhan itu adalah dahsyat dan sangat besar, dan cemerlang adalah kuasanya.

{43:30} apabila kamu memuliakan Tuhan, meninggikan dia seberapa banyak yang

kamu boleh; untuk lebih lagi akan beliau jauh melebihi: dan Bilakah kamu meninggikan

Beliau, mengemukakan semua kekuatan anda, dan tidak letih; untuk kamu boleh

Jangan sekali-kali pergi cukup jauh.

{43:31} yang telah melihat dia, yang dia mungkin memberi tahu kami? dan

yang boleh besarkan dia kerana dia?

{43:32} ada lagi boleh bersembunyi perkara lebih besar daripada ini, untuk

kita telah melihat tetapi beberapa karya beliau.

{43:33} untuk Tuhan itu telah dibuat tiap-tiap sesuatu; dan ke dalam

soleh telah beliau diberi kebijaksanaan.

{44:1} Marilah kita sekarang pujian orang-orang yang terkenal, dan bapa-bapa kami

begat itu kami.

{44:2} Tuhan telah tempawan besar kemuliaan oleh mereka melalui kuasa besar dari awal.

{44:3} seperti pula ingat peraturan kerajaan mereka, lelaki terkenal kerana kuasa mereka, memberi nasihat dengan mereka

memahami dan mengisytiharkan nubuatan-nubuatan:

{44:4} pemimpin-pemimpin masyarakat oleh jaksa penuntut umum mereka, dan dengan

pengetahuan mereka tentang pembelajaran bertemu rakyat, bijak dan

fasih adalah arahan mereka:

{44:5} seperti mengetahui lagu-lagu muzik, dan dibacakan

ayat-ayat secara bertulis:

Lelaki {44:6} kaya yang dilengkapi dengan keupayaan, hidup peaceably

di habitations mereka:

{44:7} semua ini diraikan dalam generasi mereka, dan telah kegemilangan zaman mereka.

{44:8} ada daripada mereka, yang telah meninggalkan nama di belakang

mereka, yang memuji mereka mungkin akan dilaporkan.

{44:9} dan ada beberapa, yang mempunyai sebarang memorial; yang

yang terbunuh, seolah-olah mereka belum pernah; dan

menjadi seolah-olah mereka telah pernah telah dilahirkan; dan mereka

anak-anak selepas mereka.

{44:10} tetapi ini adalah orang-orang yang penyayang, yang soleh telah tidak dilupakan.

{44:11} dengan benih mereka terus akan kekal yang baik

harta pusaka, dan anak-anak mereka berada dalam perjanjian.

{44:12} standeth benih mereka puasa, dan anak-anak mereka untuk

sakes mereka.

{44:13} benih mereka akan kekal selama-lamanya, dan gemilang.

hendaklah tidak boleh blotted.

{44:14} badannya akan dikebumikan dengan aman; tetapi nama mereka

liveth bagi rancak.

{44:15} orang-orang akan memberitahu kebijaksanaan mereka, dan

Jemaah akan shew sebagainya pujian mereka.

{44:16} paparkan gembira Tuhan, dan diterjemahkan, sebagai contoh taubat kepada semua generasi.

{44:17} Noah telah didapati sempurna dan soleh; dalam masa murka beliau telah diambil dalam pertukaran [untuk dunia;]

oleh yang demikian beliau telah meninggalkan sebagai peninggalan kepada bumi, apabila di banjir yang datang.

{44:18} sebuah perjanjian kekal telah dibuat dengannya, yang Semua daging harus binasa lagi akibat banjir.

{44:19} Ibrahim adalah seorang ayah yang hebat daripada orang ramai: di

kemuliaan adalah tiada Pesuruh Allah;

{44:20} yang disimpan undang-undang yang Maha Tinggi, dan pada

Perjanjian dengan beliau: Beliau menubuhkan Perjanjian dalam daging;

dan apabila dia telah membuktikan, beliau didapati setia.

{44:21} oleh kerana itu beliau memberi jaminan beliau dengan sumpah, bahawa dia

akan memberkati Pertubuhan Bangsa-bangsa di biji Nya, dan bahawa dia akan

memperbanyakkan lagi dia sebagai debu bumi dan meninggikan benih beliau sebagai

bintang-bintang, dan menyebabkan mereka mewarisi dari laut ke laut, dan

dari Sungai kepada bahagian penuh tanah.

Page 629 Sirach (Ecclesiasticus)

{44:22} dengan Isaac pula beliau menubuhkan begitu juga bagi

Abraham bapanya demi] berkat semua manusia, dan

aku janji, dan Jadikan ia berehat atas kepala Jacob. Beliau

diakui dia dalam rahmat-Nya dan memberinya sebuah

Warisan, dan dibahagikan kepada bahagian-bahagian; antara puak-puak yang dua belas

Dia pula bahagian mereka.

{45:1} dan beliau membawa keluar dari dia yang Mengasihani manusia, yang

Adakah nikmat di sisi semua daging, bahkan Musa, Kekasih Tuhan dan manusia, memorial yang diberkati.

{45:2} dia membuatnya seperti kepada orang-orang Kudus gemilang, dan

besar Nya, supaya musuhnya berada dalam ketakutan Nya.

{45:3} oleh kata-kata beliau yang beliau disebabkan keajaiban untuk menghentikan, dan

Beliau menjadikan dia Gemilang di sisi Raja-Raja, dan memberinya sebuah

ketetapan untuk rakyat, dan shewed dia sebahagian daripada beliau

kemuliaan.

{45:4} dia dikuduskan dia dalam faithfulness dan meekness, dan memilihnya dari semua manusia.

{45:5} beliau menjadikan dia mendengar suaranya, dan membawanya

ke dalam awan gelap, dan memberinya perintah-perintah sebelum beliau

menghadapi, walaupun undang-undang hidup dan pengetahuan, bahawa dia mungkin

mengajar Jacob waad, dan Israel pertimbangan beliau.

{45:6} dia Maha Aaron, seorang lelaki yang suci seperti kepada-Nya, walaupun

abang beliau, puak Levi.

{45:7} perjanjian untuk selama-lamanya lembaran dia membuat dengannya dan

memberinya keimamatan di kalangan rakyat; Beliau beautified dia dengan comely perhiasan, dan berpakaian dia dengan jubah mandi yang

kemuliaan.

{45:8} beliau meletakkan kepadanya kemuliaan yang sempurna; dan kekukuhan

dia dengan pakaian yang kaya, dengan breeches, dengan jubah yang panjang,

dan ephod tersebut.

{45:9} dan dia mengetahuinya dia dengan pomegranates, dan dengan banyak loceng emas bulat tentang, itu kerana beliau pergi ke sana

mungkin bunyi dan bunyi yang dibuat yang mungkin didengar di Kuil, bagi peringatan kepada anak-anak kaumnya;

{45:10} dengan pakaian yang Suci, dengan Sutera emas, dan biru,

dan ungu, kerja-kerja embroidere, dengan dada yang

penghakiman, dan dengan Thummim dan Urim;

{45:11} dengan lelaki yang dipintal scarlet, kerja-kerja kelicikan ini

pekerja dengan batu permata graven seperti anjing laut dan terletak di

emas, kerja-kerja jeweller, dengan tulisan yang terukir untuk yang

Memorial, selepas bilangan puak-puak Israel.

{45:12} dia menetapkan sebuah Mahkota emas atas mitre, mana

adalah kesucian engraved, sebuah hiasan Kehormat, yang mahal

kerja, kehendak mata, melipat dan cantik.

{45:13} hadapannya ada tiada apa-apa, tidak

asing pernah mana-mana meletakkan mereka, tetapi hanya anak-anaknya dan beliau

kanak-kanak kanak-kanak terus menerus.

{45:14} pengorbanan mereka hendaklah dijilat penuh tiap-tiap hari dua kali secara berterusan.

{45:15} Musa consecrated dia, dan dia dengan diurapi

minyak Suci: ini dilantik Allah oleh untuk selama-lamanya

aku janji, dan ke biji Nya, sekian lama sebagai langit harus

kekal, bahawa mereka harus Menterikan kepada-Nya, dan melaksanakan dengan

Pejabat keimamatan, dan memberkati orang-orang di atas namanya.

{45:16} beliau memilih dia dari semua manusia hidup agar mengorbankan Tuhan, Kemenyan dan menikmati yang manis, bagi yang

Peringatan, untuk membuat penyesuaian untuk rakyatnya.

{45:17} dia memberi kepadanya perintah-perintah itu, dan pihak berkuasa dalam statut yang penghakiman, bahawa dia perlu mengajar

Jacob testimoni, dan memaklumkan kepada Israel dalam undang-undang Nya.

{45:18} orang asing conspired bersama-sama terhadapnya, dan menghina dia di tengah belantara, walaupun lelaki itu adalah Di Dathan dan Abiron di sisi, dan perhimpunan teras, dengan kemarahan dan kemurkaan.

{45:19} ini melihat Tuhan, dan ia displeased dia, dan dalam kemarahan beliau marah sebelum mereka dimakan: dia keajaiban kepada mereka untuk mengambil mereka dengan api pedas.

{45:20} tetapi beliau dibuat Aaron lebih mulia, dan memberi

Dia satu warisan, dan dibahagikan kepada-Nya firstfruits dari dalam

meningkat; terutama dia disediakan roti dengan banyaknya: {45:21} untuk mereka makan daripada pengorbanan Tuhan, yang

Beliau memberikan kepada beliau dan benih Nya.

{45:22} Howbeit di tanah orang-orang yang dia tidak

harta pusaka, sama ada telah beliau mana-mana bahagian rakyat:

untuk Tuhan sendiri ini adalah sebahagian dan Warisan beliau.

{45:23} ketiga dalam kemuliaan adalah Phinees anak Eleazar, kerana dia mempunyai semangat dalam takut Tuhan, dan berdiri

dengan keberanian yang baik hati: apabila orang-orang yang dihidupkan

belakang, dan membuat penyesuaian bagi Israel.

{45:24} oleh kerana itu telah ada perjanjian keamanan yang dibuat

dengan dia, yang dia sepatutnya menjadi Ketua tempat berehat dan daripada

kaumnya, dan bahawa dia dan generasi Nya perlu di

martabat keimamatan selama-lamanya:

{45:25} menurut Perjanjian dibuat dengan anak David daripada Jesse, puak Juda, bahawa harta pusaka Raja harus kepada generasi beliau semata-mata: jadi harta pusaka Aaron

juga harus kepada benih Nya.

{45:26} Allah memberikan kebijaksanaan dalam hati anda untuk menilai Nya

orang soleh, bahawa mereka perkara-perkara yang baik tidak dihapuskan, dan bahawa kemuliaan mereka boleh bertahan selama-lamanya.

{46:1} Isa anak Nave yang adalah Perkasa dalam perang, dan adalah pengganti kepada Nabi Musa A.s. dalam nubuatan-nubuatan, yang menurut

namanya telah dibuat besar untuk menjimatkan melantik Tuhan,

dan mengambil dendam daripada musuh-musuh yang bangkit menentang

mereka, yang dia mungkin menetapkan Israel dalam Warisan mereka.

Gat {46:2} kemuliaan betapa hebatnya dia, apabila dia pula mengangkat beliau

tangan, dan menghulur pedang berbanding bandar!

{46:3} yang sebelum dia jadi berdiri kepadanya? untuk Tuhan

dirinya dibawa musuhnya kepada-Nya.

{46:4} pula tidak matahari pergi kembali dengan cara Nya? dan tidak

satu hari selagi dua?

{46:5} dia dipanggil Tuhan Maha Tinggi, apabila di musuh-musuh yang ditekan kepadanya pada setiap bahagian; dan Tuhan besar mendengar Nya.

{46:6} dan dengan hailstones kuasa yang Maha besar beliau dalam

pertempuran airnya jatuh atas Pertubuhan Bangsa-bangsa, dan keturunan yang

[dari Beth-horon] Dia binasakan mereka yang menolak, yang dalam

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 630

Pertubuhan Bangsa-bangsa mungkin tahu semua kekuatan mereka, kerana dia berjuang di

di sisi Tuhan, dan dia mengekori Perkasa.

{46:7} pada zaman Nabi Musa A.s. juga dia melakukan kerja-kerja yang rahmat,

Beliau dan Caleb anak Jephunne, bahawa mereka berjaya dalam

Jemaah dan menyembunyikan orang-orang dari dosa, dan

appeased murmuring yang zalim.

{46:8} dan enam ratus ribu orang berjalan kaki, mereka dua telah dipelihara untuk membawa mereka masuk ke warisan, walaupun

kepada tanah yang floweth dengan susu dan madu.

{46:9} Tuhan memberi kekuatan juga kepada Caleb, yang kekal bersamanya kepada beliau usia: supaya beliau dimasukkan semasa

tempat-tempat yang tinggi di tanah, dan benih Nya diperolehi bagi suatu

Warisan:

{46:10} bahawa semua kanak-kanak Israel mungkin melihat bahawa ia adalah

baik untuk ikuti Tuhan.

{46:11} dan mengenai Hakim-Hakim, setiap satu dengan nama, jantung yang pergi tidak satu whoring, mahupun berlepas dari dalam

Tuhan, biarlah memori mereka akan diberkati.

{46:12} biarkan tulang-tulang mereka berkembang keluar dari tempatnya, dan biarkan

nama mereka yang diraikan diteruskan atas

anak-anak mereka.

{46:13} Muhammad, Nabi Tuhan, Kekasih Nya

Tuhan, menubuhkan kerajaan, dan Putera-putera yang diurapi ke atas beliau

orang-orang.

{46:14} oleh undang-undang Tuhan beliau diadili di

Jemaah, dan Tuhan mempunyai rasa hormat kepada Jacob.

{46:15} oleh kesetiaan beliau beliau didapati seorang Nabi yang benar,

dan dengan Firman-Nya dia dikenali untuk berterus-terang dalam wawasan.

{46:16} dia dipanggil Tuhan Maha besar, apabila beliau

musuh-musuh yang ditekan kepadanya setiap segi, apabila beliau ditawarkan

kambing menghisap.

{46:17} dan Tuhan thundered dari langit, dan dengan yang bunyi bising yang besar dibuat suaranya untuk didengar.

{46:18} dan dia binasakan Raja-Raja Tyrians, dan

Semua di princes of Philistines di.

{46:19} dan sebelum tidur panjang dia membuat protestations di sisi Tuhan dan beliau anointed, saya tidak mengambil

barang-barang di mana-mana lelaki, begitu banyak sebagai Kasut: dan manusia tidak pula menuduh

Dia yang.

{46:20} dan selepas kematiannya beliau ditulis, dan shewed Raja itu berakhir, dan diangkat sehingga suaranya dari bumi dalam

nubuatan, untuk menghapuskan Al rakyat.

{47:1} dan selepas dia telah bertambah sehingga Nathan untuk prophesy di dalam

waktu David.

{47:2} kerana lemak yang diambil dari penawaran keamanan, Jadi David telah dipilih daripada anak-anak Israel.

{47:3} dia bermain dengan singa sebagai dengan anak-anak, dan dengan beruang

seperti juga dengan anak-anak Domba.

{47:4} membunuh beliau tidak gergasi, ketika beliau masih lagi muda tetapi?

dan dia tidak mengambil dari penghinaan dari orang-orang, apabila dia

ditarik balik sehingga tangannya dengan batu di anduh dan menewaskan turun

menawarkan Goliath?

{47:5} untuk beliau menyeru Tuhan Maha Tinggi; dan dia

memberinya kekuatan tangan kanannya untuk bunuhlah yang
Maha Kuasa

pejuang, dan menubuhkan tanduk umatnya.

{47:6} jadi orang dihormati dia dengan sepuluh ribu,

dan dipuji dia dalam Rahmat Tuhan, yang dia memberi

Dia sebuah Mahkota kemuliaan.

{47:7} untuk dia menghancurkan musuh-musuh di setiap sisi,
dan

dibawa ke nought Philistines di segala, dan brek

tanduk mereka di sunder kepada hari ini.

{47:8} di semua karya-karya beliau memuji yang suci satu Maha
Tinggi

dengan kata-kata kemuliaan; dengan hatinya beliau
menyanyikan lagu

dan dia yang membuat dia suka.

{47:9} dia menetapkan penyanyi juga sebelum di altar, oleh
mereka

suara mereka mungkin melakukan melodi yang manis, dan
setiap hari menyanyi

Puji-pujian dalam lagu-lagu mereka.

{47:10} beautified perayaan-perayaan mereka, dan dalam
perintah itu

times bersungguh-sungguh sehingga akhir, bahawa mereka mungkin memuji Suci beliau

nama, dan Kuil mungkin kedengaran dari pagi.

{47:11} Tuhan mengambil dosanya, dan Maha tanduk beliau selama-lamanya: dia memberinya perjanjian Raja-Raja dan takhta daripada

Tasbih di Israel.

{47:12} selepas dia meningkat sehingga seorang anak yang bijak, dan demi-Nya dia

dwelt pada umumnya.

{47:13} Nabi Sulaiman memerintah dalam masa yang peaceable, dan adalah

berbangga; kerana Tuhan yang menjadikan semuanya tenang pusingan tentang dirinya, bahawa dia

mungkin membina sebuah rumah atas namanya, dan menyediakan tempat

selamanya.

{47:14} bagaimana bijak wast engkau dalam belia Mu dan, seperti banjir,

penuh dengan kefahaman!

{47:15} jiwa Mu meliputi seluruh bumi, dan engkau

filledst dengan perumpamaan yang gelap.

{47:16} nama-Mu pergi jauh kepada Pulau-pulau tersebut; dan untuk Mu

keamanan engkau wast tercinta.

{47:17} marvelled negara-negara pada engkau untuk lagu-lagu Mu,

dan peribahasa, dan perumpamaan, dan Tafsiran.

{47:18} dengan nama Tuhan, yang disebut dalam

Tuhan Israel, engkau menyekatmu daripada mengumpul emas seperti bijih timah dan menyekatmu daripada

mсполниak Perak sebagai peneraju.

{47:19} engkau menyekatmu daripada tunduk zuriat Mu kepada wanita, dan dengan Mu

badan engkau wast membawa kepada penguasaan.

{47:20} engkau menyekatmu daripada maruah Mu kotor dan mencemarkan benih Mu:

supaya engkau broughtest murka apabila anak-anak Mu, dan wast

Dukacita bagi kebodohan Mu.

{47:21} jadi kerajaan dibahagikan, dan Ephraim

memerintah kerajaan yang derhaka.

{47:22} tetapi Tuhan tidak akan meninggalkan dari rahmat-Nya,

sama ada mana-mana karya beliau akan binasa, sama ada beliau akan memansuhkan

generasi yang melantik beliau, dan benih Nya yang loveth kepadanya dia tidak akan jauh: wherefore beliau memberi peninggalan

kepada Jacob, dan keluar dari dia akar kepada David.

Sirach 631 Page (Ecclesiasticus)

{47:23} Thus berehat Solomon dengan bapa beliau, dan beliau

Beliau meninggalkan di belakang dia Roboam, bahkan kebodohan dari benih yang

orang, dan satu yang tidak mempunyai kefahaman, yang menjadi

jauhnya rakyat melalui nasihatnya. Jadilah juga

Jeroboam anak kepada Nebat, yang menyebabkan Israel kepada dosa, dan

shewed Ephraim cara dosa:

{47:24} dan dosa-dosa mereka telah didarab sangat, yang mereka telah dihalau keluar dari tanah.

{47:25} untuk mereka berusaha keluar semua kekotoran, sehingga dalam

dendam datang kepada mereka.

{48:1} kemudian berdiri Elias Nabi sebagai kebakaran, dan beliau

perkataan dibakar seperti lampu.

{48:2} beliau membawa kebuluran sakit atas mereka, dan dengan itu

semangat beliau berkurangan bilangannya.

{48:3} dengan perkataan Tuhan dia menutup syurga, dan juga tiga kali membawa ke neraka.

{48:4} O Elias, bagaimana engkau wast berbangga di Mu menakjubkan

amal! dan yang mungkin tasbih seperti kepada kamu!

{48:5} yang menyekatmu daripada bangkitkan mayat dari kematian, dan beliau

jiwa dari tempat yang mati, dengan perkataan yang paling Tinggi:

{48:6} yang broughtest kings kepada kemusnahan, dan orang yang terhormat dari katil mereka:

{48:7} yang heardest menegur tuan di Sinai, dan di Horeb hukum dendam:

{48:8} yang annointedst kings untuk membalas dendam, dan Nabi-Nabi untuk berjaya selepas dia:

{48:9} yang telah dimasukkan dalam semesta dalam kebakaran, dan dalam satu

kereta kuda pedas:

{48:10} yang wast jadikan reproofs pada zaman mereka, ke pacify kemurkaan Tuhan Kiamat, sebelum ia brek

sebagainya ke dalam kemarahan, dan untuk menghidupkan salah bapa kepada yang

anak, dan memulihkan puak-puak Jacob.

{48:11} diberkati adalah mereka yang melihat (wahai Muhammad), dan tidur di cinta;

kerana kita pasti akan hidup.

{48:12} Elias yang itu, yang masih diliputi semesta yang:

dan Eliseus telah dipenuhi dengan rohnya: manakala dia tinggal, beliau telah

tidak dipindahkan dengan kehadiran Putera mana-mana, tidak boleh

mana-mana membawa dirinya kepada penguasaan.

{48:13} perkataan tidak boleh mengatasi dirinya; dan selepas kematiannya

tubuhnya ditulis.

{48:14} beliau melakukan keajaiban dalam hidupnya, dan pada kematiannya telah

karya-karya menarik.

{48:15} untuk semua ini rakyat tidak bertaubat Nasuha, tidak berlepas mereka dari dosa-dosa mereka, sehingga mereka telah rusak dan

dibawa keluar dari tanah mereka, dan telah tersebar melalui semua itu

bumi: namun masih ada orang-orang kecil, dan pemerintah di dalam

rumah Daud:

{48:16} daripadanya, ada pula yang yang diredhai oleh

Tuhan, dan dosa-dosa sedikit banyaknya.

{48:17} Ezekias diperkukuhkan bandaraya, dan dibawa ke dalam air

ke tengah-tengah daripadanya: dia digged batu keras dengan besi,

dan telaga-telaga yang dibuat bagi perairan.

{48:18} di zamannya Sennacherib datang, dan dihantar

Rabsaces, dan mengangkat sehingga tangannya terhadap Sion dan bongkaknya

dengan bangganya.

{48:19} maka trembled hati mereka dan tangan, dan mereka

berada dalam kesakitan, sebagai wanita dalam travail.

{48:20} tetapi mereka menyeru Tuhan yang penyayang,
dan menghulur tangan mereka ke arah dia: dan dengan sertamerta

Suci mendengar mereka keluar dari syurga, dan mereka dihantar

oleh Kementarian Esay.

{48:21} dia smote tuan rumah Asyur dalam, dan Malaikat Nya binasakan mereka.

{48:22} untuk Ezekias telah melakukan satu perkara yang senang dalam

Tuhan, dan adalah kukuh dengan cara David bapanya, sebagai Esay Nabi yang besar dan setia dalam visi, telah diperintahkan kepadanya.

{48:23} di zamannya matahari pergi ke belakang, dan dia birokrasi di king's life.

{48:24} dilihatnya oleh semangat yang sangat baik apa akan datang

untuk lulus di terakhir, dan dia comforted mereka yang mourned di

Sion.

{48:25} shewed dia apa harus datang ke Pas selama-lamanya, dan perkara-perkara rahsia atau pernah mereka datang.

{49:1} mengingati Josias adalah seperti komposisi minyak wangi yang dibuat oleh seni apothecary ini: ianya manis sebagai madu dalam mulut semua, dan musick pada Jamuan daripada Wine.

{49:2} dia berkelakuan dirinya uprightly dengan penukaran orang-orang, dan mengambil dalam infamy yang zalim.

{49:3} beliau mengarahkan hatinya kepada Tuhan, dan dalam masa yang

kawan yang derhaka, beliau menubuhkan penyembahan Tuhan.

{49:4} kesemua, kecuali David dan Ezekias dan Josias,

rosak: untuk mereka forsook undang-undang yang Maha Tinggi, walaupun

Raja-Raja Juda gagal.

{49:5} oleh kerana itu beliau telah memberikan kuasa mereka kepada orang lain, dan

gemilang kepada negara pelik.

{49:6} mereka dibakar bandar pilihan tempat berehat, dan

Jalan-jalan di desolate, mengikut ramalan yang dibuat

Jeremias.

{49:7} untuk mereka entreated dia jahat, yang Walau bagaimanapun adalah

Nabi dikuduskan dalam rahim ibunya, bahawa dia mungkin akar, dan menimpakan dan memusnahkan; dan bahawa dia mungkin membina

Selain itu, dan loji.

{49:8} itu Ezekiel yang menyaksikan wawasan gemilang, yang adalah shewed dia atas kereta daripada cherubims ini.

{49:9} untuk dia membuat rujukan daripada musuh-musuh di bawah yang

Tokoh daripada hujan, dan mengarahkan mereka yang betul-betul.

{49:10} dan dua belas Nabi membiarkan memorial yang boleh diberkati, dan biarkan tulang-tulang mereka berkembang lagi daripada tempat mereka:

Laman Sirach (Ecclesiasticus) 632

bagi mereka comforted Jacob, dan NLP mereka yakin

Harap.

{49:11} bagaimana kita akan besarkan Zorobabel? Walaupun dia adalah

sebagai signet pada tangan kanan:

{49: 12} jadi adalah Isa anak Josedec: yang mereka

masa builded di rumah, dan sediakan sebuah Kuil Suci untuk di

Tuhan, yang disediakan bagi kemuliaan yang kekal.

{49:13} dan antara yang melantik adalah Neemias, yang terkenal yang besar, yang dibangkitkan untuk kami dinding yang

jatuh, dan sediakan pintu-pintu dan Bar, dan dibangkitkan kami runtuh lagi.

{49:14} tetapi atas bumi manusia tidak diciptakan seperti Paparkan; untuk dia diambil dari bumi.

{49:15} tidak berada di sana seorang lelaki muda yang dilahirkan seperti Yusuf,

Gabenor saudara-saudara beliau, penggantungan rakyat, yang tulang telah dianggap Tuhan.

{49:16} Sem dan Seth terletak di penghormatan antara manusia dan jadi Adam di atas setiap perkara yang hidup dalam penciptaan.

{50:1} Simon Imam besar, anak kepada Onias, yang dalam hidup dibaiki Dewan lagi, dan pada hari-hari beliau diperkukuhkan dengan

Kuil:

{50:2} dan olehnya dibina dari asas yang

ketinggian Double, Kubu tinggi dinding tentang Kuil:

{50:3} di hari tangki untuk menerima air, berada dalam

Kompas sebagai laut, dipenuhi plat tembaga:

{50:4} beliau mengambil penjagaan Kuil yang ia harus tidak jatuh,

dan diperkukuhkan bandar terhadap mengepung:

{50:5} bagaimana dia dihormati tengah-tengah orang-orang di

Beliau datang daripada tempat berehat!

{50:6} beliau adalah sebagai bintang pagi dalam awan,

dan sebagai bulan pada sepenuhnya:

{50:7} sebagai Matahari bersinar atas Kuil yang paling

Tinggi, dan sebagai lampu memberikan Pelangi pada awan-awan cerah:

{50:8} dan sebagai bunga roses di musim bunga dalam

tahun, sebagai Teratai oleh sungai-sungai di perairan, dan sebagai cawangan

pokok Kemenyan dalam masa musim panas:

{50:9} kerana kebakaran dan Kemenyan di censer itu, dan sebagai sebuah kapal

mencelup emas dengan cara semua batu permata:

{50:10} dan cantuman pokok zaitun yang saksama mengemukakan buah-buahan, dan sebagai

pokok cypress yang groweth ke awan-awan.

{50:11} apabila dia memakai jubah Kehormat, dan adalah

berpakaian dengan kesempurnaan dari kemuliaan, apabila beliau pergi sehingga ke

mazbah Suci, dia membuat pakaian kesucian Ya.

{50:12} ketika beliau mengambil bahagian-bahagian daripada Imam'

tangan, dia berdiri dengan hearth daripada di altar,

mengetahuinya, sebagai cedar yang muda di Libanus; dan seperti sawit

pokok mengetahuinya mereka dia bulat kira-kira.

{50:13} pula semua anak-anak Aaron dalam kemuliaan mereka, dan

oblations tuan di tangan mereka, sebelum semua itu

perjumpaan bersama Israel.

{50:14} dan menamatkan Perkhidmatan di altar, bahawa dia mungkin menghiasi penawaran yang Maha Kuasa yang Maha Tinggi,

{50:15} dia menghulur tangannya ke cawan, dan dicurahkan dari keturunan darah anggur itu, beliau dicurahkan di kaki gunung yang

mazbah sweetsmelling yang menikmati kepada Raja Maha tinggi sekali.

{50:16} kemudian menjerit anak-anak Aaron, dan kedengaran di

Perak trompet, dan membuat bunyi bising yang hebat untuk didengar, untuk yang

kenangan sebelum yang Maha tinggi.

{50:17} maka semua orang bersama-sama hasted, dan jatuh turun ke bumi atas muka mereka menyembah Tuhan mereka Allah Maha Kuasa, Maha tinggi.

{50:18} penyanyi itu juga sang memuji dengan suara mereka, dengan pelbagai jenis bunyi tiada dibuat melodi yang manis.

{50:19} dan orang-orang yang paling besought Tuhan,

Tinggi, dengan doa sebelum dia itulah lagi Mengasihani, sehingga dalam

kesungguhan Tuhan telah berakhir, dan mereka telah selesai beliau

Perkhidmatan.

{50:20} kemudian dia pergi ke bawah, dan diangkat sehingga tangannya ke atas

perhimpunan seluruh anak-anak Israel, memberi pihak

Rahmat Tuhan dengan bibirnya, dan untuk bergembira atas namanya.

{50:21} dan mereka tunduk diri mereka ke ibadat yang

kedua masa, mereka mungkin menerima rahmat dari yang

Maha tinggi.

{50:22} sekarang oleh itu memberkati kamu Allah sekalian, yang hanya doeth perkara menakjubkan di mana tiap-tiap, yang exalteth

hari kami dari dalam rahim, dan dealeth dengan kami mengikut rahmat-Nya.

{50:23} beliau memberikan kami joyfulness hati, dan memandangkan keamanan

mungkin pada hari-hari kami di Israel selama-lamanya:

{50:24} yang beliau akan mengesahkan rahmat-Nya dengan kita, dan

selamatkanlah kami pada zamannya!

{50:25} ada cara dua Pertubuhan Bangsa-bangsa yang hati saya abhorreth, dan yang ketiga adalah negara tiada:

{50:26} mereka yang duduk di atas gunung Samaria, dan mereka yang mereka kekal antara Philistines, dan yang bodoh orang-orang yang mendiami di Sicheim.

{50:27} Isa anak Sirach dari Jerusalem telah ditulis dalam hal ini buku arahan-arahan kefahaman dan pengetahuan, yang keluar daripada hatinya dicurahkan sebagainya kebijaksanaan.

{50:28} Maha Sucilah dia yang hendaklah dijalankan di

hal-hal; dan sesiapa yang layeth mereka dalam hatinya
hendaklah menjadi

bijak.

{50:29} untuk jika dia melakukannya, dia akan menjadi kuat
untuk semua perkara:

cahaya Tuhan leadeth beliau, yang giveth kebijaksanaan untuk
alim. Berbahagialah menjadi nama Tuhan selama-
lamanya. Amin,

Amin.

Dengan doa Jesus anak Sirach.

{51:1} aku akan berterima kasih kepada engkau, Wahai Tuhan
dan Raja dan pujian

engkau, Ya Allah pula saya: saya memberi pujian kepada nama
Mu:

{51:2} untuk sebenar-benarnya Pembela saya dan pembantu,
dan mempunyai

badan saya dari kemusnahan, dan dari dalam jerat yang
dipelihara

Page 633 Sirach (Ecclesiasticus)

lidah Dewan, dan dari bibir yang mengikat dusta, dan
telah menjadi Pembantu lombong terhadap lombong segala:

{51:3} dan engkau menyampaikan saya, mengikut pelbagai

mereka mercies dan kebesaran nama-Mu, dari gigi
mereka yang telah sedia untuk membaham saya, dan keluar
dari tangan
seperti mencari selepas hidup saya, dan dari manifold di
penderitaan yang aku;
{51:4} dari tercekik kebakaran di setiap bahagian, dan dari
tengah-tengah neraka yang saya kindled tidak;
{51:5} dari kedalaman perut neraka, dari seorang
lidah kotor, dan dari kata-kata pendusta.
{51:6} oleh penggubah ke yang Dipertuan Agung dari yang
unrighteous
lidah yang jiwa saya menarik berhampiran malah kepada
kematian, hidup saya adalah berhampiran
ke neraka di bawahnya.
{51:7} mereka yang mengetahuinya saya pada setiap bahagian,
dan terdapat
tidak ada orang untuk membantu saya: saya melihat untuk
succour lelaki, tetapi
Jadilah tiada.
{51:8} kemudian fikir saya atas rahmat-Mu, Wahai Tuhan, dan
atas

perbuatan engkau lama, bagaimana engkau deliverest seperti
tunggu untuk kamu,

dan savedst mereka daripada tangan musuh-musuh.

{51:9} kemudian mengangkat aku naik Haruskah saya dari bumi,
dan berdoa untuk pembebasan dari kematian.

{51:10} saya menyeru Tuhan, bapa kepada Tuhanku,

bahawa dia tidak akan meninggalkan saya pada hari-hari
masalah saya, dan dalam

masa yang sombong, dimarahi tidak membantu.

{51:11} saya akan memuji nama-Mu sentiasa, dan akan
menyanyikan

Puji-pujian dengan kesyukuran; dan agar doa saya didengari:

{51:12} untuk engkau savedst saya daripada pemusnahan, dan
deliveredst saya dari masa jahat: oleh yang demikian saya akan
memberi

Terima kasih, dan memuji (wahai Muhammad), dan
memberkati mereka nama, Wahai Tuhan.

{51:13} apabila aku masih lagi muda, atau pernah saya pergi ke
luar negara, saya

kebijaksanaan yang diingini secara terbuka dalam doa saya.

{51:14} saya berdoa untuknya sebelum kuil, dan akan berusaha
Beliau keluar sehingga akhir.

{51:15} walaupun dari bunga hingga anggur itu adalah masak telah

hati saya senang di: kaki saya pergi dengan cara yang betul, daripada

remaja sehingga meminta saya selepas itu.

{51:16} aku tunduk ke bawah telinga periuk sedikit, dan menerima dia,

dan gat pembelajaran banyak.

{51:17} saya mendapat keuntungan di dalamnya, oleh itu saya akan katakan kemuliaan

Allah yang giveth saya kebijaksanaan.

{51:18} untuk saya purposed perlu dilakukan selepas beliau, dan bersungguh-sungguh aku

diikuti yang lebih baik; Jadi saya tidak akan tertunduk.

{51:19} jiwa saya telah wrestled dengan dia, dan saya kerjakan

Saya adalah tepat: saya mengemukakan diregangkan tangan saya ke syurga di atas,

dan bewailed saya ignorances beliau.

{51:20} saya diarahkan jiwa saya kepada beliau, dan saya dapati beliau di

adanya: saya telah menyertai dengannya dari hati saya yang bermula, maka aku tidak akan foresaken.

{51:21} hatiku adalah bermasalah dalam mencari beliau: oleh yang demikian

Saya telah mendapat milik yang baik.

{51:22} Tuhan telah memberi saya lidah bagi ganjaran saya, dan aku akan beribadat dengannya.

{51:23} cabutan berhampiran kepada saya, kamu unlearned, dan syurga-

Dewan pengajian.

{51:24} karena akan ye lambat, dan apa yang katakan kamu ini perkara-perkara, melihat roh-roh anda akan sangat dahaga?

{51:25} saya membuka mulut saya, dan berkata, membeli beliau untuk

kamu tanpa wang.

{51:26} meletakkan leher anda di bawah, dan membiarkan jiwa anda

menerima arahan: beliau adalah sukar di tangan untuk mencari.

{51:27} mata memandang dengan mata anda, berapa yang saya ada melainkan sedikit

Buruh, dan telah mendapat kepada saya rehat banyak.

{51:28} mendapatkan pembelajaran dengan sejumlah besar Wang, dan mendapatkan

emas banyak olehnya.

{51:29} biarkan jiwa anda dengan rahmat-Nya, dan tidak malu terpuji beliau.

{51:30} kerja kerja anda betimes, dan di zamannya, beliau akan memberikan anda ganjaran anda

APOCRYPHA

SIRACH KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com